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Vi znate ceniti 
svoj dom

Brestanica - “Razločno slišim rezek, predirljiv ukaz: “Auf- 
machen!” Nikoli ne bom pozabil grozljivega materinega kri
ka, ki je tudi meni otroku dopovedal, da se dogaja nekaj 
strašnega. Sedaj vem, da je bil to krik ženske in matere, ki je 
občutila izgubo domačije in domovine, kakor bi ji razparali 
prsi in ji hoteli iztrgati srce.” To je le drobec bolečega spomina 
na čase množičnega izganjanja Slovencev v času nacistične 
okupacije v drugi svetovni vojni. Preveč je bilo gorja in 
preširok je bil potok solza, da bi ta golgota, ta množična 
tragična izkušnja smela ponikniti v brezno zgodovine.

Minister Vizjak, Ivica Žnidaršič, France Cukjati in minister Erjavec

Ob 60-obletnici vrnitve izgnancev se je na slovesnosti na 
gradu Rajhenburg zbralo okrog osem tisoč zgnancev, be
guncev, prisilnih delavcev in skupaj so obudili spomin na 
tragično pot, ki so jo prehodili. Ob pretresljivem kulturnem 
programu, ki so ga pripravili domači pevci, godbeniki in reci- 
tatoiji, je zbranim spregovorila predsednica ruštva izgnancev 
Slovenije Ivica Žnidaršič in opomnila, naj se taka tragedija 
nikdar več ne ponovi. Slavnostni govornik France Cukjati, 
pa je med drugim dejal: “Kdo, če ne vi, ki ste bili izgnani iz 
svojih domov, znate ceniti svoj dom, svojo grudo, svoja polja 
in doline. In kdo, če ne vi, lahko mlajše naučite ljubiti svoj 
dom. Spomin na trpljenje pa naj kot opomin ostane na preži, 
da se ne bi kdaj spet rodila kakšna nova totalitarna norost.”

...na strani 6

Glas nima več glasu
Sevnica - Nadzorni svet 

^ružbe Lisca je s 5. junijem 
sPrejel nepreklicno odstopno 
'zjavo Viljema Glasa s fun- 
jfje predsednika uprave druž- 
„e' Ta poteza je bila že nekaj 
casa pričakovana. Nadzorniki 
So imenovali individualno up
ravo družbe Lisca in za general- 
nega direktorja imenovali Go
rana Kodeljo in sicer s 6. juni-

Goran Kodelja je bil kot
elan uprave v sevniški Lisci že 
od letošnjega januarja, zadol
žen pa je bil tudi za področje 
Prodaje. Sicer pa je bil pred ča
som direktor Koloseja, po
membno mesto je imel tudi v 
Maximarketu. Doma je iz Vipave, živi pa v Ljubljani.

Kakšne bodo njegove poslovne poteze oz. poteze edinega 
astnika, bo pokazal čas. Dejstvo pa je, da bo Lisca z letošnjo 

f*n?° " ta^rat menda v Lisci še ostaja Glas - ukinila proiz- 
odnjo v svojih proizvodnih enotah v Krmelju in na Senovem, 
lavni razlog za takšno odločitev je ekonomske narave, ki se 

fraža v zaostrovanju konkurence na trgu, še posebej po spros
ti uvoza tekstilnih izdelkov v letošnjem letu.

Kot je znano, je uprava sevniške tekstilne družbe Lisca sredi 
aja z družbo Intima design že podpisala pogodbo o prodaji 
rata v Krmelju z vso proizvodno in neproizvodno opremo, 

uPec pa bo prevzel tudi vseh sto zaposlenih v obratu. Uradna 
| r>mopredaja in prevzem delavcev bo 18. junija. N.Č.C.

Viljem Glas

Leto novih dosežkov
Brestanica - Občina Krško 

in Krajevna skupnost Brestani
ca sta si za svoj praznik izbrali 
datum vrnitve izgnancev na 
svoje domove, 7. junij. Sveča
na seja občinskega sveta je bila 
na kraju nesrečnega spomina, 
na gradu Rajhenburg, vendar je 
tokrat grajska dvorana prekipe
vala od dobrih želja in optimiz
ma.

Senovško-brestaniška doli
na je dobila čistilno napravo in 
bistro pitno vodo, za kar skrbi 
ultrafiltracijska naprava na 
vodnem viru Dobrova.

Investiciji pa nista prepričali 
predsednika KS Brestanica Mi
roslava Mikelna, da bi ostal na 
položaju. Pred kratkim je nam
reč odstopil, nezadovoljen, ker 
njihovi programi za urejanje 
kraja ne dobijo proračunske 
podpore.

Namesto njega je dobrodoš
lico gostom izrekla Margare
ta Marjetic in še posebej poz
dravila občinske nagrajence. 
Veliki znak občine Krško je 
dobilo Delavsko kulturno druš
tvo Svoboda Senovo, sprejel ga 
je Zoran Soln, znak občine pa 
Alojz Kunej, Ivan Lovše in 
Jože Ribič.

Svečanosti sta se ob gostih

Alojz Kunej, Ivan Lovše, Jože Ribič, Zoran Šoln

iz sosednjih občin udeležila tu
di minister za okolje dr. Janez 
Podobnik in minister za javno 
upravo dr. Gregor Virant, ki 
je Občinski upravi Krško izročil

certifikat kakovosti po ISO 
standardu. To m bilo praznično 
darilo, ampak zasluga skoraj 
dveletnega dela, s katerim so 
letošnjega maja na zunanjem

preverjanju certifikacijske hiše 
iz Ljubljane pokazali pravo 
organiziranost, produktivnost 
in preglednost procesa dela.
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Kako do zanesljive 
oskrbe z elektriko

Krško - Slovenski nacionalni odbor Svetovnega energetskega 
sveta jev Krškem organiziral letni zbor in v okviru tega okrog
lo mizo o pomenu energetike v gospodarskem razvoju.

Slovenski nacionalni odbor 
Svetovnega energetskega sve
ta vodi Vekoslav Korošec. Od
bor združuje ljudi iz energetske 
stroke na znanstvenem in gos
podarskem področju. Njihova 
skupna skrb je opozarjanje po
rabnikov na zdržno rabo ener
gije, na zanesljivo oskrbo z njo 
in na proizvodnjo energije, ki 
je stroškovno ugodna ter okol
ju prijazna.

Skupna ugotovitev energe
tikov je, da poraba elektrike v 
svetu strahovito narašča. V Slo
veniji bomo čez deset let po
trebovali novih elektrarn za 
skupaj 1000 mW moči. Evropa 
razmišlja o nadaljevanju upora
be jedrske energije in Anglija 
napoveduje gradnjo desetih 
novih jedrskih elektrarn. Tudi 
Slovenija bi morala razmišljati 
o nuklearki številka dve, meni 
Stane Rožman. Vekoslav Ko
rošec pa opozaija na nujno 
izgradnjo daljnovodov, ki jih ne 
potrebujemo v prvi vrsti za trgo
vanje, ampak za zanesljivost os
krbe domačih porabnikov.

Natan Bernot se sprašuje, 
kdaj bo družba dojela, da je 
nujno spremeniti strukturo 
znanja, ker bo le to zagotavlja
lo zdržno rabo elektrike. Za
starele tehnologije so namreč 
prepožrešne.

Drago Fabjan in Bogdan 
Barbič opozarjata na potrebno

Natan Bernot meni, da le kom
plementarnost znanja z energi
jo pomeni vzdržno porabo.

regulativo, ki bo spodbujala 
gradnjo novih elektrarn v Slo
veniji. Eden od razpravljalcev 
pa se je dotaknil absurdov v 
zakonodaji, ki zaradi nepremiš
ljenosti in nezavedanja kom
pleksnosti gradnje energetske
ga objekta povzročajo težave. 
Soglasja za daljnovod je treba 
pridobivati po postopkih, ki 
trajajo leta. Enako za elek
trarne, ki več niso objekt ener
getske infrastrukture, ampak 
imajo status proizvodnega ob
jekta. Z Naturo 2000 je Slo
venija zaščitila dobršni del za 
vodne elektrarne primernega 
področja. Za gradnjo novih 
elektrarn torej ni problem le v 
denarju, ampak tudi v razpo
ložljivih lokacijah. B.D.

Valetniki “prebudili” 
mestno središče

Brežice - Minulo nedeljo seje središče mesta za kratek čas prebu
dilo iz trdnega zimskega sna, saj so ga že tretjič zapovrstjo s plesom 
četvorke polepšali letošnji osmo oz. devetošolci, ki jim pravijo kar 
valetniki. Da mladina obvlada prvine francoskega družabnega ple
sa, ki je bil predvsem zaradi damskih toalet na versajskem dvoru 
prava paša za oči, je prikazalo 66 parov iz sedmih osnovnih šol - 
Artič, Cerkelj ob Krki, Globokega, Kostanjevice na Krki, Podbočja, 
Rake in Brežic. Organizator, plesna šola Salsa in brežiške mladinski 
center, sta sicer pričakovala rekordno število plesalcev, vsaj 150 
parov, a jim je nekoliko zagodlo muhasto vreme. M.K.

Športniki spet blestijo
Posavje - Zadnji vikend v maju je speedwayist Matej 

Žagar na prestižni dirki za Grand Prix v Krškem uresničil 
“grožnje” in premagal vse najboljše svetovne speedwayiste 
razen dveh; mladi FIT-ov atlet Rok Držanič je isti konec ted
na za več kot 1000 točk popravil državni rekord v osmerobo- 
ju in ima trenutno najboljši rezultat na svetovnih lestvicah, 
globoška “ju-jitsarja” Kostevc in King pa sta se z evropskega 
prvenstva vrnila z zlato medaljo.

...na strani 10
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POSAVSKE flVŠICE
Regijo povezujejo le 
še vinske ceste

Dogodki, prireditve, pro
slave in jubileji se te dni kar 
gostijo. Na rajhenburškem 
gradu so se srečali izgnanci in 
v Krškem imajo njim v spomin 
občinski praznik, naokrog so 
razsajali in plesali osnovno
šolski in srednješolski valet- 
niki, likovne in drugačne raz
stave odpirajo na vseh koncih 
in krajih. Brežiški pevci so se 
v okviru “štiriperesne detel
jice” tokrat že triintridesetič 
srečali v Stražišču pri Kranju. 
V Krškem so trenirale sloven
ske rokometašice in dirkali 
svetovni asi speedwaja, v Bre
žicah pa zmagovalno vadili 
hrvaški nogometaši.’ In zdaj bo 
na glavo v Krko skakal še sam 
minister Vizjak. Najbolj vese
le trenutke pa so v Posavju se
veda doživljali ljubitelji cvič
ka in bizeljsko-sremiških vin.

tično transportni center na 
Drnovem, v sosednji škocjan
ski občini pri Dobruški vasi ob 
avtocesti tudi nastaja podobno

$

Jože Žura

Tudi dva vinska praznika 
potrjujeta, kako vsaksebi so si 
poleg politikov in Občinarjev 
celo dništva! V isti občini sta 
bili namreč hkrati dve prire
ditvi navdušencev vinske ka
pljice in vinskih hlapov, nobe
na od njiju pa, tako denimo 
kot belokranjska Vinska vi
gred, ni naletela na širši od
mev. Bo pri načrtovanju cvič- 
karije v prihodnje kaj bolj 
pozoren novi predsednik in 
novinarski kolega Jože Žura, 
tudi sam zgleden pridelovalec 
dolenjskega posebneža in 
salam?! Posavje bi še kako 
potrebovalo odmevno prire
ditev, kajti zdaj območje na 
jugu države poznajo zgolj po 
nuklearki in skladiščenju 
RAO ali umazaniji okrog kr
ške tovarne Videm. Če se želi 
Posavje, ki ga kljub priza
devnosti novinarjev še naprej 
zamenjujejo z Zasavjem ali 
Dolenjsko, resnično prepo
znati v slovenskem prostoru 
kot ena od naših dvanajstih ali 
štirinajstih pokrajin, bo mora
lo več storiti za svojo pro
mocijo. Pa ne le uspešna pod
jetja in znani posamezniki, 
ampak tudi številni razvojni 
centri in agencije, ki menda 
nekaj načrtujejo v tej smeri, a 
rezultatov ni od nikoder, ed- 
občinski svet pokrajine v 
ustanavljanju, ki mu zdaj na
čeluje krški župan Bogovič, 
se prav tako ne sestaja, čeprav 
se vodilni možje menda nefor
malno dobivajo.

V šali bi lahko rekli, da 
brežiško, krško in sevniško 
občino ta hip še najbolj pove
zujeta obe vinski cesti, kajti 
mnoge druge stvari gospodar
stvenikom in politikom uha
jajo iz rok. Samo spomnimo 
na ustanavljanje obrtnih in 
industrijskih con ter gospodar
skih ploščadi, o katerih je sli
šati vse manj. Nič čudnega, ko 
pa vsakdo načrtuje po svoje; 
Krško denimo dobiva logis-

Marjan Šunta
ja spotikanja, sta za podžupana 
glasovala tudi svetnika SD Je
senkova in Škrlec, ki bi lahko 
kdaj bila pri odločitvah tudi 
jeziček na tehtnici. Poznavalce 
razmer zdaj samo še zanima, 
kako bosta na področju druž

benih dejavnosti sodelovali 
ambiciozni dami, vodja oddel
ka Anica Hribar in podžu
panja Stanka Preskar.

Tako kot mnoge zanima, 
kdaj se bo iztekel stečajni po
stopek Agrarie Brežice, kjer je 
Slobodana Ninkoviča nasle
dil stečajni upravitelj Jože 
Patty. Medtem pa se nekatere 
stvari vendarle bistrijo pri 
Kmečki zadrugi Brežice. Njen 
nekdanji direktor Roman Bas
kove naj bi si namreč na de
lovnem sodišču izboril pravi
co. Spomniti kaže, da so ga leta

Franc Ernesti

središče in v Ločni pri Novem 
mestu prav tako. Nič dobrega 
pa ne kaže z gospodarsko 
ploščadjo na Obrežju, saj so 
tam menda predragi in se inte
resenti odločajo za omenjene 
cenejše rešitve malce dlje od 
meje! Bo novi brežiški župan 
Molan, seveda skupaj z minis
trom Vizjakom, le našel pri
merno rešitev? Saj ne bi bilo 
prav, če bi zastala gradnja ter
mina na mednarodnem mejnem 
prehodu Obrežje, tako kot zna 
zaradi različnih interesov zdaj 
zastati gradnja verige spodnje- 
savskih elektrarn. Kaj po usta
vitvi celulozne proizvodnje 
potem sploh še ostane Posav
ju? In seveda posebej Sevnici, 
kjer je po stečaju Jutranjke zdaj 
v Lisci direktorja Glasa zamen
jal Kodelja, ki se gaje že pri
jel vzdevek “novi vunderkind 
Rabič”. Franci Ernesti, ne
davno upokojeni vodilni 
delavec Lisce, je prepričan, da 
so firmo v sedanji položaj 
pripeljale nepravilne odločitve 
v preteklosti, ko bi Lisco še lah
ko rešili.

“Dachavski proces” 
in konec

Posavske ekonomske zagate 
bi znale postati še težje ob zelo 
verjetni ukinitvi območne gos
podarske zbornice, kar bi tudi 
po prepričanju direktorja Mar
jana Šunte bilo dolgoročno sla
bo za regijo. Tako kot ni do
bro, da so brežiška podžupana 
Preskarjevo in Račiča, ki jima 
je celo vrsto očitkov navrgel 
Milko Veršec, izvolili le ko
alicijski partnerji, medtem ko 
so bili svetniki LDS, SNS in 
Rok Kržan iz DeSUS-a odsot
ni! Da naj bi presegli dosedan

Roman Baškovč

1993 zadružni organi, v njih so 
menda bili tudi veliki kmetje 
Curhalek, Gramc, Lepšina in 
Pribožič odstranili ter ga v 
lažnem procesu, lahko bi mu

da bi Baškovč dobil le petino 
terjatev. Živi bili, pa videli!

Posavski drobiž
Sicer pa so tudi posavski 

kmetje v preteklih letih dobili 
lepe vsote nenamenskih sred
stev, o čemer tudi ni prave do
kumentacije. Nič čudnega, če 
so mnogi denar porabili za 
nakup osebnih avtomobilov 
in za druge nekmetijske 
namene. Pri svetovalni službi 
in Kmetijsko-gozdarskj zbor
nici, ki jo v Posavju vodi 
Franc Pribožič, vendarle 
menijo, da so ljudje ravnali 
bolj pošteno, zlasti pa, da tod 
ni bilo velikih kmetijskih vla
ganj. Zadnje čase je Posavje 
le vsaj malo bolj opozorilo 
nase; na grajskem dvorišču je 
v čudnih okoliščinah odpadel 
razprodani koncert Nine 
Badrič in Petra Graše, ob 
cerkljanskem dirkališču Mo- 
bikrog so se pretepali lastniki 
starodobnikov in cariniki so 
na Obrežju odkrili stare pred
mete iz makedonskih arheo
loških najdišč. Zato pa v 
Brežicah gradijo novo up
ravno enoto in na svečanosti 
sta vsaksebi stala Darko Bu- 
kovinski in Tone Podgoršek, 
ki bi lahko načelovala novi 
območni instituciji. Kajti 
minister Gregor Virant je ob 
tem dovolj določno namignil,

Anton Podgoršek in Darko Bukovinski

rekli “dachauski”, obtožili ne
pravilnosti. Če bo v prihodnjih 
dneh odločitev delovnega 
sodišča za Baškovča - spomni
mo, da je bil tudi poslanski 
kandidat - obveljala, se zadru
gi slabo piše. Najmanj kar je, 
bi za svoje neumnosti zadruga 
pod vodstvom direktorja Jože
ta Strgarja morala oškodo
vancu odšteti lepe denarce. Ne

da bi Brežice morebiti lahko 
dobile sedež bodoče nove 
Upravne enote (in pokrajine?) 
Posavja. In na koncu, Ernest 
Sečen, najbolj zaslužen za

kaj desetmilijonov SIT bi za
drugo lahko dokončno zama
jalo, če se seveda njeni odvetni
ki ne bodo spet neskončno pri
toževali. Slišati pa je, da so v 
okviru prisilne poravnave že 
vnaprej rezervirali denar, tako

Franc Pribožič

dosežke brežiških strelcev, je 
postal član predsedstva Strel
ske zveze Slovenije.

Prav za konec pa napoved 
konca časopisa, ki ga prebi
rate. Le še ena številka Sava- 
Glasa bo izšla, kajti lastnikom 
je spričo premajhne naklade 
menda prinašal prenizke 
dobičke. Morda se bodo po
samezniki celo oddahnili, ker 
jih ne bodo več obletavale 
Posavske mušice. Tako je to!

Vlado Podgoršek

___________________________________________ _________ Savag/as, 9,6.2005

Ustavite, rad bi 
izstopil!

Sevnica - Občinski svetniki so se seznanili s prijavo občine v 
postopek izbora lokacije za odlagališče nizko in srednje ra
dioaktivnih odpadkov (NSRAO). Odlagališča v KS Blanca ne 
bo, saj krajani temu nasprotujejo, svoje bodo na svetih rekle še 
ostale krajevne skupnosti (KS). Občina je prepričana, daje 
pomembno imeti karto v žepu, pa čeprav ne bo prispela na 
končno postajo. Iz postopka se namreč lahko umakne, vse dok
ler ne bo šlo čisto zares; to je do javne razgrnitve predloga 
državnega lokacijskega načrta za odlagališče.

Občina Sevnica, ki se je pri
javila v postopek iskanja loka
cije za odlagališče NSRAO, 
mora v nekaj dneh Agenciji za 
radioaktivne odpadke (ARAO) 
sporočiti odločitev, ali še vztra
ja v postopku, ali si je nemara 
premislila. Dr. Miran Veselič, 
direktor omenjene agencije, je 
svetnikom povedal, da je v igri 
še pet občin, med njimi tudi vse 
tri posavske. Raziskave javne
ga mnenja so pokazale, tako 
pravijo na agenciji, veliko druž
beno sprejemljivost tega objek
ta. Najbolj so odlagališču nak
lonjeni prebivalci jedrske 
občine Krško, saj po anketi so-

čanju in izobraževanju se je 
strinjal tudi Marjan Kurnik, a 
je direktor Veselič to zanikal. 
Kurnik je tudi prepričan, da bi 
morali denar zaradi manjvred
nega prostora na račun odlaga
lišča namesto občini dati lju
dem, ki bodo v neposredni bli
žini objekta. Branko Kelemi
na ni zadovoljen, da občina 
špekulira s prijavo in to samo 
zato, da bi dobila denar, pri tem 
pa vleče za nos agencijo. Na 
koncu se bodo namreč občani 
odločali po principu: jaz sem 
za to, daje odlagališče v občini, 
a ne v moji KS. Štefan Teraž 
je prepričan, da ne smemo zavi-

m»m

Direktor ARAO Miran Veselič (stoji) na občinskem svetu 
prepričuje prepričane.
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deč več kot 50 odstotkov Kr
čanov nima odklonilnega od
nosa do tega objekta, v Bre
žicah in Sevnici pa je po be
sedah direktorja Veseliča ta 
odstotek tik pod polovico. 
Vprašanje sicer je, koga je zaje
la ta anketa, saj je znano, da so 
bili anketirani novinarji, direk
torji, občinski uslužbenci, Jci so 
nekoliko bolj osveščeni in na
klonjeni takim idejam. Na 
Blanci bi težko našli ljudi, ki 
bi z navdušenjem govorili o 
odlagališču. Izkušnje izpred 
trinajstih let, ko so na Kališovcu 
zaprli novinarja in snemalca, ki 
naj bi pripravljala oddajo o eni 
izmed takratnih možnih lokacij 
za odlagališče, so v KS Blanca 
pustile trajne posledice. Naj
prej se je z ostrim protestom 
odzval odbor za varstvo okol
ja pri asilskem društvu ok- 
lek, njegov protest pa je pod
prl tudi Svet KS Blanca. Njiho
va zahteva po prepovedi ka
kršnihkoli terenskih raziskav in 
poziv občini, naj izstopi iz po
stopka, je dobil epilog na seji 
občinskega sveta. Svetniki so 
namreč sklenili, da se KS Blan
ca izloči iz postopka iskanja 
primerne lokacije za odlagališ
če. Jože Roštohar z Blance, ki 
se že na prejšnji seji ni strinjal, 
da se občina prijavi v postopek, 
agenciji za RAO očita, da v tri
najstih letih - od nesrečnega 
Kališovca naprej, ko so politi
ki kraju obljubljali marsikaj, 
tudi cesto, a storili nič, ni bil 
narejen niti en korak naprej pri 
osveščanju ljudi.

Vse, kar počne država, je, da 
manipulira z drobižem, ki ga 
obljublja občinam, ki bi hotele 
sprejeti odpadke. Da je agenci
ja premalo naredila pri osveš-

rati postopkov oz. “karto za 
vlak že imamo, a še vedno lah- : 
ko sestopimo. Če ne greš na 
vlak, ne moreš priti v Ljublja
no,” je metaforično pojasnil 
Teraž. Drugačnega mnenja je 
bil Lojze Mrgole, ki se mu zdi 
edino smiselno, da se občina 
umakne iz postopka. Z odlaga
liščem bi sicer pridobila denar, 
dolgoročno pa bi zanemarila 
okolje in ogrozila turizem. 
Svetnika Andrej Štricelj in 
Bojan Rugelj sta prepričana, da 
gre pri vprašanju odlagališča za 
posavski problem, zato naj bi | 
ga vse tri občine reševale na 
ravni Sveta pokrajine Posavje. 
Nenazadnje je tak predlog o 
usklajenem delovanju na pred
sedujočega sveta Francija Bo
goviča v imenu brežiškega ob
činskega sveta naslovil tamkaj
šnji župan Ivan Molan, podo
ben sklep pa so sprejeli tudi 
sevniški svetniki. Ker pa se pri 
denarju prijateljstvo navadno 
konča, tudi Lojze Mrgole dvo
mi, da bo - kljub usklajenemu 
posavskemu delovanju - tista 
občina, ki bo izbrana, priprav- ; 
ljena deliti denar še z ostalima 
dvema.

Krajevne skupnosti se bodo 
sedaj na svojih svetih odločalo 
o nadaljnjem postopku, KS 
Blanca je že izločena iz nadal" 
jnjega postopka, stvari pa naj 
bi se reševale tudi na ravni P°' 
savja. Kot je poudaril sevniški 
župan Kristijan Janc, občina 
lahko v tej fazi kadarkoli iZ' 
stopi iz postopka, a karto inaa 
vendarle v žepu. Koliko OJ j 
ske nejevolje) je za njo plačala 
ali koliko (denarja) bo zanj0 
dobila, pa je že druga zgodba-

Nada Černič Cvetanovski
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Ob prazniku nove pridobitve
in certifikat

Brestanica - Na gradu Rajhenburg, kraju spomina in opomina na izgnanstvo, je bila svečana seja Občinskega sveta občine 
Krško v počastitev praznika občine. Praznovanje je bilo okronano z odprtjem naprave za ultrafiltracijo pitne vode za Senovo, 
s čistilno napravo Brestanica ter podelitvijo certifikata kakovosti po ISO standardu Občinski upravi Krško. Slovesnosti sta se 
udeležila minister za okolje dr. Janez Podobnik in minister za javno upravo dr. Gregor Virant.

Minister ■ za okolje Janez 
Podobnik je prerezal vrvico na 
očistilni napravi Brestanica, ki 
je od konca lanskega leta v pos
kusnem obratovanju. Objekt je 
stal 330 milijonov SIT, sredstva 
pa je iz dajatev za odpadne 
vode zagotovila občina. Pod 
nadzorom Kostaka, ki je uprav- 
ljalec čistilne naprave za 4800 
populacijskih enot, je dela iz
vajal Begrad. Zaenkrat je v 
senovško-brestaniški dolini 
nanjo priključenih 30 odstot
kov objektov. V naslednjem 
desetletju bo potrebno razširiti 
kanalizacijsko omrežje do vseh 
objektov, kjer bo to tehnično 
mogoče.

“Občina Krško se je dovolj 
zgodaj lotila varovanja okolja 
in sledi vladni direktivi, po 
kateri mora biti program čišče
nja odpadnih voda realiziran 
do leta 2017”, je v Brestanici 
dejal župan Franci Bogovič. 
Čistilno napravo v Kostanjevi
ci na Krki so odprli pred dve
ma letoma, tik pred objavo pa 
je mednarodni razpis za grad
njo kanalizacijskega sistema v 
osrednjem delu občine s pri
ključitvijo na že zgrajeno indu
strijsko čistilno napravo pri 
Vipapu. S tem bo tri četrtine 
občine Krško priključene na 
sistem čiščenja odpadnih voda.

Župan je zadovoljen tudi z 
realizacijo programa vodooskr- 
be v občini. Vodni vir Dobrova 
na Senovem je opremljen z ul- 
trafiltracijsko napravo, ki brez 
kemijskih dodatkov prečisti 
motno vodo do bistrosti in 
odstrani tudi parazite. Investi
cijo je vodil Kostak. Names
titev naprave in urejanje vod

nega vira je stalo 36 milijonov 
SIT. Del sredstev je prispevala 
občina.

Krško se razvojno približuje 
nekdanji poziciji v regiji, ko je 
bilo gospodarsko daleč pred 
sosednjimi občinami in v slo
venskem vrhu. Z novo avtoces
to se jim odpirajo priložnosti 
za tuje investitorje, ki jim vod
stvo občine s svojo politiko od
pira vrata. Lani so takšne na
ložbe odprle sto novih delov
nih mest, do konca letošnjega 
leta jih bo še enkrat toliko, je 
povedal župan na slavnostni 
seji. Med drugim je v svojem 
nagovoru pozval politiko in 
gospodarstvo k večjemu sode
lovanju na lokalni in regionalni 
ravni, državo pa k čim hitrejši 
vzpostavitvi pokrajin.

Minister za državno upravo 
Gregor Virant je kot slavnost
ni govornik v Krškem potrdil, 
da bo Posavje pokrajina ne gle
de na model, po katerem bo 
stekla regionalizacija. “V vladi

ni dvoma o tem, ne morem pa 
vam še povedati, kje bo uprav
no središče. Najbolje bi bilo, če 
bi v regiji o tem dosegli dogo
vor. V nasprotnem bomo mi 
prinesli strokovno pretehtano 
odločitev”, je dejal Virant. Kr
škega praznovanja se je udele
žil s prijetno nalogo, da županu

preda certifikat ISO 9000:2001, 
kar pomeni, da je občinska upra
va dosegla kakovost izvajanja 
svojih storitev in procesov po 
mednarodnem standardu. Pri
pravljali so se skoraj dve leti, 
zunanjo presojo pa je opravila cer- 
tifikacijska hiša SIQ iz Ljubljane.

Slavnostna seja ob občin
skem prazniku pa je v prvi vrsti 
namenjena dobitnikom priz
nanj, ki so si jih prislužili s 
svojim angažiranim delom v 
korist širše skupnosti. Topel 
aplavz prisotnih je potrdil, da 
so se letošnji nagrajenci zaradi 
svojega dela že zdavnaj zapisa
li med žlahtne občane.

Grajska dvorana je prekipe
vala od spontane radosti, ki so 
jo pričarali odlični izvajalci 
kulturnega sporeda - Moški 
pevski "zbor Svoboda s solistom 
Markom Železnikom, učenci 
Glasbene šole Krško in državna 
prvakinja na diatonični harmo
niki Natalija Hočevar.

Branka Dernovšek

Veliki znak občine Krško je prejelo Delavsko kulturno 
društvo Svoboda Senovo, ki pod tem imenom 60 let združuje 
kulturnike v različnih sekcijah. Ob pihalnem orkestru, folk
lorni skupini in pevskem oktetu v zadnjem obdobju po profe
sionalnih uspehih najbolj izstopa gledališka skupina, ki po
sega po najvišjih državnih priznanjih za amaterske odre.

Znak občine Krško pa so dobili trsničar in vinar Alojz Kunej, 
ki je kot predsednik Zveze društev vinogradnikov ob bizelj- 
sko-sremiški vinsko turistični cesti pomembno prispeval za 
povezovanje vinogradnikov na levem bregu Save in za uvel
javitev blagovne znamke vina sremičan-bizeljčan; Jože Ribič 
za 10-letno uspešno vodenje Društva za cerebralno paralizo 
Sonček Posavje, ki je lani za invalidne osebe odprlo varstveno 
delovni center in župnik Ivan Lovše za 30 let duhovniške 
službe v župniji Krško, kjer se je odlikoval s skrbjo za kul
turno dediščino in odnosom do skupnosti, v kateri ljudi ne 
razdvaja na verne in neverne.

Podžupana Preskarjeva in Račič
Brežice - Občinski svet občine Brežice je v nadaljevanju 18. redne seje izvolil dva nestrankarska podžupana občine in sicer 
Stanko Preskar iz LORKS - Liste za razvoj krajevnih skupnosti in Davorja Račiča, člana PUM - Posavske unije mladih. Pred 
dvema mesecema izvoljeni novi župan Ivan Molan je Račiča zadolžil za spremljanje razvoja gospodarstva in prostorske ter 
°koljevarstvene problematike, Preskarjevo, ki bo v primeru predčasne zamenjave župana tudi nastopila to funkcijo, pa za 
delovanje družbenih dejavnosti.

Stanka Preskar in Davor 
Bačič sta ob izvolitvi izrazila 
Prepričanje, da bo z njuno iz- 
v°litvijo v občinskem svetu in 
občini presežena politična de- 
btev in da bo poslej konec 
nestrankarskih podtikanj. 
Ki»čič je ob tem omenil tudi 
Priložnosti, ki jim morajo Bre- 
^lce kot obmejna občina s pri- 
nodoin državnih projektov bolj 
izkoristiti kakor doslej. Kandi- 
at°ma je bilo očitano, da sta 

zamenjala že več koalicij, Ra- 
C1cu pa £ja se nj najbolj izka
zal med dogodki ob umestitvi 
v°dje brežiškega mladinskega 
Centra. Račiča in Preskarjevo 
Je.Podprlo 17 svetnikov, torej 
Vsi prisotni razen Milka Verš- 
Ca> saj s° se svetniki iz vrst LDS 
111 SNS opravičili za odsotnost 
aa seji.

V nadaljevanju so svetniki 
obravnavali tudi projektni do
kumentaciji za gradnjo kanali
zacije in čistilne naprave na 
Obrežju in v Brežicah. Skupna 
vrednost vlaganj v krajevni 
pUpnosti (KS) Jesenice na Do
bskem in Velika Dolina zna- 

milijonov S T pri tem 
s, .bila kanalizacija v Sloven- 

1 vasi že zgrajena v letih 
j , tako da je preostala 

esticija po tekočih cenah 
euna okrog milijonov.

Od tega bo občina morala 
prispevati dobrih milijonov 
S X evropskih sredstev A 
pa je za dobrih milijonov 
S T Kanalizacija in čistilna 
naprava v Brežicah je po 
tekočih cenah ocenjena na mil
ijardo 950 tisoč SIT - občinski 
delež se giblje okrog 313 oz. 
339 milijonov - Evropa (sred
stva ISPA) pa naj bi v letih 2006- 
08 prispevala dobrih 744 mili
jonov SIT. Največ negodovanj 
na ta projekt - oglašali so se 
sicer tudi drugi svetniki, ki jih 
je zanimalo, kdaj bodo prišli na 
vrsto še drugi kraji po občini - 
je izrazil Ivan Vogrinc (SLS)

iz Dobove. Zahteval je namreč, 
naj se hkrati prične z gradnjo 
kanalizacije po mestu Brežice 
in po dobovski krajevni skup
nosti, ki - razen vasi Mostec - 
ni vključena v projekt. Opozo
ril je, da se očitno ne spoštuje 
mnenje krajanov, ki so zavrnili 
prvo varianto oz. sprejeli 
lokacijo med Mostecom in 
Dobovo le pod določenimi 
pogoji, sedaj pa ostali zunaj 
projekta. Predlagal je, naj se 
gradnja kanalizacijskega voda 
po krajevni skupnosti uvrsti v 
sam program, sicer se bo izved
ba projekta zavlekla, in naj se 
obravnava na naslednji seji

občinskega sveta. Branko 
Blaževič, vodja oddelka za 
prostorsko načrtovanje in raz
voj na brežiški občini, mu je 
odvrnil, da je v letošnjem 
proračunu zagotovljen denar 
za projektno dokumentacijo 
kanalizacije, kje pa se bodo is
kali viri za njeno gradnjo, še ni 
jasno. Kljub pomislekom je 
Vogrinc glasoval za oba 
investicijska programa.

Svetniki so sprejeli tudi 
predlog novelacije dokumen
ta glede izgradnje OŠ Bizelj
sko, ki naj bi se pričela graditi 
prihodnje leto in bila končana 
v letu 2007. Krajevna skupnost 
bo v peti letih prispevala 121 
milijonov, občina pa 555 mili
jonov SIT. Milko Veršec je tudi 
v zvezi s tem predlagal razmis
lek in namignil celo na izsilje
vanje občine, češ - če boste žele
li na svoje, šole ne bo. Svetniki 
so prisluhnili tudi poročilu o 
delu brežiškega centra za so
cialno delo ter sprejeli pobudo 
o uskladitvi cene storitev za 
program “Pomoč družinam na 
domu”. Pri tem so tudi podali 
pobudo za spremembo zakona 
glede dodeljevanja subvencij, 
ki se še vedno določa avtomat
sko, ne glede na imovinski sta
tus upravičencev.

Mojca Kosem
Podžupana: Davor Račič (prvi z leve) in Stanka Preskar za govor
nico

AflKETfV

Ribičiča pred sodnike?
Pred kratkim so se v javnosti pojavile informacije o odkrit

ju različnih dokumentov, ki naj bi dokazovali, da je bil nekdan
ji visoki funkcionar Mitja Ribičič vpleten v povojne poboje 
nedolžnih ljudi. Mnenja o tem, ali je po toliko letih še potreb
no o tem govoriti, so deljena. Ali je zadeva politično motivi
rana, je prav, da se je v javnosti pojavilo ime in priimek osum
ljenega, preden mu je dokazana krivda, in ali je sploh smisel
no pred sodišče postaviti človeka, ki je star preko let, smo 
povprašali nekaj naključno izbranih Posavcev.

Ludvik Cvirn, upokojenec iz Sevnice:
Osebno se mi stvar ne zdi preveč okusna, 
načeloma pa je prav, da vsakdo odgovarja 
za svoja dejanja. Če nad Mitjo Ribičičem 
visi sum, da je bil vpleten v taka dejanja, 
potem je prav, da se to razišče in se krivda 
potrdi ali ovrže. Ne vem sicer, če je po toli
ko letih sojenje upravičeno. Sprašujem pa 
se, zakaj ni bilo to raziskano že prej, ne pa 
šele 60 let po končani vojni.

Vito Sekulič, študent iz Krškega: Nisem 
preveč seznanjen z najbolj aktualnimi premi
ki glede ovadbe Ribičiča in drugim v zvezi s 
poboji, a poznam to tematiko. Dejstvo je, da 
si je po vojni z morijo marsikdo želel dati 
“malo” duška, kar ne opravičuje, a vendar 
pojasnjuje situacijo. Kar se sedaj počenja, ni 
ravno v čast naši policiji, že objava imena in 
priimka je sporna, sploh pa ima vse politični 
predznak. To, kar se je dogajalo pred 60 leti, 
nam mladim ni prioriteta.

Marija Bizjak, gospodinja z Gornjega 
Pijavskega: Vse, ki so odgovorni za poboje, 
bi morali kaznovati že leta 1945, sedaj pa je 
že skoraj prepozno. Spomnim se, da so ljud
je včasih vedeli in povedali marsikaj o teh 
dogodkih, a potiho, da tega niso slišali dru
gi. Ta oblast mi je všeč, saj tega ne prikriva, 
in tudi ni nič narobe, če so med preiskavo 
objavili polno ime. To so vendar hudi zločini, 
genocid proti lastnemu narodu.

Stane Pajk, državnozborski posla
nec iz Krškega: Nisem seznanjen s po
drobnostmi, pavšalne ocene pa ne bom 
dajal. Vnaprej ne bi nikoli obsojal in 
poslanci se nimamo pravice vtikati v to, 
ali in kako se bo zadeva odvijala naprej. 
Edini poklicani so pristojni organi in 
sodstvo. Je pa resnica vedno dobrodošla, 
ne glede na to, kdo je zadaj.

Helena Krajnc, papirničarka iz Bres
tanice: Obtoževanje starega Ribičiča je 
bolj mazanje oči javnosti, da ji odvrnejo 
pozornost od aktualnih problemov. Vsa
ka vojna je krivična do narodov in 
posameznikov ter naredi krvave roke 
tudi zmagovalcem, ne le poražencem. Po 
tolikih letih kopati za nazaj ni smiselno. 
Ne rečem, da ni bilo takrat marsikaj na
robe, če dogodke presojamo danes.

Kdo jo bo podrl?
Brege - Kanja Brege skozi hčerinsko podjetje ILH Julka d.o.o. 
trži lesene montažne hiše. V reklamne namene so začasno pos
tavili hišo, ki so jo nameravali po letu dni podreti in jo nado
mestiti z novim tipom lesene hiše.

Toda gradbena inšpekcija 
zahteva takojšnjo rušenje ob
jekta, ker ni postavljen z grad
benimi dovoljenjem. Direktor 
Kanje Igor Avsec trdi, da je za 
začasno postavitev dovolj lo
kacijska informacija, ki jim jo 
je izdala Občina Krško in hiše 
ne namerava podreti.

Po odločbi inšpektorata bi 
morali reklamno hišo odstraniti 
do 9. maja. “Vabim gradbeno 
inšpektorico Vlasto Kostevc, 
naj sama organizira rušenje. Mi 
ga ne bomo”, pravi Igor Avsec. 
Na novinarje se je obrnil zato, 
ker je po njegovem mnenju po
stopek voden nepravilno, in ker 
so se upirali, so proizvodne pro
store Kanje obiskale še druge 
inšpekcijske službe. Avsec vz
traja, da je za legalno postavi
tev reklamne hiše, ki je bila 
mišljena brez komunalnih pri
ključkov, dovolj le lokacijska

informacija. Tako mu zatrjuje
jo tudi v advokatski pisarni, 
kamor se je obrnil po nasvet, 
saj bo vložil tožbo na Uprav
nem sodišču in najbrž tudi pro
ti inšpektorici osebno.

Pravi, da je imelo podjetje 
zaradi vseh zapletov že za 3 mi
lijone SIT dodatnih stroškov, saj 
sedaj pripravljajo tudi rešitev za 
komunalne priključke. Če izgu
bijo upravni spor, bodo pač 
zaprosili za gradbeno do
voljenje. V nasprotnem primeru 
bodo terjali odškodnino. B.D.
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Čisti dobiček se je močno zmanjšal
Posavje - Posavske gospodarske družbe so - gledano v celoti - tudi v lanskem letu poslovale s 
čistim dobičkom, a je bil ta precej manjši kot leto poprej, ugotavlja vodja krške izpostave 
Agencije za javnopravne evidence in storitve (AJPES) Andrej Zupančič. Najslabši položaj se 
kaže v Sevnici, kjer so tudi plače najnižje.

913 posavskih gospodar
skih družb (toliko jih je AJPES 
izpostavi Krško predložilo let
no poročilo), ki zaposluje 
9622 delavcev, je lani skupaj 
ustvarilo 216 milijard prihod
kov ali le za 0,1 odstotka več 
kot pred letom. Ustvarile so 
6.593 tisoč SIT neto dodane 
vrednosti na zaposlenega, kar 
je za dober odstotek manj kot 
je povprečje v Sloveniji. Posav
ske gospodarske družbe so čisti 
dobiček zmanjšale za dobrih 46 
odstotkov v primerjavi z letom 
poprej. Čisti dobiček je v regiji 
ugotovilo 530 družb, največ so 
ga ustvarile družbe, ki posluje
jo z nepremičninami, se uk
varjajo z najemom in poslov
nimi storitvami ter družbe pre
delovalne dejavnosti.

Neuspešne so bile 303 druž-

Dobiček iz poslovanja ter 
amortizacija sta lani znašala 
1,8 milijarde SIT, kar znaša 34 
odstotkov na prihodek družbe, 
takšnega rezultata pa po be
sedah generalnega direktorja 
Boruta Mokroviča ne dosega 
nobena družba v Sloveniji. La
ni so se nočitve domačih gos
tov povečale za 5,4 odstotka, 
nočitve tujih gostov pa za sla
bih 16 odstotkov.

Lani so v termah nakupili 39 
apartmajev v kampu, na Mokri
cah pa grajske hleve obnovili 
v apartmaje, restavracijo in 
prostore za golf klub. Letos naj 
bi investicijo v Mokricah z ob
novo kašč, vrtnarjeve in logar- 
jeve vile ter grajske strehe in 
fasade tudi dokončno zaklju
čili. V slovenskem najbolj 
uspešnem naravnem zdraviliš
ču se trenutno pospešeno gradi 
nov hotel Čatež z dodatnimi 
126 sobami in centrom za do
bro počutje, v katerem naj bi še 
letos zaposlitev dobilo med 
150 in 200 ljudi. V toplicah so 
že uradno zaključili tudi raz
širitev tamkajšnje samopostrež
ne trgovine. V Termah Ilidža v 
BiH pa je pred zaključkom 15 
milijonov evrov vredna inves
ticija izgradnje prve faze kom
pleksa, ki vključuje dve pokri
ti kupoli ter več bazenov po 
vzoru čateških, le da še večjih 
izmer. Mokrovič je ob tem de
jal, da se za drugo fazo že zani
majo tudi tujci, med njimi men
da evropska banka za obnovo 
in razvoj. Marina Portorož je 
pred podpisom pogodbe za 
gradnjo sedmih objektov, v ka
terih bodo apartmaji, v pripravi 
pa je urbanistična dokumenta
cija za izgradnjo precej kolosal- 
nega projekta City marine s ho
teli, ki je ocenjen na 50 mili
jonov evrov.

Izvršni direktorji Term Ča
tež so zadovoljni tudi z rezul
tati poslovanja v tem letu, saj

be (33,2 odstotka), saj so po
slovno leto sklenile z izgubo. 
Ta je znašala 5.228 milijonov 
SIT. Peto leto zapored pa so go
spodarske družbe ustvarile ne
to čisti dobiček, našal je 3.146 
milijonov SIT in je bil v pri
merjavi z letom 2003 manjši za 
66,4 odstotka. Družbe Posavja 
kot celota so leto 2004 zaklju
čile s pozitivnim poslovnim 
izidom. Ta je bil skoraj za dve 
tretjini nižji kot leta 2003, raz
lika med izkazanim čistim do
bičkom in čisto izgubo je bila 
pozitivna in je znašala 3.146 
milijonov SIT.

Med dvanajstimi slovenski
mi statističnimi regijami je 
Spodnjeposavska v večini eko
nomskih kategorij na 10. mestu 
(po deležu zaposlenih, ustvar
jenih čistih prihodkih od pro-

beležijo kar 26-odstotno rast 
tujih prenočitev glede na pri
merljivo lansko obdobje, števi
lo domačih pa se je znižalo za 
slabih 6 odstotkov.

Na srečanju z novinarji se 
seveda ni bilo moč izogniti ko
mentarjem na zapise v nekate
rih slovenskih časopisih o 
domnevnih nečednih poslih 
generalnega direktorja Mokro
viča oz. družbe M-invest. Mok
rovič je zatrdil, da ni v nobe
nem postopku ne pri policiji

daje, čistem dobičku ter neto 
poslovnem izidu), na 9. mestu 
je po izkazani čisti izgubi in 
po številu družb, na 8. mestu 
pa po vrednosti aktive na dan 
31.12. 2004.

V občini Krško so lani 
gospodarske družbe zaposlo
vale največ delavcev, ustvarile 
največ prihodkov in upravljale 
z največ sredstvi. Razlika med 
čistim dobičkom in čisto izgu
bo je bila pozitivna.

Družbe v občini Brežice so 
edine med posavskimi občina
mi v letu 2004 izboljšale rezul
tat, po številu gospodarskih 
družb pa tokrat občina Brežice 
prvič ni bila na prvem mestu.

Občina Sevnica, ki je lani 
štela 162 gospodarskih družb, 
je bila v prihodkih in sredstvih 
skromneje udeležena. Gospo
darstvo občine Sevnica je de
lovno najbolj intenzivno oz. na 
enoto prihodkov zaposluje naj
več delavcev, krati pa tse je v 
lanskem letu število zaposlen
ih najbolj zmanjšalo prav v 
občini Sevnica. Poslovni rezu
ltat predelovalne dejavnosti, ki 
je v občini Sevnica najobsež
nejša, je bil v lanskem letu 
negativen. N.Č.C.

niti pri tožilstvu, da pa se uteg
ne zgoditi, da se na sodišču 
znajde kdo od novinarjev, saj 
se v Sloveniji ne spoštujejo člo
vekove pravice. Dejal je še, da 
bi M-Invest delnice Delikatese 
lahko prodal po dvakrat višji 
ceni, tako pa podjetje pri proda
ji ni zaslužilo nič. Mokrovič 
je še pripomnil, da je priprav
ljen podaljašati svoj mandat v 
termah.

Vipap lani 
z izgubo

Krško - Izguba družbe 
za proizvodnjo papirja in 
celuloze Vipapa iz Krškega 
za lansko leto znaša 1,9 
milijarde SIT, kar je več od 
načrtovane v višini 1,1 mili
jarde, je povedal pred
stavnik družbe za stike z 
javnostmi Peter Drakulič.

Glavni razlogi za večjo 
izgubo so po njegovih be
sedah nastali s sprememba
mi proizvodnje na dveh 
strojih za proizvodnjo papir
ja, pomemben razlog pa je 
tudi zadnje podaljšanje pro
izvodnje celuloze. Ker so v 
krškem Vipapu kljub že 
predvideni zaustavitvi spre
jeli podaljšanje proizvodnje 
celuloze do konca prihod
njega leta, so morali obnovi
ti pogodbe za nabavo suro
vin, teh stroškov pa niso pre
dvideli, je pojasnil Draku
lič. Po prvotnih načrtih naj 
bi namreč proizvodnjo celu
loze ustavili ob koncu lan
skega leta.

Razlog za večjo izgubo 
naj bi bil tudi v uvajanju 
proizvodnje novih grafičnih 
papirjev na reciklažni bazi 
na prvem papirnem stroju. 
Na drugem papirnem stroju 
pa so imeli več težav tehnič
ne narave zaradi večjih in
vesticij za proizvodnjo časo
pisnega papirja, kjer so ime
li tudi več zastojev.

Razlogi za takšno izgu
bo naj bi bile tudi zadnje 
investicije v nov obrat za 
predelavo starega papirja, ki 
ni bil maksimalno izkoriš
čen, svoje pa so prispevali 
še recesija na trgu ter valutna 
razmerja med evrom in dola- 
ljem. Vzporedno so v družbi 
lani izvajali tudi racionaliza
cijo poslovanja in ukinjan
je delovnih mest, je še dejal 
Drakulič. STA

Jubilej 
računovodij 

in finančnikov
Sevnica - Društvo računovod
skih in finančnih delavcev 
Sevnica letos obeležuje 40-let- 
nico delovanja. Na slavnost
nem občnem zboru so se 
spomnili ustanoviteljev druš
tva, izvolili pa so tudi novo 
vodstvo.

Anica Umek, Franc Ogo
revc, Dušan Harlander, Jože 
Jurečič, Anica Horjak, Rezika 
Predanič ter pokojni Lojze 
Motore so bili tisti finančniki, 
ki so pred 40 leti v Sevnici 
ustanovili Društvo finančnih in 
računovodskih delavcev. Druš
tvo skrbi za izobraževanje svo
jih članov ter za sprostitev, ki so 
je delavci v tej stroki ob zaple
teni in stalno se spreminjajoč se 
zakonodaje še kako potrebni.

V zadnjih štirih letih, kar je 
društvo vodil Jože Marušič, so obis
kali Portugalsko, Elbo, Brione in 
Sicilijo. Letos so se nameravali po
dati na Škotsko, a se je prijavilo 
premalo članov, neuspešen pa je bil 
tudi razpis za izlet v Dubrovnik. 
Dosedanji predsednik Marušič 
ugotavlja, da število članov pada, 
v svojih vrstah pa pogrešajo pred
vsem računovodski podmladek.

Društvo, ki zelo dobro sodeluje 
tudi z društvoma iz Brežic in 
Krškega, je za predsednico izvolilo 
Brigito Košmerl, za podpredsed
nico pa Božo Miroševič. N.C.C.

Mojca Kosem

Kaj vemo o odlagališču?
Brežice, Krško - Agencija za mlade Punkt je v sodelovanju z 

Agencijo za radioaktivne odpadke v brežiškem in krškem mladin
skem centru pripravila informativni predavanji o odlagališču 
NSRAO. Nadja Železnik, vodja sektorja za načrtovanje in razvoj 
na agenciji je pripravila zelo poučno, pa vendar tudi laikom ra
zumljivo predstavitev različnih vrst sevanj, njihovih vplivov na 
človeški organizem ter se posebej osredotočila na shranjevanje 
nizko in srednje radioaktivnih odpadkov. Povedala je, da so bili 
nad osmimi prijavljenimi slovenskimi občinami zelo presenečeni, 
še enkrat pa poudarila, da odločitev ne bodo sprejemali brez so
glasja lokalne skupnosti. Da slednje problematika ne zanima naj
bolj, je pokazal zelo skromen obisk. Tisti, ki jih odlagališče, v 
katerem se s fizikalnega vidika ne dogaja nič, težava pa nastane, če 
rovi ali bazeni niso dovolj zavarovani proti poplavam ali geološkim 
spremembam, vendarle zanima, se lahko oglasijo v Punktu, kjer 
bo odslej na voljo precej informativnega gradiva.

Sevniška občina med posavskimi izstopa tudi po višini oz. 
“nižini” plač. Povprečno so bile lani najvišje plače izplačane 
v občini Krško; povprečna plača je znašala 250.443 SIT, na 
drugem mestu je občina Brežice s 198.954 SIT povprečne plače 
in na zadnjem mestu Sevnica s povprečno plačo 183.227 SIT. 
Glede na podatke o povprečnih slovenskih plačah so bile plače 
v Krškem za 3,7 odstotka nad slovenskim povprečjem, v 
Brežicah za 17, 6 odstotks pod slovenskim povprečjem in v 
Sevnici za 24,1 odstotka pod slovenskim povprečjem.

Hotel Čatež bodo odprli že julija
Čatež ob Savi - V Termah Čatež so zadovoljni z lani doseženimi poslovnimi rezultati. Lani so 
dosegli 5,4 milijarde SIT prihodkov iz poslovanja, kar je nekaj manj kot 10 odstotkov več kot 
lani, prav tako pa se je kar za petino povečal dobiček iz poslovanja, ki sedaj znaša dobro 
milijardo. Dobiček in prihodki so se lani glede na panogo nadpovprečno povečali. Čisti dobiček 
Term Čatež je lani znašal 663 milijonov SIT in predstavlja skoraj 33 odstotkov skupnega 
čistega dobička vseh slovenskih naravnih zdravilišč.

Borut Mokrovič (v sredini) s svojo ekipo

Islandija gostiteljica 
kmečkih žena

Reykjavik - Od 17. do 21. maja je na Islandiji potekala 
konferenca Svetovne organizacije kmetic (ACWW), katere 
članica je tudi Zveza kmetic Slovenije. Udeležilo se je je 150 
kmetic iz 25 evropskih držav, na osebno povabilo evropske 
predsednice gospe Maykiddove, sta se konference udeležili tudi 
Veronika Fabinc s Črnca pri Brežicah ter predsednica ACWW 
Uršula Goh iz Malezije. Udeleženke so podpisale dve resolu
ciji, poleg delovnega srečanja, pa so se Islandci izkazali kot 
dobri gostitelji, priredili so jim oglede, ki so jih dopolnili s 
kulturnimi programi.

Po besedah Fabičneva so, 
kot običajno, udeleženke v po
sameznih predstavitvah pre
gledale uspešnost opravljene
ga dela med dvema konferen
cama, kajti te so organizirane 
vsako tretje leto, naslednja bo 
v Angliji, sicer pa je skupni čas 
kmetic potekal na delavnicah 
ter ob seznanjanju dela v drža
vah članicah.

sveta.
Na tokratni konferenci so 

udeleženke sprejele in podpi
sale tudi dve resoluciji in sicer 
resolucijo o zaščiti mater in ot
rok pred nasiljem in zlorabami 
ter resolucijo o prepovedi upo
rabe rakotvornih sredstev za 
zaščito rastlin.

Našo domačinko Veroniko 
Fabinc je Maykiddova pova-

Veronika Fabinc (druga z leve) v družbi evropske predsednice 
ACWW May Kidd ter predstavnicama iz Litve in Romunije

Predstavnice slabše razvitih 
držav, kot denimo iz Albanije, 
Romunije, Bolgarije in iz neka
terih baltskih držav, so poročale 
o začetkih organiziranja kmeč
kih žena s poudarkom na samo
zavedanju in izobraževanju, 
kar je iz poročil izzvenelo kot 
apel in prošnja za pomoč. Iz 
zvez, ki izhajajo iz bogatih in 
razvitih držav, pa so prihajala 
poročila o pomoči nerazvitim 
in sicer od nudenja pomoči pri 
organiziranju društev, izobra
ževanju do opremljanja opera
tivnih prostorov, ustanovitev 
varnih hiš ter pomoči otrokom 
v hrani in zdravilih; slednje pa 
ni vezano zgolj na evropske 
države, temveč na države širom

bila z razlogom, da je svojo 
dejavnost predstavila v temi 
“prepoznaj svoje spodobnosti 
ter osebna rast in razvoj” (edi
no predavanje na to temo), kar 
je Fabinčeva tudi uresničila na 
družinski kmetiji na Črncu z 
gojenjem in pridelavo zdravil
nih zelišč in dišavnic. Fabin
čeva je z omenjeno temo pri
tegnila pozornost in požela 
priznanje; sedaj upa in želi, da 
bi se do prihodnje konference 
našla še kakšna pogumna kme
tica, ki bi se lotila vsaj podob
nega projekta - zelo zahtevne
ga sicer, a ob mnogo trdega 
dela, odvisnega od marsičesa, 
tudi lepega.

N. Jenko S.

Tuš tudi za otroke
Sevnica - V industrijski coni v Dolenjem Boštanju je odprl 

vrata prvi Tušev market v sevniški občini. Družba Engrotuš je v 
objekt, velikosti več kot 1430 kvadratnih metrov, vložila 450 
milijonov SIT. Za dobro postrežbo in zadovoljstvo kupcev skrbi 
26 ljudi, ki so jih na novo zaposlili. Trgovina je odprta od 
ponedeljka do sobote od 8. do 20. ure ter ob nedeljah od 8. do 13. 
ure, kupcem pa je na voljo 46 parkirnih mest.

_ -

Tudi Sevničani lahko kupujejp v Tuševem nakupovalnem centru-
Kot je v družbi Engrotuš v navadi, so se tudi ob tokratnem 

odprtju spomnili najmlajših. Sevniškemu vrtu Ciciban so_ po
darili ček v višini 500 tisoč SIT za nakup otroških igral. N-C-L-
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Skrbeli bodo za razcvet turizma
Sevnica - Jeseni bo na srednji šoli tretja generacija dijakov začela šolanje v programu turistični tehnik. Ob uvedbi izobraževanja 
so obljubili, da bodo s svojim delovanjem prispevali k razvoju turizma in turistične podobe v Posavju. Njihove obljube se 
izpolnjujejo s tremi nagrajenimi raziskovalnimi nalogami.

Srednja šola Sevnica je s 
svojimi dijaki v izobraževal
nem programu turistični tehnik 
že drugič sodelovala v projek
tu Turistične zveze Slovenije 
“Več znanja za več turizma”. 
Sevniški srednješolci so sode
lovali kar s tremi raziskovalni
mi nalogami na letošnjo temo 
z naslovom “Slovenija poživ- 
lja-turizem poživlja”. Naloge 
so aprila predstavili na osredn
ji prireditvi v zdi. Razisko
valno tematiko za svoje naloge, 
ki so bile nagrajene s srebrnim 
odličjem, so našli v osavju. 
Tako so obujali spomine na čo- 
koladnico v restanici, ki je 
bila prva v Sloveniji in tudi v 
tem delu vrope nasploh, rva 
tovarna čokolade je namreč na
stala v samostanu trapistov v 
Rajhenburgu. Leta 1896 sta 
francoska patra tam pognala 
stroje in na šolanje v Francijo 
poslala slovenskega patra Šte
fana Mohorka. Legendarnih čo
kolad Imperial, ki so jih izde
lovali trapisti, ne bo nikoli iz
deloval nihče več, saj so svoje 
recepte odnesli s seboj v grob. 
Lahko pa bi čokoladnico in 
likernico ponovno obudili 
v življenje, priporočajo mladi, 
v meniški kapeli pa bi se obis
kovalci seznanili z življenjem, 
delom in molitvijo meniškega

reda trapistov.
Mladi raziskovalci so se uk

varjali tudi s kovaštvom. Ugo
tovili so, da kovaštvo izumira, 
zato bi ga lahko ohranili v ko
vaškem muzeju, ki so ga locira
li pri kovaču v Florjanski ulici. 
Muzej bi ohranjal staro obrt, v 
njem bi si lahko ogledali orod
je in pripomočke kovača, za or
ganizirane skupine pa bi pri
pravili prikaz podkovanja konj 
ali popravilo orodja. Ker pa se 
zavedajo, da so turisti danes 
zahtevni in samo ogled kova
čije ni dovolj, bi turiste ob tem 
povabili še na bližnji grad in v 
Lutrovo klet, pa na Lisco, do

Ajdovskega gradca mogoče ali 
pa na ogled znamenite azaleje 
pontice v Boštanj.

Tretja nagrajena naloga, ki 
so jo predstavili perspektivni 
bodoči turistični delavci, pa 
zadeva rudnik Senovo. Časov, 
ko so rudarji kopali premog in 
po “šihtu” popivali v vaški krč
mi, res ne morejo priklicati 
nazaj, lahko pa turiste popelje
jo v del rudnika, ki je obnov
ljen in dostopen za ogled. Po
leg tega Senovo kot tipičen ru
darski kraj ponuja na ogled 
kocko rudarjenja, svetilko ru
darske sreče, vlakovno kompo
zicijo, bogato geološko zbirko.

S Senovega priporočajo turis
tom še obisk Bohorja, slapa Pe
kel ter ogled rastišča navadne 
jarice.

Zanimive turistične ideje so 
dijaki predstavili na sevniškem 
gradu, že dopoldne pa so svoje 
stojnice postavili v središču 
mesta in pritegnili pozornost 
številnih mimoidočih. Tako so 
avtoiji kovaškega muzeja posta
vili na ogled kladiva in nako
vala ter ostale pripomočke in 
kovaške izdelke, še posebej pa 
so padle v oči brhke kovačice s 
predpasniki in klobuki. Na stoj
nici, ki je vabila v čokoladni
co, je pater s svojo družbo delil 
čokolado, tako v tablicah kot 
v prahu, z oznako Rajhenbur- 
ga, na stojnici, kije propagirala 
rudnik Senovo, pa so bili na 
ogled rudniški in rudarski rek
viziti, knapovske obleke, sve
tilke in podobno. In ker so turis
ti po končanem ogledu lačni in 
žejni, jih je pričakala gostinska 
ponudba - domače klobase, nad 
katerimi so se nekateri tako 
navduševali, da so se resno po
zanimali za nakup.

Bodoči turistični tehniki so 
s slikovito in domiselno turis
tično ponudbo dokazali, da tu
rizmu res pomaga le lastna 
glava.

Nada Černič Cvetanovski

Namesto daril za bolnišnico
Brežice - Aleksander Polo

vic vnuk ustanovitelja in di
rektorja družinskega podjetja 
AFP Dobova Franca Polovica, 
je posavski bolnišnici izročil 
ček v znesku 2.240.000 SIT- 
denar SO namesto daril zbrali 
povabljenci ob njegovi 75-let- 
nici. V bolnišnici ga bodo na
menili za nakup kardio vasku- 
larnega ultrazvoka. Polovic je 
°b tem podaril tudi 250 tisoča
kov, s katerimi bodo nakupili 
kirurške inštrumente in impla-

tante, 50 tisočakov pa je v ta 
namen bolnišnici nakazalo še 
podjetje AFP Dobova.

Akciji zbiranja sredstev za 
nakup kirurških inštrumentov 
in implatantov (na račun se je 
že nateklo slabih 600 tisoča
kov) pa se letos priključuje tudi 
Teniški klub Krško, ki bo pri
hodnjo soboto na športnem ig
rišču kluba pripravil turnir, na 
katerem pričakujejo nekdanje 
in sedanje posavske športnike, 
pa tudi ljudi iz gospodarskega

rojstva v porodnišnici brežice

°krat je oko našega fotoaparata ujelo kar tri nasmejane mami- 
!'e’ ki so v zaporedju štirih dni vse povile punčke, prav nobena pa 
fbila o tem že prej trdno prepričana. Damjano Vene iz Dul pri 
Kocjanu (prva z desne) je - za odtenek lažje kot pri preteklih 

prodih - razveselila že tretja hčerka Neja (4220 g, 54 cm), ki jo 
onia nestrpno pričakujeta 11-letna Kaja in 8-letna Nina. Jožica 

lobič (v sredini) iz Pristave ob Krki ter Brigita Zakšek iz 
kneškega pa sta tudi vsaka po svoje podoživeli svoji prvi štručki 

nn{° (3100 g, 50 cm) oz. Saro (3400 g, 51 cm). Čeprav smo ob 
^ sfm obisku v porodnišnici slišali precej otroškega joka, pa tri 
j •jčkene navihanke niso izpustile (skoraj) nobenega glasu, tako 
5 Ijk je bilo veselje gledati. Naše sogovornice pa, tako pravijo, 

b°do še odločale za povečanje družine - držimo jih za besedo.

^°jstva od 24. maja do 6. junija 2005
deklice so rodile: Barbara Les s Čateža ob Savi, Jadranka 

y Suljič iz Brežic, Renata Blatnik iz Krškega, Mateja Zakošek z 
g0®nske Gorce, Damjana Vene iz Dul in Jožiča Golobič iz Prema-

•
kmečke so rodile: Danica Marolt Krošl iz Artič, Maja Ravbar iz 
ij, 7ie§a' Vesna Velkovič s Senovega, Damjana Kuntarič z Boršta 

barija Šepetave Turkovič iz Stare vasi.

Do igrišča na lastno pobudo
Leskovec - Otroci iz vrtca pri OŠ Leskovec pri Krškem, enote 

Mali princ, so se kot edini vrtec v krški občini brez igrišča na 
pobudo staršev odločili, da ga bodo poskusili zgraditi kar sami. 
Z akcijo “Tudi mi si želimo igrišče” - kar je vključevalo novoletni 
bazar, iskanje donatorjev, dobrodelno prireditev z Bepopom - so 
v osmih mesecih zbrali potrebna sredstva (1,2 milijona SIT za 
ograjo in 1,6 milijona za igrala) ter ograjo sami v dveh delovnih 
akcijah s pomočjo staršev tudi postavili. Pri tem so jim finančno 
največ pomagala podjetja, nekaj malega pa sta prispevali sama 
šola, pa tudi krška občina. M.K.

“Mali princi” na novem igrišču

Aleksander Polovič in direktor bolnišnice Tone Zorko

in političnega življenja regije, tarija so se že v preteklem letu 
Kot je povedal predsednik klu- vključile tudi Terme Čatež, ki 
ba Marjan Sunta, želijo s tem so kupile aparat za artroskop- 
turnirjem sponzorjem in krški ske operacije, vreden dobra dva 
občini pokazati, da ustrezno milijona SIT, prav toliko pa 
upravljajo z infrastrukturo v bodo za podoben nakup name- 
javni lasti. V donatorsko akcijo nili še letos, 
za nakup kirurškega inštrumen- Mojca Kosem

Kdo ima najlepše zobke?
Posavje - V brežiškem prosvetnem domu seje z zaključno pri
reditvijo končalo tudi letošnje občinsko tekmovanje “Zdrav 
nasmeh je uspeh”. Učenci nižje stopnje so si vse leto pridno 
umivali zobe in hrustali tabletke, ki so nato ustrezno obarvale 
njihovo zobno sklenino.

Kot je povedala zobozdrav- ja zob, vseh 150 udeležencev 
stvena preventivna sestra v bre- pa je prejelo vrečko, v kateri 
žiškem zdravstvenem domu niso manjkali zobna ščetka, 
Blanka Romih, ki je tudi glav- pasta in nitka, žvečilni gumi 
na moč projekta v Brežicah, brez sladkorja, pa še “labela” 
imajo otroci v primerjavi s stan- in tabletke.

Za najlepše zobke so dobili darilo.

jem izpred enajstih let, ko so z 
akcijo začeli, mnogo bolj bele 
in zdrave zobe. Pri mesečnih 
pregledih so otrokom v njiho
ve izkaznice odtisnili simbole 
zajčka, polžka ali črvička, kakr
šno je pač bilo stanje v ustni 
votlini. Sicer se osveščanje ot
rok in staršev o pomenu zdra
vih zob prične že od nosečnosti 
naprej, na šolah in vrtcih pa 
poleg rednih pregledov oprav
ljajo tudi individualne posvete.

V brežiški občini se je naj
bolje izkazal 4. razred OŠ Pi- 
šece z učiteljico Anico Butko- 
vič, ki, zanimivo, poučuje le 
šest učencev. Pišečani so kar za 
dve točki prehiteli prav tako 
četrtošolce iz Globokega, za 
njimi pa so se uvrstili učenci 4. 
d brežiške osnovne šole. V ak
ciji je sodelovalo vseh devet 
devetletk v občini, na vseh šo
lah razen dveh pa so zmagali 
prav četrtošolci. Izjemi sta le 3. 
razred oz. 3.b iz OS Cerklje oz. 
Artiče. Otrokom so na zanimiv 
način prikazali namen umivan-

Kot smo izvedeli, tudi v 
sevniški in krški občini izvaja
jo podobne akcije, le da tam za
ključne prireditve in obdaritve 
opravijo kar na šolah. Letos so 
bili najbolj pridni na blanški 
osnovni šoli, in sicer v 4.a raz
redu na čelu z razredničarko 
Zdenko Felicijan. V akciji tek
muje tudi osnovna šola s prila
gojenim programom, sicer pa so 
letos v Ševnici zmagovali ne 
le četrtošolci, pač pa tudi njiho
vi mlajši sošolci.

V največji posavski občini 
so letos blesteli zobki učencev 
2. razreda na OŠ Veliki Podlog 
(poučuje jih Mija Cerle), od
lični drugi pa so bili v 7.a in 
8.b OŠ Mihajla Rostoharja. 
Skupno so med šolami slavili 
Koprivničani pred “tekmeci” iz 
Brestanice in Velikega Podlo
ga. V občini bodo najbolj zav
zete - kar 450 učencev - tudi 
obdarili, tako da bodo ti v pri
hodnje gnilobi še bolj neustraš
no kazali zobe.

Mojca Kosem

Za lepše igrišče
Artiče - V športni dvorani so pripravili nadvse uspešen dobrodelni 

koncert za obnovo šolskega igrišča, na katerem so nastopila sama 
zveneča imena slovenske estrade, od Rebeke Dremelj, Andreja 
Šifrerja, ansambla Dori, Anžeja Dežana, Polka punc do Brežiških 
flosaijev. Zapeti se je kljub žalovanju odločila tudi domačinka 
Nuša Derenda, svoj nastop pa je posvetila pred kratkim smrtno 
ponesrečenemu svaku Vladu, ki je, kot je dejala, veliko naredil 
za Artiče in artiški šport. Za povezovanje koncerta in enkratno 
vzdušje je uspešno poskrbel tudi Sašo Hribar. Dvorana je bila nabi
to polna, podobno tudi košarica s prispevki, kamor se je skupaj z 
denaijem od prodanih izdelkov, ki so jih otroci uspešno ponujali na 
tržnici, nateklo kar 540 tisočakov. Tako so Artičani zaenkrat od 
potrebnih 15 milijonov SIT zbrali 12 in pol, od tega je občina prispe
vala polovico, 5 milijonov pa še Fundacija za šport RS.

Dela na igrišču, ki je zaradi številnih neravnin v precej slabem 
stanju, naj bi se pričela avgusta in bila zaključena najpozneje v dveh 
mesecih. Sicer pa bo prostor za športne dejavnosti ohranil sedanjo 
velikost, dobil pa bo tudi novo ograjo in tribuno. Kot je povedala 
ravnateljica šole Vesna Bogovič, pospešeno rešujejo tudi kronično 
pomanjkanje parkirnih mest; trenutno so v fazi odkupa zemljišč, tako 
naj bi v letu ali dveh pred šolo ter ob cesti do križišča pridobili okrog 
40 parkirišč. Letos se bodo lotili tudi posodobitve igrišča ob vrtcu, 
starši sami bodo obnovili stara igrala in nakupili nekaj novih, ter 
igrišče predali uporabi ob slovesnosti konec junija. M. K.
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Se pripravljajo na sedež 
posavske upravne enote?

Brežice - Brežice je obiskal minister za javno upravo Gregor Virant, ki sije ogledal gradbišče 
novega poslopja upravne enote v starem mestnem jedru, v katerem bodo svoj prostor poleg 47 
uslužbencev upravne enote dobile tudi izpostava geodetske uprave in inšpekcijskih služb. Mini
ster Virant je hkrati čestital načelniku brežiške upravne enote Darku Bukovinskemu za pri
dobljen certifikat ISO 9001:2000, s katerim se je enota decembra lani pridružila drugim 
dvajsetim upravnim enotam po Sloveniji.

Iz 58 upravnih enot bo že 
prihodnje leto, če bo projekt 
pridobil podporo vseh koali
cijskih strank, nastalo 12 do 14 
upravnih enot, ki naj bi bili tudi 
zametki bodočih pokrajin. Nas
tanek okrajev minister pove
zuje z vertikalno reorganizaci
jo, znotraj katere bo prišlo do 
koncentracije menedžerskih in 
režijskih služb (računovodske, 
kadrovske, informacijske...). S 
horizontalno prenovo pa name
rava ministrstvo pod eno stre
ho združevati čim več upravnih 
služb na lokalni ravni. “Up
ravne enote bodo še vedno tam, 
kjer so, ponujale bodo iste sto
ritve, ki jih bomo uporabnikom 
prek krajevnih uradov še bolj 
približali. Bistvo tega projekta 
je večja koncentracija storitev 
na enem mestu, pri čemer se bo 
posebej vertikalno združevanje 
poznalo pri državnem proraču
nu. Presežne delavce bomo po
stopoma skušali prezaposliti na 
druga prosta mesta v državni 
upravi,” je povedal Virant.

Sicer so v Brežicah na pros
torsko stisko opozarjali že od 
leta 1995, od takrat pa se ves 
čas ubadajo z nemogočimi raz
merami, bodisi v kletnih ali 
najetih podstrešnih prostorih. 
Kot je povedal tudi Mitja Valič 
z Ministrstva za javno upravo, 
bo v stavbi nove upravne enote, 
ki bo merila 1350 m2, dovolj

prostora za več služb, pa tudi 
za shranjevanje arhivskega gra
diva. Pogodbo o najemu nepre
mičnine s postopnim odkupom 
so z brežiškim podjetjem Skala 
podpisali konec letošnjega 
marca in že začeli z deli, ki naj 
bi bila skupaj vredna nekaj 
manj kot 800 milijonov SIT. 
Stavba naj bi bila za vselitev 
pripravljena v začetku prihod
njega leta. Minister Virant je 
ob tem omenil, da je brežiška 
upravna enota med odličnejši
mi v Sloveniji, z novo stavbo 
pa bo naredila še korak naprej 
v prizadevanjih za umestitev 
sedeža upravnega okraja, če

prav je ta bolj prestižnega po
mena. Kot je dodal Bukovin- 
ski, je pridobljen certifikat eden 
od elementov profesionalnosti 
zaposlenih, ki so sprejeli tudi 
akcijski načrt ukrepov za čim 
boljše uradovanje. Med tem so 
uspešno zaključili kar nekaj 
projektov, od matičnih regis
trov, GERK-ov, ŽVN in še česa. 
“K poenostavitvi storitev”, je 
še poudaril načelnik, “pa bodo 
pomembno prispevali tudi novi 
krajevni uradi, zaenkrat so 
predvideni trije, na Bizeljskem, 
v Dobovi in na Jesenicah na 
Dolenjskem ali v Veliki Dolini.” 

Mojca Kosem

Gregor Virant, Darko Bukovinski in župan Ivan Molan (v ospredju)

Ohranjajmo spomin
Brestanica - Slovenski izgnanci, prisilni delavci, begunci in druge civilne žrtve vojne so se 
množično zbrali na gradu Rajhenburg na osrednji slovesnosti ob 60-letnici vrnitve Slovencev 
iz izgnanstva in begunstva ter zmage nad fašizmom in nacizmom. Namesto predsednika države 
Janeza Drnovška je zbranim spregovoril predsednik državnega zbora France Cukjati.

Dotaknil se je trpljenja, ki 
ga je vojna vihra prizadejala 
domala vsaki slovenski druži
ni. Tudi vrnitev iz tujine je po
menila kalvarijo. Sicer srečni, 
da so doma, so se izgnanci sre
čali s porušenimi in izropanimi 
domovi. Domovina jim pri ob
novi ni pomagala in šele samo
stojna Slovenija se je sistema
tično lotila poprave krivic iz
gnancev. “ Biti izgnan v tujino 
je bolečina, kije mi, kije nismo 
doživeli, ne bomo mogli v ce
loti nikoli razumeti, “ je dejal 
Cukjati. “ Lahko pa jo ohranja
mo v spominu - v poduk nam 
in našim otrokom”, je še dodal 
Cukjati.

Predsednica Društva izgnan
cev Slovenije Ivica Žnidaršič, 
ki je nagovorila izgnance, je 
dejala, da množica zbranih na 
gradu Rajhenburg, ki je bilo 
eno naj večjih zbirnih taborišč 
za izgon Slovencev, dokazuje, 
da je spomin na tiste težke čase 
še kako živ. Srečanje izgnancev 
pa je bila priložnost, da ob vese
lem in radostnem druženju 
obudijo spomin na prehojeno 
pot, mlademu rodu doma in po 
svetu pa sporočijo, da se trage
dija, ki se je zgodila slovenske
mu in drugim svobodoljubnim 
narodom, ne sme nikoli več po
noviti.

V izgon je moralo več kot 
20 tisoč slovenskih otrok do
10. leta starosti. Vojna jim je 
uničila otroštvo in mladost, 
preprečila šolanje, povzročila 
prerano smrt staršev in trpljen
je v domovini zaradi opustoše- 
nih domov. “Ni čudno,” je deja-

Pod streho še ena 
cvičkarija

Kostanjevica na Krki - 33.
cvičkarija je bila rekordna po 
številu vzorcev - tudi v Slove
niji letos ni večjega tekmovan
ja, saj so vinogradniška društva, 
povezana v Zvezo društev vi
nogradnikov Dolenjske - njen 
predsednik je postal Novo- 
meščan Jože Žura - na naj večji 
dolenjski praznik poslala kar 
973 vzorcev vin, od tega 536 
cvičkov. Prireditelji so bili z 
letošnjim številom obiskoval
cev precej zadovoljni, pa tudi 
s kakovostjo vin, saj so pode
lili preko 260 zlatih medalj,
330 srebrnih in kar sedem ve
likih zlatih. Šampion med cvič
ki je postala kapljica Petra Se
laka iz Vinice pri Šmarjeti, med 
petimi kandidatkami za princeso je žirijo najbolj prepričala 
Mimopečanka Anita Hrastar, ki se je s krono ovenčala kot sed
ma cvičkova princesa. Častni naslov ambasadorja cvička so za 
zasluge pri uveljavljanju te žlahtne kapljice podelili Ivanu 
Urbanču iz Podbočja, cvičkov kralj pa je za najvišje ocenjeno 
vino postal Slavko Sribar z Goleka. M.K.

Ivan Urbanč

Slavko Sribar in Anita Hrastar

Bakhus za najboljše
Krško - Zveza vinogradniških društev ob Bizeljsko-sremiški 
vinsko-turistični cesti je s povorko skozi mesto in zaključno 
prireditvijo na trgu Matije Gubca tudi uradno zaključila štajer
ski praznik vina. S tem so tudi uradno obeležili 10-letnico de
lovanja vinogradniških društev Sremič Krško in Zdole, 
zaključek študije zaščite bizeljsko-sremiških vin in prizade
vanja za ustanovitev konzorcija. Tri komisije pa so izbrale 
tudi najboljša vina.

Izmed 220 vzorcev so ko
misije izbrale veliko šampio
nov, imele pa so nekoliko manj 
dela kot prejšnja leta. Naj višje 
priznanje prireditve Bakhus, 
poimenovano po rimskem bo
gu vina, pomladnega cvetja in

frankinja Bernarda Pungerši- 
ča iz Sevnice in družine Kobal 
iz Zabukovja. Med prvake zvr
sti in sort so se uvrstili Bernard 
Pungeršič iz Sevnice in dru
žina Kobal iz Zabukovja za 
modro frankinjo, Alojz Kunej

Andrej Molan iz Anovca sprejema najvišje odlikovanje Bakhus 
za najbolje ocenjeno rdečo zvrst bizeljčan/sremičan.

iz Brestanice za mešano belo,ekstaze, sta za belega bizelj- 
čana in sremičana prejela dru
žina Trampuš iz Krškega in 
Ivan Žičkar iz Sevnice, za rde
čega pa Anica in Andrej Molan 
iz Vinske kleti Čele. Chardon- 
nay suhi jagodni izbor lastni
ka Matjaža Jenšterleta iz Kr
škega je po mnenju komisije 
zrel za naziv šampion vin po
sebne kakovosti, šampion be
lih vin normalne trgatve je po
stal traminec Marjana Kelhar
ja z Bizeljskega, šampion to
vrstnih rdečih vin pa modra

Maks Habinc in Janez Cerjak iz
Krškega za žametno črnino, dru
žina IVampuš iz Krškega ter Ivan 
Žičkar iz Sevnice za belega bi- 
zeljčana in sremičana, za rdeča pa 
Anica in Andrej Molan iz vinske 
kleti Čele. Martina in Janko Mat
jašič s Sromelj sta pridelala naj
boljši sauvignon in kemer, vinska 
klet Krošelj laški rizling, Marjan 
Kelhar z Bizeljskega rumeni muš
kat, Simon Pinterič z Bizeljskega 
chardonnay, Alojz Zorič iz Kr
škega pa cviček. M.K.

la Žnidaršičeva, “da izgnanci, 
begunci in prisilni delavci še 
po 60 letih doživljajo te spomi
ne globoko čustveno.” Prizade
ti so tudi zato, ker izgon Slo
vencev in druge oblike geno
cidne politike nad njimi še niso 
dobile primernega in poštenega 
zgodovinskega zapisa v evrop
ski zgodovini. Predsednica iz
gnancev je podčrtala, da tudi 
pri nas mlade generacije prema
lo vedo o tem, ker grozodejs
tva, ki so jih doživljali izgnan
ci, niso dovolj opisana, v zgo
dovinskih učbenikih. Žnidar
šičeva ima vtis, kot da so iz
gnanci ostali zunaj zgodovine.

Kot del civilne družbe izgnan
ci sami skrbijo za ohranjanje 
zgodovinskega spomina in 
opozarjajo državo na dolg, ki 
ga imajo do njih naslednice 
agresorskih držav. Šele samo
stojna slovenska država je iz
gnancem priznala, da so žrtve 
vojnega nasilja; dobili so mo
ralno zadoščenje in posebno 
socialno, zdravstveno in pokoj
ninsko varstvo in simbolično 
dosmrtno rento. Upajo pa, da 
se bo po 60 letih država lotila 
tudi odprtega vprašanja porav
nave gmotne škode.

Nada Černič Cvetanovski

Slovesnosti na gradu Rajhenburg sta se udeležila tudi minis
tra za gospodarstvo in obrambo, Andrej Vizjak in Karl Erja
vec, vodja poslanske skupine SD Miran Potrč in DeSUS Franc 
Žnidaršič, predsednik borcev Janez Stanovnik ter nekateri žu
pani in poslanci. Iz delegacije avstrijskega sklada sprave sta 
prišla Vesna Kantar in Jugen Strasser, ki je zbrano množico 
nagovoril v slovenskem jeziku, iz Nemčije je prišel generalni 
direktor Mednarodne poizvedovalne službe in svetovnega ar
hiva o žrtvah druge svetovne vojne Charles Biderman ter župan 
mesta Rudolfstadt Franz Hartmut, ki je zastopal mesto, kjer je 
bilo veliko izgnanskih taborišč za Slovence.

Obeti za Dobravo 
in Jovse

Kapele - Ob svetovnem dnevu okolja je Turistično društvo 
Kapele preteklo soboto pripravilo celodnevni posvet o turizmu 
kot pomembni gospodarski panogi, vse skupaj pa so povezali z 
ohranjanjem mokrišč in rabo kmetijskih površin.

O tem so prispevke pripravili 
številni strokovnjaki, misli pa 
sta prispevala tudi gospodarski 
minister Andrej Vizjak in pred
sednik Turistične zveze Slo
venije Marjan Rožič. Vizjak 
je poudaril, da moramo pri oh
ranjanju naravnih in kulturnih 
vrednot hkrati doseči njihovo 
smotrno trženje. Rožič pa je

je že doslej veliko prispeval k 
prepoznavanju Kapel. Zlasti je 
spoznal posebnosti nižinskega 
gozda Dobrava in 460 ha ve
like poplavne ravnice Jovsi. 
Ker sta oba ekosistema še na
prej ogrožena, ju bodo skušali 
reševati v okviru petih evrop
skih projektov. Jovsi bodo do
bili urejene poti na obrobju.

Rožič in Vizjak o sožitju gospodarstva in turizma

posebej pohvalil prizadevnost 
kapelskega društva, ki doka
zuje, kako se je mogoče z us
pešnim delom uveljaviti v šir
šem prostoru.

Posebej pa je bil opazen pri
spevek Andreja Hudoklina iz 
novomeškega Zavoda za varst
vo naravne in kulturne dediš
čine. Kot dolgoletni opazova
lec okolja in poznavalec ptic

informativne table in opažo- 
valni stolp, posebej pa bo tre
ba skrbeti za vzdrževanje ok
rog 100 ha mokrih travnikov; 
Pozornost bo namenjena tud1 
živalskemu svetu v gozdu D°' 
brava. Med drugim bodo od
kupili več starih dreves, k1 
bodo kot nekakšne ekoceliee 
služile za izboljšanje ekološ
kih razmer. V.P.

Sonček proslavlja
Krško - V krškem Kulturnem domu bo drevi (četrtek, 9- 

junij) 10-letnico delovanja obeležilo društvo za cerebralno 
paralizo “Sonček” Posavje. Na prireditvi, ki se bo pričela ob 
19. uri, bo poskrbljeno za bogat kulturni program z učenci OS 
Brežice in krške glasbene šole, dobre misli pa bo članom 
Sončka namenila tudi Štefka Kučan.
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Brežiški pianistki uspešno 
zastopali Slovenijo

Italija - Na menarodnem pianističnem tekmovanju na seve
ru Italije sta v konkurenci 11 držav učenki Glasbene šole 
Brežice, mladi pianistki Ana Stopar in Eva Marija Stopar, ki 
ju uči prof. Karolina Vegelj-Stopar, dosegli zavidljiv uspeh. 
Eva Marija je v močni konkurenci v kategoriji B osvojila 2. 
nagrado, Ana pa, kot najmlajša v kategoriji D, 1. nagrado.

Bili sta edini Slovenki na tekmovanju in sta s svojim 
uspešnim nastopom dostojno predstavili svojo državo, kar je 
bilo še posebej odmevno na slavnostnem zaključnem koncer
tu, ko je Ana zaigrala skladbo slovenskega skladatelja Antona 
Lajovica, “Sanjarija”.

“Pa spet ti preklemani 
drotarji!”

Artiče - V artiškem prosvetnem domu je 5-letnico delovan
ja proslavilo šest članov Trebeških drotaijev, ki so kljub oseb
ni tragediji enega od glasbenikov pripravili zelo všečen kon
cert. Nastop drotarjev so poživili še Bučenski ramplači, mladi 
harmonikarji iz Podbočja, citrarke, aktiv kmečkih žena iz 
Podbočja in še kdo. Trebežani svoje ime “drotarji” povezujejo 
z enim menda precej radoživim ljubiteljem njihove glasbe 
(citat v naslovu je njegov), sicer pa so ponosni na svoj bogat 
repertoar stotih - predvsem ljudskih pesmi, ki bi bile gotovo 
zapisane pozabi. Skupina, v kateri se stikata staro in mlado, 
ima res malo starejše poslušalce, ki pa ne zavračajo modernejših 
načinov samoizražanja. Tako je tudi ksilofon ogrel starih po
pevk navajena artiška srca, ki so uživala v starinskih izrazih in 
rahlo pozabljenih frazah, ki romantično rišejo že precej zastrte 
podobe nekdanjih običajev. M.K.

Trebeški drotarji s svojimi gosti na jubilejnem koncertu

KULTURA

Ze 85 let “pihajo"
Loče - Gasilski pihalni orkester Loče letos praznuje 85-letnico neprekinjenega delovanja, kar 
so obeležili z lepo obiskanim in hkrati zelo kakovostnim koncertom, ki gaje zaokrožila pesem 
ansambla Dori in Nuše Derenda.

Gasilski pihalni orkester Loče

Orkester so leta 1920 usta
novili mladi vaški fantje pod 
vodstvom Alojza Bogoviča in 
vse od svoje ustanovitve deluje 
nepretrgoma, saj so godbeniki 
tudi v izgnanstvu ostali ves čas 
aktivni. V času nemega filma 
so igrali celo v letnem kinu 
Tuškovec v Zagrebu. Po kon
čani vojni je godba spet oživela. 
Vse do leta 1976 je za njen raz
voj skrbel domači kapelnik 
Alojz Bogovič, ki ga je nasle
dil Stjepan Obrubič, pod nje
govo taktirko so Ločani zaigra
li z novimi inštrumenti na sve
čanem koncertu leta 1981. Tudi 
dirigent Bratislav Roguljič - 
Bučo je izšolal nekaj novih 
godbenikov, velike zasluge pa 
ima še kot skladatelj, saj je za 
godbo priredil koračnico z na
slovom “Dobovška koračnica”, 
ki so jo zaigrali tudi ob jubile
ju. Leta 1989 je godba pod 
vodstvom prizadevnega diri
genta Jožeta Rusa doživela ve
lik razcvet, pod sedanjim vod
jo Danielom Ivšo pa doživlja 
kar svoje zlate čase. Člani se
danje številčne zasedbe (51 
članov in članic) so večinoma 
mladi - učenci, dijaki in študen
ti, ki glas odlične dobovske 
“pleh muzike” širijo tudi prek 
meja.

Vsako leto glasba ločke god-

Selektorka Simona Zorc 
Ramovš je med devetimi pred
stavami izbrala dve, ki sta bili 
po njenem mnenju najboljši. 
To sta bili predstavi “Moj deda 
socialistični mrtvak oz. prvi pri
mer inšpektorice Darje”, ki jo 
je režirala Boža Ojsteršek, up
rizorila pa gledališka skupina 
Svoboda Senovo, ter predsta
va “Še tat ne more pošteno kras
ti” v izvedbi gledališke skupi
ne KD Otočec, režija pa je delo

be prebuja ljudi s prvomajskimi 
budnicami ter poživi marsika
tero občinsko prireditev, praz
novanje, obletnico. Lani so ta
ko nanizali blizu 40 nastopov, 
če štejemo samo najodmev
nejše. Z malce zahtevnejšim 
repertoarjem se predstavljajo 
na revijah pihalnih orkestrov, 
udeležujejo se državnih tekmo
vanj, kjer so že osvojili v raz
ličnih kategorijah dve srebrni 
in zlato plaketo.

K delu v prihodnje pa jih 
bodo nedvomno spodbudile 
številne podeljene Gallusove

Damjan Počivalšek, priznanje 
za najboljšo žensko stransko 
vlogo pa je dobila Nuška 
Omerzu iz KD Svoboda Bres
tanica v predstavi “Dve neves
ti”, v kateri je posebno nagrado 
selektorke prejel Janez Kavčič 
iz KD Svoboda Brestanica kot 
scenarist predstave, ki jo je 
režirala Elizabeta Marjetič.

Selektorka Simona Zorc 
Ramovš je nagrade podelila 
tistim igralcem, ki jih ima zara-

značke, bronaste je prejelo 17 
glasbenikov, srebrne 7, zlate pa 
kar trije glasbeniki z istim ime
nom - Ivan Kovačič, poleg njih 
pa še Andrej in Robert Cizelj 
ter Roman Bogovič.

Mojca Kosem

Etno glasba ni 
pritegnila 

poslušalcev
Zdole - Na Zdolah se je 

srečalo 11 slovenskih etno 
glasbenih skupin, ki so navduši
le, resnici na ljubo, skromno 
število poslušalcev. Kljub temu 
kakovostne glasbe ni manjkalo, 
tudi organizacija je bila na nivo
ju, kar so potrdili gledalci, ki niso 
skoparili z aplavzi. Največje 
odobravanje publike so sicer po
želi Stari Prijatelji iz Kicarja pri 
Ptuju, drugi so bili “Kar bo, pa 
bo” iz Radelj ob Dravi, tretji pa 
leskovški Pilharmoniki. Kot je 
povedal eden od organizatorjev 
srečanja direktor turistične agen
cije Boom Milan Breči, bodo pri
hodnje leto še poskušali na Zdolah 
in če zopet ne bo pretiranega odzi
va, bodo premislili o selitvi prire
ditve kam drugam. M.K.

Sezono zaključili s
podelitvijo priznanj

Sevnica - Po devetih predstavah seje odvilo zadnje dejanje v 
okviru medobmočnega srečanja izbranih odraslih gledaliških 
skupin Dolenjske, Posavja in Bele Krajine. Podelili so priznanja 
najboljšim amaterskim igralcem.

Nagrajenci: Nuška Omerzu, Damjan Počivalšek, Zdenka Drag- 
niQn in pred mikrofonom se za posebno nagrado zahvaljuje Ja- 
nez Kavčič.

belite Bevc. Omenjeno pred
ivo so pred podelitvijo pri
čanj uprizorili na sevniškem 

odru.
, Priznanje za najboljšo moš- 
.0 vlogo je prejel Janez Pod
anik iz KUD Franc Požun iz 

abukovja Za vlogo v predsta- 
p1. “Politika, bolezen moja”. 

r*2nanje za najboljšo žensko 
‘°go je prejela Zdenka Drag- 
an iz predstave “Še tat ne mo- 
Pošteno krasti”. Najboljšo 

ransko moško vlogo je v pred- 
avi “Gospa poslančeva”, ki jo 

$ “prizorih, skupina KŠTD 
az Jurko z Razborja odigral

di njihove prepričljive igre še 
danes živo pred očmi. Igralcem 
in režiserjem pa je dala še nekaj 
napotkov za nadaljnje delo. Ta
ko je namignila, naj se ne ok
lepajo zgolj komedije in naj ne 
ostajajo le pri besedilu, ampak 
naj se bolj posvečajo drama
turgiji, analizi vlog, glasu ig
ralcev, odrski scenografiji, bolj 
načrtno pa naj porabljajo tudi 
glasbo in igro luči in svetlobe. 
Vsem gledališčnikom je zaže
lela še veliko ponovitev in do
dala, da dobra gledališka delav
nica pomeni tudi več znanja in 
boljši rezultat. N.Č.C.

<nm rsooccs
Franc Bogolin

"Hodil po zemlji sem naši, 
tujina vselej ostaja tujina!”

Franc Bogolin je del svojih sanj odsanjal z izdajo kompleta dveh 
knjig “Svod časa”, s podnaslovom “Podobe iz življenja”. Izdal ju je 
v samozaložbi, kajti domneva, da se morda ne piše prav, da bi si 
smel nadejati kakšne denarne pomoči. Ob bežnem prebiranju vrstic, 

iz katerih se te na mah v globino dotakne tekoča beseda in sočnost jezika, se skušaš prebiti 
vsaj do približka odgovora, zakaj? Ob okretni besedi sta mu vse življenje bogatili še glasba 
in petje, več kot 40-letno zborovodsko delo mu krasi Gallusovo odličje.

A bo 80-letni Franc z Libne 
vztrajal, da bo dal življenje 
tudi tretji knjigi, ki bo napol
njena z medsebojnimi pogo
vori, kjer bo poudaril še vse 
tisto, kar v prvih dveh ni bilo 
moč povedati, pa bi moralo 
biti. Izpoved bo podkrepljena 
z izvirnimi zapisi iz izgnan
stva in fotografijami.

“V prvi knjigi opisujem 
življenja ljudi pod Bohorjem 
od 1887 do izgnanstva, v dru
gi pa od izgnanstva jeseni 
1940 do današnjih dni. Že v 
izgnanstvu sem pestoval to 
željo.

Iz Zefe:“...Zdrav rod je 
živel tod. Nič ponarejenega 
ni bilo v njem. Živel je ob tem, 
kar mu je dajala zemlja, pil 
bistro studenčnico ali “tol- 
kovec”, včasih pa ob vinu po
zabil na težave, odrinil vsak
danjost na stran in dal duška 
svoji okorni, toda mehki not
ranjosti. Iz srca mu je privre
la pesem, tista domača, meh
ka in otožna, včasih prešerno 
prekipevajoča, se razlila čez 
dobrave in polja, se dotakni
la trt in nizkih, lesenih hram
ov na obronkih, se vzpela nad 
krošnje dreves, čez ves njegov 
svet... ”

Ko sva spletala pogovor, ga 
je ob naloženih, nepozablje
nih spominih, pogosto izdala 
njegova notranja mehkoba; 
modre orosene oči in glas, ki 
je drhtel: ”Za vsa leta vojne

sem bil z vso družino, staršema 
in tremi sestrami, izgnan v 
Nemčijo. Tujina ni milina in res 
težko razumem, kako je bilo 
lahko izgnanstvo toliko časa 
potisnjeno na stran, neomenje
no in nepomembno. Ko smo se 
septembra 1945 vrnili na Lib- 
no, je bila hiša skoraj prekrita s 
plevelom in koprivami, potem 
se je začela gradnja doma na 
novo.”

V Krškem se je pri u laiju 
izučil za mizarja, v Vojvodini 
odslužil dve leti in dva meseca 
dolg domovini, se ob vrnitvi 
poročil z ilojko s anj pri 

evnici ter z ženo in hčerko 
rno odšel pomladi 19 0 v 

Ljubljano, kjer se mu je rodil 
sin Andrej. Tam je delal in us
tvarjal do avgusta 2004: ”Po iz
gubi žene se je življenje spre
menilo, tako sem se vrnil v 
domači kraj. Sicer pa sem ta čas 
delal nekaj časa pri Sap-u, Slo
venija Vinu, Avtomontaži ter v 
začetku pri mojstru Francu Jen
ku izdeloval orgle. Že v izgnan
stvu sem gojil izredno željo in 
voljo, da bi bil glasbenik. Os
nove iz glasbe mi je uspelo do
biti pri nekem učitelju v Nem
čiji, kjer sem nekako prišel do 
citer, kasneje pa sem v Ljublja
ni ustanovil vokalno-instru- 
mentalno skupino z instrumen
ti harmoniko, kitaro, citrami in 
basom, v kateri sem igral in 
pel.”

Kljub izredni besedni okret

nosti, pa Francu samohvala 
ne teče prav posebno. Dopol
nila ga je Rezika Marin, ki ji 
je v Dolenji vasi z veliko tru
da uspela predstavitev nje
govih knjižnih izdaj: "Preko 
40 let je bil zborovodja v vseh 
firmah, kjer je delal. Bil je 
tudi zborovodja Kromberških 
Vodopivcev na Primorskem, 
kjer je imel še vinograd. Fran
ci je vztrajen garač, v Ljub
ljani sije postavil hišo, od ko
der sva pripeljala goro not in 
besedil, ki si jih je zapisoval 
od izgnanstva dalje. Tudi tis
to, ko je bil star 20 let, vtis pa 
govori o tem, kako so izgnan
ci doživljali sveto noč. Ta iz
viren zapis besedila smo pre
brali na Francev rojstni dan 
3. maja na predstavitvi knjig, 
sam pa je zapel v skupini 
“Njih pet” iz Šentvida pri Lju
bljani, ki jo je ustanovil pred 
petimi leti in je prisotna ob 
raznih dogodkih. Vse njego
ve zapise hrani Posavski mu
zej Brežice.”

Tako dragoceno zgodovi
nopisje Franca Bogolina osta
ja rodovom, ko reče: ”Ko hu
dobija in nevoščljivost ne bi 
goreli. Nekdo si v življenju 
roke obrabi do komolcev, dru
gi uporabljajo samo komolce.”

A sanje so dovoljene, zan
je ne potrebuješ dovoljenja. 
Če pa jih še uresničiš... 
Srečno tretji knjigi na pot

Natja Jenko Sunčič
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Na podlagi 87. člena Stanovanjskega zakona (Ur.list RS, št.69/03, 18/04),
Pravilnika o dodeljevanju neprofitnih stanovanj v najem (Ur.list RS, št. 14/04, 34/
04), Zakona o splošnem upravnem postopku (Ur.list Rs, št.80/99, 70/00, 52/02, 73/
04), Zakona o socialnem varstvu (Ur.list RS, št. 36/04) Občina Brežice objavlja

JAVNI RAZPIS ZA DODELITEV NEPROFITNIH 
STANOVANJ V NAJEM

1. PREDMET RAZPISA
1.1.

Upravičencem bodo oddana v najem za nedoločen čas vsa neprofitna stanovanja, ki bodo v 
času veljavnosti prednostne liste izpraznjena ali na novo pridobljena.

Oblikovani bosta dve ločeni prednostni listi:
- lista A za stanovanja, predvidena za oddajo v najem prosilcem, ki glede na socialne razmere 

po 9. členu Pravilnika za dodeljevanje neprofitnih stanovanj (Ur.list RS, št. 14/04, 34/04 - v 
nadaljevanju pravilnik) niso zavezanci za plačilo lastne udeležbe in varščine;

- lista B za stanovanja, predvidena za oddajo v najem prosilcem, ki so glede na dohodek 
zavezani za plačilo lastne udeležbe in varščine.

Glede na to, da števila razpoložljivih neprofitnih stanovanj v letu 2005 in 2006 ni mogoče 
predvideti v naprej, se bodo stanovanja oddajala v najem v odvisnosti od števila upravičencev 
na prednostnih listah.

V času razpisa je na voljo:
- 4 stanovanja, namenjena za oddajo v najem prosilcem, ki glede na socialne razmere po 9. 

členu pravilnika niso zavezanci za plačilo lastne udeležbe in varščine in bodo uvrščeni na listo 
A, stanovanja so predvidena na lokacijah celotne občine;

- 3 stanovanja namenjena za oddajanje v najem prosilcem, ki presegajo mejo dohodka, 
določeno v 9. členu pravilnika, in so zavezanci za plačilo lastne udeležbe in varščine in se 
bodo uvrščali na listo B, stanovanja so v mestu Brežice.
1.2.

Najemnina za dodeljena neprofitna stanovanja bo določena na podlagi Uredbe o meto
dologiji za oblikovanje najemnin v neprofitnih stanovanjih ter merilih in postopku za uveljavlja
nje subvencioniranih najemnin (Ur.list RS, št. 131/03, 142/04) oziroma na podlagi predpisa, ki 
bo veljal v času oddaje stanovanja v najem.

Najemniki, ki izpolnjujejo pogoje, lahko uveljavljajo pravico do znižane neprofitne najem
nine v skladu z uredbo, citirano v prejšnjem odstavku oziroma predpisom, veljavnim v času 
najema stanovanja.

Za povprečno veliko dvosobno stanovanje v izmeri 55 m2, točkovano s 320 točkami, znaša 
najemnina v mesecu maju 2005, izračunana na podlagi navedenih veljavnih predpisov, 29.398 S .

Najemodajalec neprofitnega stanovanja ima pravico vsakih pet let od najemnika zahtevati, 
da predloži dokazila o izpolnjevanju pogojev za pridobitev neprofitnega stanovanja, e najem
nik ni več upravičen do neprofitnega stanovanja, se najemna pogodba lahko spremeni v najemno 
pogodbo za tržno stanovanje po merilih in postopku, določenim s pravilnikom.
1.3.

Pri dodelitvi neprofitnih stanovanj bodo upoštevani naslednji površinski normativi:

Število članov 
gospodinjstva

Površina stanovanja brez 
plačilalastne udeležbe 
in varščine - lista A

Površina stanovanja 
s plačilomlastne udeležbe 
in varščine - lista B

1-člansko od 20 m2 do 30 m2 od 20 m2 do 45 m2
2-člansko nad 30 m2 do 45 m2 nad 30 m2 do 55 m2
3-člansko nad 45 m2 do 55 m2 nad 45 m2 do 70 m2
4-člansko nad 55 m2 do 65 m2 nad 55 m2 do 82 m2
5-člansko nad 65 m2 do 75 m2 nad 65 m2 do 95 m2
6-člansko nad 75 m2 do 85 m2 nad 75 m2 do 105 m2

Za vsakega naslednjega člana gospodinjstva se površine spodnjega in zgornjega razreda 
povečajo za 6 m2.

Občina lahko odda v najem tudi manjše ali večje stanovanje, če se upravičenec s tem strinja 
ali če to želi.

2. RAZPISNI POGOJI
2.1.

Upravičenci za pridobitev neprofitnih stanovanj v najem so državljani Republike Slovenije, 
ki imajo stalno prebivališče na območju občine Brežice.

Upravičenci za pridobitev neprofitnih stanovanj v najem so tudi:
- ženske in ženske z otroki, žrtve družinskega nasilja, ki imajo začasno bivališče v zavetišču 

na območju občine Brežice;
- invalidi, ki so trajno vezani na uporabo invalidskega vozička ali trajno pomoč druge 

osebe, če razpoložljivo stanovanje odgovarja minimalnim standardom za bivanje invalidov.
2.2.

Prosilci so upravičeni do dodelitve neprofitnega stanovanja, če dohodki njihovih gospodinj
stev v letu 2004 ne presegajo gornje meje, določene v odstotkih od povprečne neto plače v 
državi, ki je v letu 2004 znašala 168.175 SIT, kot je opredeljeno v točki 2.3. pri listi B. Glede 
na višino dohodka gospodinjstva, kot je razvidno v točki 2.3., prosilci kandidirajo za stanovan
ja po listi A-brez lastne udeležbe in varščine ali listi B-z lastno udeležbo in varščino.
2.3.

Prosilci za dodelitev neprofitnega stanovanja v najem se ločijo na tiste, ki so glede na višino 
dohodka gospodinjstva oproščeni plačila lastne udeležbe in varščine - lista A in na prosilce, ki 
so dolžni plačati lastno udeležbo in varščino - lista B.

Velikost
gospod.

LISTA A LISTA B

% meia neto doh. % meja neto dohodka
1-člansko 90 % do 151.358 od 90 do 700% nad 151.358 do 336.350
2-člansko 135 % do 227.036 od 135 do 250% nad 227.036 do 420.438
3-člansko 165 % do 277.489 od 165 do 315% nad 277.489 do 529.751
4-člansko 195 % do 327.941 od 195 do 370% nad 327.941 do 622.248
5-člansko 225 % do 378.394 od 225 do 425% nad 378.394 do 714.744
6-člansko 255 % do 428.846 od 255 do 470% nad 428.846 do 790.423

Za vsakega nadaljnjega člana gospodinjstva se lestvica nadaljuje s prištevanjem 20 odstot
nih točk za spodnjo mejo in 25 odstotnih točk za gornjo mejo.
2.4.
2.4.1.

Vsi upravičenci za dodelitev neprofitnih stanovanj v najem morajo poleg navedenih izpol
njevati še naslednje splošne pogoje:

- da mesečni dohodki prosilčevega gospodinjstva v letu 2004 ne presegajo gornje meje, 
določene v točki 2.3. tega razpisa;

OBČINA
Brežice

- da prosilec ali kdo izmed članov gospodinjstva ni najemnik stanovanja, oddanega za 
nedoločen čas in z neprofitno najemnino ali lastnik ali solastnik drugega stanovanja ali stano
vanjske stavbe, razen če je stanovanje ali stanovanjska stavba po zakonu oddana v najem za 
nedoločen čas z neprofitno najemnino;

- da prosilec ali kdo izmed članov gospodinjstva ni lastnik drugega premoženja, ki presega 
40% vrednosti primernega stanovanja.
2.4.2.

Do dodelitve neprofitnega stanovanja so upravičeni tudi najemniki v stanovanjih, odvzetih 
po predpisih o podržavljenju - prejšnji imetniki stanovanjske pravice, če izpolnjujejo splošne 
pogoje za upravičenost do dodelitve neprofitnega stanovanja po pravilniku.
2.4.3.

Glede na število članov gospodinjstva vrednost drugega premoženja (vse drugo premično 
in nepremično premoženje v državi in tujini razen premoženja po 3. alinei 3. člena pravilnika) 
v lasti prosilca ali drugih družinskih članov ne sme presegati naslednjih zneskov:

Število članovgospodinjstva Vrednost drugega premoženja- 40 %
1-člansko 3.631.896
2-člansko 4.438.984
3-člansko 5.649.616
4-člansko 6.618.122
5-člansko 7.667.336
6-člansko 8.474.424

Kot osnova za določitev vrednosti primernega stanovanja se upošteva stanovanje, točkovano 
s 320 točkami po vrednosti točke 2,63 EUR in površina stanovanja v povezavi s številom 
uporabnikov stanovanja v višini gornjih razponov, predvidenih za stanovanja s plačilom lastne 
udeležbe v času objave razpisa.

Glede lastništva premoženja prosilca in ostalih članov gospodinjstva, ki z njim stalno preb
ivajo, se v premoženje ne všteva vrednost poslovnega prostora in opreme do celotne vrednosti 
primernega stanovanja, če gre za dejavnost, s katero se prosilec preživlja.

Če gre za prosilca invalida oziroma družino z invalidnim članom, se ob predložitvi ustreznih 
dokazil do celotnih dohodkov gospodinjstva odšteje znesek, ki ga invalid namenja za nakup 
določenih pripomočkov, ki jih potrebuje zaradi invalidnosti.

Če gre za prosilko žensko oziroma žensko z otrokom, žrtev družinskega nasilja, ki zaradi 
nasilja v družini ne more koristiti pravice do solastniškega deleža na stanovanju ali stanovanj
ski hiši, se obseg stanovanjskega premoženja posebej evidentira in upošteva pri odločitvi 
občine o času najema v višini najemnine.
2.5.

Na razpisu ne morejo sodelovati prosilci, ki jim je bila po sklepu sodišča iz krivdnih raz
logov odpovedana najemna pogodba in so že bili izseljeni iz stanovanja oziroma jim je naložena 
izselitev in odločba za izselitev še ni bila izvršena.
2.6.

Občina v skladu s 4. členom pravilnika določa poleg splošnih pogojev še dodaten pogoj - 
stalnost bivanja v občini Brežice, ki ga morajo izpolnjevati prosilci, da so upravičeni do 
točkovanja dobe bivanja in sicer:

stalno bivanje v občini Brežice 
nad 5 do 10 let ..2 0 točk
nad 10 do 15 let 30 točk
nad 15 do 20 let 40 točk
nad 20 let. .. 50 točk

Upošteva se število let, dopolnjenih v letu razpisa. V primeru prekinitve bivanja se leta seštevajo.

3. KRITERIJI IN MERILA ZA OCENJEVANJE STANOVANJSKIH IN 
SOCIALNIH RAZMER PROSILCEV
3.1.

Pri dodelitvi neprofitnega stanovanja imajo prednost mlade družine in mladi, družine z 
večjim številom otrok, invalidi in družine z invalidnim članom, družine z manjšim številom 
zaposlenih, državljani z daljšo delovno dobo, ki so brez stanovanja ali pa so podnajemniki, 
ženske in ženske z otroki, žrtve družinskega nasilja, osebe s statusom žrtve vojnega nasilja, kar 
je izraženo s številom točk v preglednici pod točko 3.3.1.
3.2.

Poleg prednostnih kategorij prosilcev, opredeljenih v prejšnji točki, se v skladu s 6. členom 
pravilnika upoštevajo prosilci, ki so sodelovali na prejšnjem razpisu in so se uvrstili na pred
nostno listo, vendar niso pridobili stanovanja v najem zaradi pomanjkanja stanovanj. 
Upravičenec, ki je zavrnjen glede na normative in standarde, po tem kriteriju ne more pridobiti 
dodatnih točk.
3.3.
3.3.1.

Prednostne kategorije, opredeljene v točki 3.1. in 3.2., se za posamezno listo prosilcev A 
oziroma B točkujejo z naslednjo višino točk:

PREDNOSTNE KATEGORIJE PROSILCEV LISTA A LISTA B
1. mlade družine; mladi 60 100
2. družina z večjim številom otrok - najmanj 3 oz. več otrok 60 60
3. invalidi in družine z invalidnim članom 60 60
4. družine z manjšim številom zaposlenih 

(družina 3-članska in samo 1 zaposlen) 60 /
5. državljani z daljšo delovno dobo v Republiki Sloveniji 

(moški 13 let, ženske 12 let) 80 80
6. ženske in ženske z otroki, žrtve družinskega nasilja 80 80
7. osebe s statusom žrtve vojnega nasilja 60 60

4. LASTNA UDELEŽBA
Lastna udeležba so vračljiva denarna sredstva najemnika, ki jih je zavezan prispevati 

upravičenec pred oddajo stanovanja v najem. Lastno udeležbo so zavezani plačati upravičenci, 
katerih dohodek presega mejo dohodka, določeno v 9. členu pravilnika (upravičenci po listi B). 
Višina lastne udeležbe znaša 10 % vrednosti neprofitnega stanovanja, izračunane po pravilniku 
iz 116. člena Stanovanjskega zakona (Ur.list RS, št. 69/03) brez vpliva lokacije.

(Primer: za dvosobno stanovanje, 55 m2, točkovano s 320 točkami znaša v mesecu maju 
2005 lastna udeležba 1.109.106 SIT).

Lastna udeležba se najemniku neprofitnega stanovanja vrne po 10 letih v protivrednosti v 
EUR z 2% obrestno mero.

Podrobnejši pogoji v zvezi s plačilom lastne udeležbe se določijo med najemodajalcem in 
upravičencem do dodelitve neprofitnega stanovanja v najem z medsebojno pogodbo.

Upravičenec, ki je zavezan plačati lastno udeležbo, pa pred oddajo stanovanja v najem ne 
sklene pogodbe o lastni udeležbi ali v postavljenem roku ne plača lastne udeležbe, ne izpolnjuje 
pogojev za dodelitev stanovanja.

5. VARŠČINA
Varščina so denarna sredstva, ki so ob morebitni izselitvi najemnika iz stanovanja potrebna
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za vzpostavitev stanovanja v stanje ob vselitvi ob upoštevanju običajne rabe stanovanja. 
Višina varščine znaša tri mesečne najemnine za stanovanja, ki se dodeljuje v najem. Varščina se 
vrne ali poračuna ob prenehanju najemnega razmerja.

6. ROK ZA VLAGANJE VLOG IN RAZPISNI POSTOPEK
Prosilci, ki se želijo prijaviti na razpis za dodelitev neprofitnih stanovanj v najem, dvignejo 

obrazec, s katerim se prijavijo na razpis od 9.6.2005 do vključno 8.7.2005 v pisarni št. 25 
Občine Brežice vsak delovni dan od 7.30 do 14.30 ure, ob sredah od 7.30 do 15.30 ure in ob 
pekih od 7.30 do 13.30 ure.

Ob vložitvi vloge so prosilci dolžni plačati upravno takso po tarifni številki 1 in 3 taksne 
tarife Zakona o upravnih taksah (ur.list RS, št. 8/00 s spremembami), kar znaša 4.250 SIT. 
Upravna taksa v znesku 4.250 SIT se plača v upravnih kolekih ali s plačilnim nalogom na račun 
občine Brežice, številka: 01209-4090309122 sklic 11 75086-711102, namen nakazila - up
ravna taksa za vlogo za oddajo neprofitnega stanovanja v najem - in se nalepi na vlogo.

Taksni zavezanci v slabih premoženjskih razmerah lahko zahtevajo oprostitev plačila takse, 
če izpolnjujejo zahtevane kriterije po 25. členu Zakona o upravnih taksah, s tem da status 
dokažejo s pravnomočno odločbo Centra za socialno delo ali drugimi dokazili.

Vloge s prilogami in dokazilom o plačani upravni taksi bodo sprejemali v pisarni št. 25 
Občine Brežice in sicer vsak delovni dan od 7.30 do 14.30 ure, ob sredah od 7.30 do 15.30 ure 
in ob pekih od 7.30 do 13.30 ure.

Prosilci lahko svoje vloge pošljejo tudi po pošti do 9.7.2005, v zaprti kuverti na naslov 
Občina Brežice, Cesta prvih borcev 18, 8250 Brežice, s pripisom “Vloga za dodelitev neprofit
nega stanovanja - NE ODPIRAJ”.

Če bo prosilec oddal nepopolno vlogo, bo pozvan, da vlogo v določenem roku dopolni. 
Vloge prosilcev, ki v roku ne bodo dopolnjene, in vloge, oddane po zaključku razpisnega roka, 
bodo s sklepom zavržene.

K vlogi za pridobitev neprofitnih stanovanj v najem morajo prosilci priložiti naslednje 
listine, navedene pod točko 1, 2, 3 in 5, druge listine pa, če na njihovi podlagi uveljavljajo 
dodatne točke:

1. Izpolnjen obrazec vloge za dodelitev neprofitnega stanovanja v najem.
2. Potrdilo o premoženjskem stanju za prosilca in vse družinske člane, za katere se vlaga 

vloga (izda Davčna uprava RS, Davčni urad Brežice); potrdilo bo izdano vsakomur osebno 
oziroma za družinske člane s pooblastili).

3. Odločbo o odmeri dohodnine za leto 2003 za vse zavezance in potrdila o skupnem neto 
dohodku gospodinjstva v letu 2003, ki so sestavni del vloge (osebni dohodek, pokojnina, 
preživnina, dohodek iz dela prek tudentskega servisa, invalidnina, itd.) z navedbo dobe 
zaposlitve. Kot dohodek se ne šteje dodatek za pomoč in postrežbo in drugi prejemki za nego 
in pomoč, otroški dodatek, dodatek za nego otroka, štipendije, dohodki od občasnega dela 
invalidov, ki so vključeni v institucialno varstvo, sredstva za odpravo posledic elementarne 
nesreče itd..

4. Potrdilo o nezaposlenosti prosilca, njegovega zakonskega ali zunajzakonskega partnerja 
oziroma drugega družinskega člana (izda Zavod RS za zaposlovanje, izpostava Brežice);

5. Veljavno dokazilo o stanovanjskem statusu: najemna ali podnajemna pogodba oziroma 
izjava prosilca, zakaj pogodba ni sklenjena.

6. Dokazilo o kakovosti bivanja - stanovanja ovrednotena z največ 110 točkami (točkovalni 
zapisnik ali opis kakovosti stanovanja: leto izgradnje, vlažno, kletno, dotrajana instalacija 
ipd.) in eventualna utesnjenost z opisom posameznih prostorov in navedbo površin;

7. Kopijo poročnega lista.
8. Če prosilec živi v zunajzakonski skupnosti, notarsko overjena izjavo o obstoju takšne 

skupnosti ali dokazilo, da imata partnerja skupnega otroka.
9. Kopijo izpiska iz rojstne matične knjige za vsakega otroka.
10. Potrdilo o rednem šolanju otrok, ki so starejši od 15 let.
11. Zdravniško potrdilo o nosečnosti.
12. Odločbo socialne službe o ločenem življenju roditeljev in mladoletnih otrok zaradi 

neprimernih stanovanjskih razmer (rejništvo, oskrba v tuji družini, zavodu, če so razlog oddaje 
neprimerne stanovanjske razmere).

13. Dokazilo o statusu roditelja, ki sam preživlja otroka (samohranilec) - potrdilo, da je 
preživnina neizterljiva oziroma odločbo o prejemanju preživnine iz preživninskega sklada.

14. Potrdilo ustrezne institucije, če je prosilec ali njegov ožji družinski član, ki bo z njim 
stalno prebival, gibalno ovirana oseba, trajno vezana na uporabo invalidskega vozička ali 
trajno pomoč druge osebe.

15. Dokazilo o invalidnosti I. kategorije in invalidnosti zaradi okvare čuta - slepota, glu
host (odločba Centra za socialno delo, Zavoda za pokojninsko in invalidsko zavarovanje, 
Zavoda za zaposlovanje, Zavoda za zdravstveno zavarovanje RS).

16. Odločba o razvrstitvi otroka, mladostnika ali mlajše polnoletne osebe glede na zmerno, 
težjo ali težko duševno ali težko telesno motnjo - izvid in mnenje specialistične pediatrične 
službe.

17. Strokovno mnenje Centra za socialno delo ter vladnih in nevladnih organizacij (mate
rinski domovi, zatočišča - vame hiše, zavetišča, centri za pomoč žrtvam kaznivih dejanj), ki 
nudijo ženskam in ženskam z otroki psihosocialno pomoč ob nasilju.

18. Za status žrtve vojnega nasilja je potrebno predložiti potrdilo, iz katerega bo mogoče 
ugotoviti to dejstvo.

Potrdila, ki ne izkazujejo trajnega statusa, ne smejo biti starejša od trideset dni od objave 
razpisa.

Potrdila o državljanstvu in potrdila o stalnem prebivališču in številu članov gospodinjstva 
bo pridobila občina neposredno od pristojnega državnega organa.

Občina k vlogi priložene listine zadrži in jih po izteku razpisnega roka udeležencem razpisa 
ne vrača.

7. SPLOŠNE DOLOČBE
Strokovna služba občine bo preverjala pravočasnost prispelih vlog in njihovo popolnost ter 

sedanje stanovanjske razmere prosilcev.
Komisija, ki jo imenuje župan, bo proučila utemeljenost pravočasnih in popolnih vlog na 

podlagi prejetih listin, potrebnih za oblikovanje prednostne liste za oddajo neprofitnih stano
vanj in dokumentiranih poizvedb, ki jih opravijo pri pristojnih organih in organizacijah ter 
posameznikih.

Komisija bo opravila ogled stanovanjskih razmer samo pri vlagateljih, ki izpolnjujejo pogoje. 
V primem ogleda bo prosilec pisno obveščen.

Po proučitvi in točkovanju vlog bodo udeleženci razpisa uvrščeni na prednostno listo in 
sicer po številu zbranih točk. Če eden ali več prosilcev doseže enako število točk glede na 
oceno stanovanjskih in socialnih razmer, imajo prednost prosilci z daljšo dobo bivanja v 
občini Brežice. Seznam upravičencev, ki se bodo uvrstili na prednostno listo za dodelitev 
neprofitnih stanovanj v najem, bo objavljen na enak način kot razpis v roku 6 mesecev po 
zaključku razpisa.

Seznam upravičencev po posameznih kategorijah prosilcev, ki niso zavezanci za plačilo 
lastne udeležbe (lista. A), bo objavljen ločeno od seznama ostalih upravičencev (lista B).

Udeležencem razpisa bodo vročene odločbe o uvrstitvi oziroma neuvrstitvi na prednostno 
hsto upravičencev. Če se posamezen udeleženec razpisa ne strinja z odločitvijo, se lahko v 
foku 15 dni po prejemu odločitve pritoži. Pritožbo naslovi na občino. O pritožbi odloči župan 
°očine Brežice. Odločitev župana o pritožbi je dokončna.

Po rešitvi pritožb bo objavljen seznam upravičencev, ki jim bodo zagotovljena stanovanja. 
S sprejemom prednostnih list preneha veljavnost prednostne liste iz leta 2002. Upravičenec, ki 
neupravičeno zavrne dodeljeno primerno stanovanje, ali ki se na ponovni poziv k sklenitvi 
naJemne pogodbe ne odzove, se črta s seznama upravičencev.

Pred sklenitvijo najemne pogodbe bo občina ponovno preverila, če udeleženec razpisa

izpolnjuje merila za upravičenost do dodelitve neprofitnega stanovanja v najem. V primem 
bistvenih sprememb, ki vplivajo na upravičenost, se lahko postopek obnovi in se prosilec črta 
s seznama upravičencev.

Pri izvedbi razpisa se v zadevah, ki niso podrobneje opredeljene v razpisu, uporabljajo 
določbe Pravilnika o dodeljevanju neprofitnih stanovanj v najem.

Vse informacije lahko dobite osebno na sedežu Občine Brežice, Cesta prvih borcev 18, 8250 
Brežice vsak delovni dan od 7.30 do 14.30 ure, ob sredah od 7.30 do 15.30 ure in ob petkih od 
7.30 do 13.30 ure ter na telefonski številki 07/49-91-514.

Zupan občine Brežice 
Ivan Molan

avtomobilizem

Audi A4 avant 2.0T FSI
Avant kot dodatek imenu že 

sam razkriva poreklo avtomo
bila. Zaenkrat se s to besedo 
pohvali le Audi, ko limuzini 
doda uporabno vrednost pros
tornega zadka, v katerem je več 
prostora in možnosti za njego
vo izrabo.

Dve možnosti torej - A4 ali 
A6. To sta edina dva avanta v 
Audijevem programu. In mi 
smo preizkusili manjšega z 
gromkim srcem. V njem je nam
reč rohnel 2-litrski motor s tur
binskim polnilnikom in nepo
srednim vbrizgom bencina, s 
katerim je sicer uglajena dru
žinska limuzina ob pomoči le
potnih in funkcionalnih dodat
kov zaživela v povsem prvin
ski športni luči. Dvesto kon
jskih moči, šest prestav, šport
no podvozje in manj kot 8 
sekund do 100 km/h!

A4 je že v osnovi eleganten 
avtomobil, pa naj gre za štiri- 
vratno limuzino ali praktičen 
karavan, oprostite, avant. Ob
lika, ki je plod zadnje pomla
ditve, sicer ni več tako oglata 
in odrezava, a vseeno nosi od
ločno razpoznavnost in na da
leč odkriva poreklo, še posebej 
spredaj, kjer kraljuje odločno 
zarisana kromirana obroba z 
vgrajenim Audijevim znakom.

V preobleki, ki jo za model 
2.0T SI nudijo še športna pla
tišča in nižje podvozje, pa je 
A4 avant povsem skladen tudi 
z bolj športno naravnanimi 
kupci.

je v tem avtomobilu motor. Ta 
v kombinaciji z znanim 6-sto- 
penjskim ročnim menjalnikom 
ponuja športne užitke. Seveda 
je poraba ob tem ravno tako 
športna, a to je cena užitka. Ob

Motor:
- bencinski linijski štirivalnik, 
turbo FSI
- prostornina: 1984 cm3 
-največjamoč: 200KM(147kW)
- navor: 280 Nm pri 1800/min.

V notranjosti ni presenečenj. 
Kdor Audije pozna, ve, da bo 
sedel udobno in bo sedež lah
ko pomaknil dovolj nazaj. Ve 
pa tudi, da bo sedenje precej 
položno (kar je nekaterim lah
ko zoprno), in da na zadnjih 
sedežih v A4 ni prostora ravno 
na pretek, pa čeprav ga je iz 
generacije v generacijo več.

Dodatno uporabnost seveda 
odkrije pokrov prtljažnika. Ta 
sicer ni med največjimi v raz
redu, a je lahko dostopen, ugla
jeno oblazinjen, predvsem pa 
uporaben tako za nakupe kot 
za prtljago. “Neuglednih” stva
ri (pralnih strojev na primer) pa 
v njem raje ne bi vozili, čeprav 
se jih ne brani.

Prava smetana na češnji pa

priganjanju je namreč poraba 
venomer višja od 10 litrov, 
medtem ko z zmerno vožnjo 
zlahka pade pod deset.

A4 avant vas gotovo ne bo 
razočaral, če le zanemarite ceno 
in porabo. Sicer pa se še vedno 
lahko odločite za katero bolj 
varčnih, predvsem TDI različic, 
s katero boste svoji denarnici 
privoščili veliko olajšanje, des
ni nogi pa počitek.

Aleksander Krebelj

Zmogljivosti:
- najvišja hitrost 235 km/h
- pospešek 0-100 km/h: 7,6 s
- poraba po podatkih proizva
jalca: 5,977,8/1 ll/100km test
no povprečje: 12,8 1/100 km

napovedi dogodkov

10. junij
Krško - proslava in od

prtje razstave ob 30-letnici 
delovanja Društva kmetic Kr
ško, ob 9.30, Kulturni dom

Brestanica - kulturna pri
reditev “Brestanica poje”, ob 
18. uri, grad Rajhenburg

Brežice - Talentfest, ob 
18. uri, klub MC

Krško - nastop solistov, 
učencev Glasbene šole Krško, 
ob 19. uri, Dvorana v parku

Brežice - zaključni kon
cert ansamblov in solistov 
Glasbene šole Brežice, ob 19. 
uri, viteška dvorana Posav
skega muzeja

Krško - Mladinski kultur
ni festival (odprtje fotograf
skega natečaja, nastop Kvar
teta Aleša Suše, koncert Jad
ranke Juras), ob 18. uri, pred 
Klubom za mlade - Zvezda

Sevnica - avdio/vizualni 
performance, ob 22. uri, grad

11. junij
Bizeljsko - odprtje Bizelj

ske pešpoti “Pot k repnicam”, 
ob 10.30, Stara vas

Krško - Mladinski kultur
ni festival (Dj Mate, MC

direndaj, Dririeland, koncert 
Jana Plestenjaka), ob 13. uri, pred 
Klubom za mlade - Zvezda

Leskovec pri Krškem -
Zeleni Festival Vrbovega Lo
ga ob mednarodnem dnevu 
okolja, ob 15. uri, hram na Bre
zovski Gori

Raka - samostojni koncert 
“Najlepše pesmi” dekliške vo
kalne skupine Srake z Rake, ob 
20. uri, telovadnica OŠ

Brežice - koncert ob 5-let- 
nici Posavskega okteta, ob 
19.30, Viteška dvorana Posav
skega muzeja ob 19.30

Brežice - koncert alterna
tivne glasbe (Format kila papu, 
3 ton tamas, Curse of instinct) 
ter nato koncert Demolition 
group, ob 20. uri, klub MC

12. junij
Boršt - skoki v vodo (nas

top Mirana Rudana, Majde Arh, 
mladih harmonikarjev iz Pod
bočja, Dua Mitja in Primož, 
Gregorja Gramca, plesne sku
pine OŠ Cerklje, humorista 
Aptaka...), ob 14. uri, most

Sevnica - območno sreča
nje pevcev ljudskih pesmi ob
čine Sevnica, ob 19. uri, atrij 
gradu

Dobova - odprtje razstave

ročnih del, ob 8. uri, dom upo
kojencev

16. junij
Brežice - predstava “Miš

ka Minka praznuje rojstni 
dan” v izvedbi Družinskega 
gledališča Kolenc, ob 17. uri, 
MC

Krško - odprtje razstave 
društva likovnikov Krško 
Oko “V spomin Vladimirju 
Stovičku”, ob 19. uri, gale
rija

18. junij
Dobova - šesti fašnikov 

piknik (z “aviacijo”, pihalni 
orkester Loče, tekmovanje za 
najmočnejšega Krpana, an
sambel Franca Ocvirka), ob 
16. uri, vzletišče v vasi Miha- 
lovec

21. junij
Sevnica - lutkovna pred

stava “Predpražnik” v izved
bi skupine Mokre tačke iz 
Mokronoga, ob 17. uri, dvora
na Alberta Felicijana

22. junij
Krško - festival Palček 

(odprt oder za vrtce, lutkov
na predstava, koncert Melite 
Osojnik), ob 16.30, pri vrtcu 
Pravljica v parku
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atletika

SIMPLY CLEVER

Skoddl abiti C levet

ZAPISANA V- ZVEZDAH

prihranek do 409.409 SIT*

Avtoline Krško, Bohoričeva 10, tel.: 07 490 21 20

Fitovci merijo visoko
Ljubljana - Prvega dne atletskega pokala Slovenije v slovenski prestolnici, drugi je bil zaradi 
tragičnih dogodkov odpovedan, so se posavski atleti znova odlično odrezali.

Član sevniškega kluba Bo
ris Špes je bil na 5 km dolgi 
progi drugi, na (le) drugo stop
ničko pa se je presenetljivo 
povzpel Brežičan Jurij Rovan 
(za 5 cm je bil krajši od An
dreja Poljanca, člana ljubljan
ske Olimpije). V skoku v dalji
no je bil obetavni brežiški mlaj
ši mladinec Rožle Bučalo tretji 
(7,25 m), pri tem je za 5 cm ug
nal tudi mnogobojca Ranka 
Leskovarja. Fitovka Lucija 
Križnik je kladivo zalučala 
49,33 m daleč, kar je zadosto
valo za trdno 2. mesto. Maja 
Petan je bila na 100 m z ovi
rami tretja (14,99), prav tako 
tretja pa je bila tudi trosko- 
kašica Maruša Deržanič 
(12,16 m), za drugouvrščeno 
Nastijo Capuder je zaostala le 
za 6 cm.

Mlada brežiška atleta Rok Der
žanič in Maja Petan sta se izjemno 
izkazala na mednarodnem tekmo
vanju mnogobojcev, ki je zadnji vi
kend v maju potekalo v Mariboru. V 
konkurenci atletov iz devetih evrop
skih držav je Rok zmagal v osmero- 
boju mlajših mladincev, Maja pa v 
sedmeroboju med starejšimi mladin
kami. Rok je dosegel fantastičnih 
5909 točk in za več kot tisoč točk 
popravil državni rekord Jureta Ozi- 
miča iz leta 2001, njegov dosežek Rok Deržanič 
pa je trenutno najboljši rezultat na svetovnih lestvicah v osme- 
roboju za mlajše mladince. S tem je krepko presegel tudi nor
mo za nastop na svetovnem prvenstvu mlajših mladincev, ki 
bo julija v Maroku. Maja je postala najmlajša Slovenka, ki je 
presegla mejo 5000 točk v atletskem sedmeroboju, saj jih je 
dosegla 5081 - kar je odličen obet za nastop na evropskem 
pokalu v mnogobojih čez slab mesec - bila pa je tudi četrta v 
absolutni konkurenci.
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Kostevc in Kink najboljša Evropejca
Wroclaw, Krakow - Gorazd Kostevc in Dejan Kink (oba iz DB V Katana Globoko) sta odlično 
nastopila na prvem tekmovalnem dnevu EP v poljskem Wroclawu, kjer sta v kategoriji duo 
sistem osvojila zlato medaljo ter se tako okitila z naslovom evropskih prvakov v tej kategoriji.

Trener Damir Urek ter zlati par Gorazd Kostevc in Dejan Kink

Pod budnim očesom njune
ga trenerja in selektorja repre
zentance Damirja Ureka sta se 
vse od prvega kroga naprej pre
bijala počasi, a suvereno, kar 
kljub močni konkurenci prvih 
štirih v Evropi in tudi na svetu 
ni bilo lahko. V prvem krogu 
sta tesno, z 92:90, premagala 
kasneje bronasti francoski par, 
kar je bilo dobro izhodišče za 
naslednje nastope. V finalu sta 
se “Katanca” srečala s španski
ma reprezentantoma Garcio in 
Barreno, ki pa kljub odlične
mu nastopu nista bila kos od
ličnima Posavcema, ki sta za
služeno slavila. Zlatima Slo
vencema je medalji podelil 
častni predsednik mednarodne 
ju-jitsu zveze JJIF Rinaldo Or
landi, zlato medaljo-plaketo pa 
je prejel tudi selektor za duo 
sistem in trener zmagovitega 
para Damir Urek. Omenjena 
tekmovalca sta bila proglašena 
tudi za najboljši duo par in naj
boljši nastop na Evropskem pr
venstvu, z uradno obrazložit
vijo: “Gre za tekmovalca, ki sta 
z nastopom dokazala, da delu
jeta kot en tim. Močne in od
lične izvedene tehnike so poka
zale, kako je potrebno demon

strirati borilne veščine.” Ob 
tem so še poudarili, da je njun 
prikaz duo sistema izveden 
tako realistično in pravilno, da 
bi bežen opazovalec lahko 
pomislil, da gre za borbe v ju- 
jitsu, ne pa za prikaz tehnik.

Zvone Ivačič iz DBV Ippon 
Sevnica pa je imel precej šport
ne smole. Premagal je tako Ni
zozemca Van Bommla kot tudi 
Spanca Gila Garico - slednji 
je bil kasneje proglašen za naj
boljšega tekmovalca turnirja 
glede na prikazano veščino,

znanje, športen odnos in odlič
ne nastope, in si pridobil pravi
co boja na poti do zlate medal
je. A seje zaradi bolečin v prstu 
na roki po zaključku borbe s 
Spancem Ivačič po nasvetu 
zdravnika skupaj s trenerjem 
Silvom Koželjem odločil, da 
v naslednjem krogu ne bo več 
mogel nastopiti. Na koncu je v 
kategoriji borbe, moški do 77 
kg, osvojil 5. mesto.

V Globokem so v sredo zve
čer za svoja zlata “ju-jitsarja” 
pripravili veličasten sprejem.

nogomet
Solidno z Rudarjem

Krško - Sezono 2004/05 druge 
slovenske nogometne lige so 
nogometaši NK Krško iz Posavja 
končali na 10. mestu. Krški no
gometaši so v zadnjem, 33. krogu, 
doma gostili novega prvoligaša - 
Rudarja iz Velenja in tesno izgu
bili z 2:3. Velenjčani so povedli z 
golom Grbiča, Sprečakovič pa je 
povišal na 0:2. Takoj zatem so Kr
čani z zadetki Roka Zorka in Mira 
Filipoviča po “liverpoolsko” iz
enačili in odšli na odmor z zelo 
ugodnim rezultatom 2:2. V dru
gem delu tekme je padel le en gol, 
Softič je namreč v 64. minuti gos
tom zagotovil zmago. Zli zmaga
mi, 5 remiji in 17 porazi, kar pome
ni 38 točk, ter z gol-razliko 46:59 
so Krčani na koncu zasedli 10. 
mesto v drugi ligi.

šah
Triglav opravil z Rokado

Krško - V prekrasnem proštom 
Šahovskega kluba (ŠK) Triglava 
Krško je potekal dvoboj osmine 
finala Pokala Slovenije med ŠK 
Triglava Krško in ŠD Rokada Len
dava. Po razburljivem igranju so 
zmagah krški šahisti s prepri
čljivim rezultatom 3:1. Zmago so 
dosegli na prvih dveh ploščah: 
Igor Sitnik, ki je takoj po odprtju 
s črnimi figurami pre vzel pobudo 
in brez težav popeljal Krško v vod
stvo z 1:0. Najbolj razburljiv boj 
je potekal na drugi plošči, na kate
ri je igral mladi Gorazd Novak. 
Igral je zelo tvegano igro in že v 
otvoritvi žrtvoval kvaliteto in 
potem še figuro. V dokaj trdi in 
sigurni igri sta remizirala Samo 
Štajner (3.deska) in Marjan 
Božič (4.deska).

rokomet
Abraham rokometašev

Leskovec - Rokometni klub iz 
Krškega praznuje letos 50-letnico 
obstoja, kar bodo počastili s sre
čanjem med rokometaši Slovenije 
in Hrvaške. Tekma bo v soboto, 
11. junija, pričela se bo ob 19.30 v 
športni dvorani v Leskovcu. Tudi 
nedelja ne bo dolgočasna, saj se 
bodo ob 17-ih rokometaši krškega 
Atoma v leskovški dvorani pomeri
li proti selekciji Posavja

ples
Krško open

Krško - V športni dvorani Sred
nje šole Krško se bo v nedeljo, 12. 
junija, odvijal prvi mednarodni 
plesni turnir “Krško Open”. Tek
movanja v začetnih razredih bodo 
na sporedu že ob 10. uri, ob 15-ih 
pa se bodo začela predtekmovan
ja. V večernih urah bodo pripravili 
tudi zabavni program s pevko Tan
jo Žagar, plesalci krškega Lukca 
(slednji tekmovanje tudi organi
zira), kot sladico pa še nastop pod
prvaka Slovenije v latinsko 
ameriških plesih Jurija Batagel
ja in Jagode Štrukelj.

praktično streljanje
Za Guinnessov rekord

Krško - V petek, 10. junija, bo 
na Šajsplohu večkratni državni in 
pokalni prvak Slovenije v prak
tičnem streljanju Dušan Levičar 
streljal eno uro z zračno puško za 
Guinnessovo knjigo rekordov na 
prazne 0,33 litra pločevinke. Šport
ni spektakel se bo pričel ob 16. uri.

m
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ZLATI ZNAK OBČINE KRŠKO 
IN POKAL FRANCA BABIČ

KRŠKO

sobotah

11. junij ’05 j
dirka ob 19. uri \

NASTOPAJO VOZNIKI IZ 11 DRŽAV.

Vabljeni!

Avfcffae KpšAc

PRIHRANKI V JUNIJU:
- pri C2 do 500.000 SIT 
-pri C3 do 600.000 SIT
- pri C4 do 500.000 SIT
- pri PICASSU do 900.000 SIT 
-pri BERLINGU do 700.000SIT

speedway

Žagar uresničil svoje “grožnje”
Krško - Najboljši slovenski speedwayist in trikratni državni prvak Ljubljančan Matej Žagarje 
na tretji letošnji dirki serije Grand Prix (SGP) v “domačem” Krškem osvojil odlično 3. mesto 
in v finalni vožnji premagal celo aktualnega svetovnega prvaka Avstralca Jasona Crumpa, ki 
je pristal na 4. mestu. Na dirki za Veliko nagrado Slovenije, ki jo je spremljalo (le) nekaj več kot 
8000 ljubiteljev, je zmagal vodilni v skupnem seštevku Šved Tony Rickardsson, drugi pa je bil 
Danec Nicki Pedersen.

Žagar je po dirki izrazil upan
je, da ga bodo po tem uspehu v 
podjetju BSI, ki trži in organizira 
SGP serijo, še bolj upoštevali in 
ga morda celo povabili kot red
nega voznika za naslednje leto.
Sicer pa njegov uspeh niti ni 
tolikšno presenečenje, saj so mu 
nekatere tuje stavnice pred dirko 
napovedovale visoko uvrstitev in 
ni jih razočaral.

V prvih štirih kvalifikacij
skih vožnjah je 22-letni Lju
bljančan deloval izjemno suve
reno, saj je nanizal tri 2. mesta 
in celo eno zmago, čeprav je 
kar trikrat štartal z zunanje po
zicije. Vožnja se mu je nekoli
ko ponesrečila le v zadnji dirki, 
ko je zabeležil ničlo. Z deveti
mi točkami se je kljub vsemu 
uvrstil v polfinalni vožnji, med 
najboljših osem, kar doslej ni 
uspelo še nobenemu sloven
skemu vozniku v polfinalu je

Zadnje priprave na odločilni start v jinalu; kljub poziciji C je Žagar 
premagal aktualnega svetovnega prvaka in osvojil 3. mesto.

zvezdniško prehitel Je bil zadovoljen prav z vsem.prav po 
Avstralca Leigha Adamsa, v fi
nalu pa ga je prehitel le Nicki 
Pedersen, tako da Ljubljančan 
na srečo ni pristal na nehvalež
nem 4. mestu. Žagar je po dir
ki navdušeno pripovedoval, da

V soboto, 11. junija, bo na stadionu Matije Gubca v Krškem 
potekala dirka v speedwayu za Zlati znak občine Krško ter 
pokal Franca Babiča, ki se bo pričela ob 19. uri. To je pozivna 
dirka, na kateri bodo barve svoje države branili vozniki iz 
Anglije, s Švedske, Danske, Poljske, Češke, iz Nemčije, Avstri
je, z Madžarske, iz Italije, s Hrvaške in iz Slovenije.

s stezo, navijači, pa tudi z 
brezhibnim motorjem. Tako so 
se posavskim - in slovenskim - 
ljubiteljem etanolskega športa 
končno uresničile želje po vi
sokih uvrstitvah odličnih slo
venskih upov, ki so jih gojili že 
iz najboljših časov Mateja Fer
jana, ki gaje (pre)večkrat pustil 
na cedilu^ prav njegov motor.

Izak Šantej in Denis Štojs 
sta bila rezervna voznika; na 
stezi seje v eni od voženj po
javil le Šantej, na cilj je pripel
jal četrti in ostal brez točke.
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KRONIKA
Sava Glas, 9-6.2005

Zasegli arheološke izkopanine
Obrežje - Neprijavljene arheološke izkopanine, ki sojih cariniki zasegli konec marca na me
jnem prehodu Obrežje, so bile pridobljene z nezakonitimi izkopavanji, večina pa jih izvira iz 9. 
do 5. stoletja pr.n.št., so sporočili iz Generalnega carinskega urada. Predmeti sicer izvirajo iz 
arheološkega predela imenovanega Karakus v vaseh Dedeli ter Isar v Makedoniji, ki ga je 
makedonsko ministrstvo za kulturo razglasilo za kulturni spomenik.

Na podlagi ugotovljenih 
dejstev in zbranih obvestil so 
krški kriminalisti o zasegu 
predmetov preko Interpola 
Ljubljana obvestili varnostne 
organe Nemčije in Makedonije. 
Zoper vpletene osebe pa so na
pisali kazensko ovadbo zaradi 
utemeljenega suma storitve 
kaznivega dejanja nezakonite-

kigajes rvaške proti Nemčiji 
vozil državljan Makedonije, 
odkrili arheološke izkopanine, 

lo je za lončenih posod, 
kovancev, eno kovinsko spon
ko za pas in različnih iz
delkov iz kovin, redmete, ki 
so bili namenjeni voznikovemu 
prijatelju v Nemčiji, prav tako 
državljanu Makedonije, so za

segli, ker niso bili prijavljeni.
ariniki so nato Skupaj s 

strokovnjaki Narodnega muze
ja v Ljubljani ugotovili, da za
seženi predmeti večinoma izvi
rajo iz .do . stoletja pr.n.št. 
zasežene keramične posode, z 
izjemo grške vaze, pa sodijo v 
rimsko obdobje, prav tako ve
čina novcev.

Hitrost spet 
usodna

Krško, 3. junij - V Veliki 
vasi pri Krškem seje smrtno 
ponesrečil 23-letni motorist 
iz okolice Krškega, ki je zara
di prehitre vožnje padel z 
motorja na regionalni cesti 
Krška vas - Velika vas - 
Smednik pri Raki. Ponesre
čenec, ki je vozil v koloni 
treh motorjev, je pripeljal 
prehitro v desni nepregledni 
ovinek v naselju Velika vas, 
se zapeljal naravnost preko 
vozišča in trčil v zemeljski 
usek ob potoku. Po padcu so 
mu sicer kolegi nudili prvo 
pomoč, vendar je pri padcu 
utrpel tako hude poškodbe, 
da je na kraju nesreče umrl.

Založil se je
Brežice, 1. junij - V noči na 

sredo je neznanec vlomil v 
bencinski servis OMW v Bre
žicah ter iz prodajnih in 
skladiščnih prostorov odtujil 
večjo količino cigaret, mobi 
kartice in alkoholnih pijač, ka
terih skupna vrednost znaša 
okoli 2 milijona 200 tisočakov. 
Neznanec je pred vlomom tudi 
onesposobil alarmno napravo.

ga izvoza in uvoza stvari, ki so 
posebnega kulturnega ali zgo
dovinskega pomena ali naravne 
znamenitosti.

Osebe so sicer kršile tudi 
konvencijo o ukrepih za prepo
ved in preprečevanje nedovolj
enega uvoza in izvoza kultur
nih dobrin ter prenosa lastnin
ske pravice na njih, Evropsko 
konvencijo o varstvu arheološ
ke dediščine in konvencijo 
UNIDROIT. Na podlagi sledn
jega bodo preko slovenskega 
Ministrstva za kulturo zaseženi 
predmeti vrnjeni makedonske
mu ministrstvu za kulturo.

ariniki so na mednarod
nem mejnem prehodu Obrežje 
pri mejni kontroli v avtobusu,

Na Mobikrogu ne gre 
brez policije

Cerklje ob Krki - Mobikrog v Cerkljah ob Krki spet buri 
duhove, a tokrat ne zaradi pritoževanja okoliških krajanov glede 
neznosnega hrupa. Tokrat so se pred krožno-hitrostno avtomobi
listično dirko stepli avstrijski gosti in slovenski dirkači, menda 
zaradi motenja nočnega miru in počitka, kot nam je sporočil 
Stefan Hren s krške policijske uprave. Štiri osebe so bile telesno 
poškodovane, zoper kršitelje pa bo podan obdolžilni predlog. 
Več nam policisti niso izdali. Neuradno pa smo izvedeli, da naj 
bi tuji gosti zgodaj v nedeljo poslušali zelo glasno glasbo in se 
po boksih prevažali z glasnimi avtomobili. Končno je slovenskim 
dirkačem in spremljevalcem prekipelo in so izklopili elektriko, 
nakar se je vnel pretep. To, kar se je dogajalo ob prireditvi oz. 
pred njo, naj ne bi bilo v pristojnosti organizatorja, je pa, kot 
rečeno, vse vpletene zaslišala policija.

Avstrijski dirkači, ki so prišli na dirko za pokal starodobnih 
vozil, ta naj bi bila v nedeljo, 29. maja, so zjutraj užaljeno 
zapuščali prizorišče. To pa naj ne bi bil njihov prvi incident na 
podobnih tekmovanjih; že lani so v Cerkljah prav tako Avstrijci 
naredili pravi kraval. O morebitni odgovornosti nosilcev tekmo
valnih licenc bodo odločale športne komisije, čeprav sam direktor 
dirke Darko Dubarič vsakršno odgovornost zavrača.

Krški policisti peti
Ljubljana - V športnem parku Policijske akademije v Tacnu, pa 
tudi na nekaterih drugih lokacijah, so potekale četrte policijske 
igre, ki jih je odprl v.d. generalnega direktorja policije dr. Bojan 
Potočnik. Na slovesnosti seje zbralo dvajset ekip s preko osem
sto tekmovalcev iz vseh policijskih uprav in notranjih organiza
cijskih enot Generalne policijske uprave, ki so se pomerili v 
devetih disciplinah. Odlično so se odrezali krški policisti, ki so 
med dvajsetimi ekipami osvojili zelo solidno peto mesto.

Manjši odziv v Brežicah, 
Sevničani zadovoljni

Posavje - V Dobovi seje na občinskem gasilskem tekmovanju pionirjev, mladincev in članov 
zbralo manj ekip kot lani, in sicer iz desetih društev, kar je glede na celotno število prostovolj
nih društev po občini, ki jih je 31, precej skromno. Sicer pa je gasilsko dejavnost pohvalil in 
pozdravil tudi brežiški župan župan Ivan Molan, kije poudaril pomen tekmovanja ter urjenja 
in usposabljanja v sistemu zaščite in reševanja, pa tudi varstva pred požari. Dobrim željam je 
pritegnil tudi regijski poveljnik pri gasilski zvezi Slovenije Avgust Mlakar.

Ovenčal se je 
z zlatom

Krško, 24.5. - Neznani sto
rilec je vlomil v stanovanjsko 
hišo v Krškem ter iz notranjih 
prostorov odtujil zlatnino in 
večjo vsoto denarja. Lastnika 
je s tem oškodoval za okoli 4 
milijone SIT.

Sicer so se med devetimi 
skupinami pionirjev najbolj iz
kazali tisti s Čerine, pred mal
čki z Malega Obreža in Bu- 
koška. Vse tri skupine so se 
uvrstile na regijsko tekmovan
je, ki bo 17. septembra v Kr
škem. Izmed osmih mladinskih 
enot so bili najboljši Pišečani

se bo katera prebila še na 
državno, ki bo prihodnje leto.

Tudi Sevničani so pripravili 
že tradicionalno občinsko ga
silsko tekmovanje, ki ga prire
jajo več kot pol stoletja. S to
kratnim odzivom so bili orga
nizatorji več kot zadovoljni, 
saj se je na Šmarčni zbralo kar

Člani iz Bukoška med taktično mokro vajo

Pred tekmovalci iz Dečnega 
Sela in Sromelj. Tudi ti bodo 
septembra šli v Krško. Članic 
je bilo letos tudi zaradi nove 
Zahtevne vaje in pomanjkanja 
Potrebne opreme nekoliko 
tT|anj, med članicami A so bile 
Prve gasilke s Križ, druge pa 
sromljanke. Izmed članic B so

prijavile le prostovoljke iz 
Sp. Pohance. Med člani A, zbra-
0 se je 6 ekip, so se na taktični 

IT|°kri vaji, razvrščanju in teo
retičnem testu najbolje odreza-

1 gasilci z Velikega Obreža, ki
bili boljši od zelo aktivnih 

■sromljanov in Bukoščanov. Od 
am prihajajo tudi najboljši ga- 

S|'c' B, ki so premagali kolege 
Velikega Obreža. Med starej- 

sirni gasilci so bili navzoči spet 
e Bukoščani. Prvi dve ekipi v 
saki od članskih kategorij se 
°sta udeležili regijskega tek- 
0 vanj a v Krškem, morda pa

43 enot iz 15 društev po občini, 
predvsem članice so izjemno 
presenetile. Gasilci vseh kate
gorij so tekmovali v vaji z mo
torno brizgalko suhe izvedbe 
(CTI ), prepričljivo najboljši 
tako med člani kot članicami 
pa so bili Ločani. Gasilke iz 
Boštanja so bile druge, tretje pa 
prostovoljke s Studenca. Med 
gasilci so bili Tržiščani drugi, 
Boštanjčani pa tretji. Med člani 
B so zmagali gasilci z Brega, 
drugi oz. tretji so bili spet Boš
tanjčani, med članicami B pa 
so prav tako slavile gasilke z 
Brega pred kolegicami z Blan
ce. V kategoriji članov oz. čla
nic s 5/8 motorno brizgalko so 
slavili gasilci od Primoža 1, 
pred gasilci s Telč in Velikega 
Cimika, od koder prihajajo tudi 
najboljše gasilke. Druge so bile 
Telčanke, tretje pa gasilke od 
Primoža. Najboljši veterani pri

hajajo iz Sevnice in Boštanja, 
“dekleta” pa iz Loke in z Blan
ce. Sevniški gasilci pa tek
mujejo tudi za pokal Gasilske 
zveze Sevnica - čez poletje bo
do potekala še štiri podobna 
tekmovanja - v katerem so za
stopana vsa moška društva, ki 
so nastopila tudi tokrat, pri žen
skah pa ne ne bodo nastopile v 
soboto najboljše Ločanke in Boš- 
tanjčanke. Če bo poseben inte
res, bodo v gasilski zvezi orga
nizirali tudi izborno tekmovanje 
za uvrstitev na regijsko tekmo
vanje, sicer bodo upoštevali re
zultate tegga tekmovanja. M .K. I

Zaseženi 
ukradeni vozili

Obrežje, 24.5. - Policisti 
na mednarodnem mejnem pre
hodu Obrežje so ob rutinskem 
pregledu ugotovili, da dr
žavljan Srbije in Črne gore up
ravlja ukraden osebni avtomo
bil znamke Golf - iz Ljubljane 
je izginil pred tremi leti - 
državljan Hrvaške pa je vozil 
osebni avtomobil znamke VW 
Passat, ki je bil lani ukraden na 
Hrvaškem. Vozili so zasegli, 
oba “lastnika” pa predali sod
niku za prekrške.

Sromeljski gasilci 
na Hrvaškem

Bedekovčina - Mladinska desetina PGD Sromlje se je kot 
najuspešnejša mladinska tekmovalna desetina v Posavju 21. maja 
udeležila 7. srečanja mladih gasilcev Slovenije in Hrvaške. Med 
83 desetinami so se Sromljani uvrstili na deveto mesto, hkrati pa 
dosegli najboljši čas izmed vseh 36 slovenskih desetin. S tem so 
Sromljani, ki so v Posavju že dve leti nepremagljivi, trikrat pa so 
nastopili tudi na državnem gasilskem tekmovanju, dokazali, da 
kljub majhnosti kraja, od koder prihajajo, lahko veliko dosežejo 
in in se povzpnejo do samega vrha, tako da se drugim ekipam 
menda že pošteno tresejo hlače.

Mladinska desetina PGD Sromlje

Ekipno so zmagali tako v 
samoobrambi - prikazovanje 
tehnik, praktični postopek; med 
posamezniki je bil najboljši “ka- 
tanec” Gorazd Kostevc, Dejan 
Kink je bil drugi. Nepremagljivi 
pa so bili tudi v disciplini samo
obrambe - borbe; Gorazd Mli
narič je zmagal (do 69 kg), prav 
tako Zvone Ivačič (do 77 kg) 
Marko Radanovič (do 94 kg), 
Andrej Balas je bil drugi (do 
62 kg), Aleš Korošec pa tretji 
(do 85 kg)). Tudi v streljanju s 
pištolo v policijskem obramb
nem streljanju so se izkazali; 
ekipno so bili četrti, med

posamezniki pa je bil najvišje, 
četrti, Miro Podpadec. V strel
janju s pištolo - evropski policij
ski parkur so bili skupno šesti, 
odlični tretji pa so bili v streljan
ju z zračno puško, omeniti velja 
2. mesto Andreje Golob in četr
to Vesne Kelher, slabše pa so se 
odrezali pri šahu, kjer so zasedli 
17. mesto. V nogometu so bili 
prav tako sedemnajsti, boljši pa 
v odbojki, šesti. V policijskem 
mnogoboju so zasedli osmo 
mesto, najboljši Posavec je bil 
Ivan Rožman, v kategoriji do 40 
let so bili od njega boljši le trije 
tekmovalci. M.K.

KANAL 2000

Avtocenter RANN d.o.o.

vabi k sodelovanju:

PRODAJALKO NOVIH VOZIL

za določen čas s poskusnim delom 
z možnostjo zaposlitve za nedoločen čas.

Zaželjene delovne izkušnje na področju 
avtomobilizma, vozniški izpit B kategorije, 
pasivno znanje angleškega jezika, 
poznavanje računalniških programov, 
prirojen občutek in smisel za prodajo, 
urejen videz.

Prijave: Avtocenter RANN d.o.o.,
Cesta svobode 37, Brežice
alipoe-mailu:
prodaja@avtocenter-rann.si

Prijave pošljite do 24.6.2005.
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LlOROSKOP
OVEM

Odločite se spremeniti svoje življenje na bolje, 
usmerite svojo energijo v doseganje zastavljenih 
ciljev. V družbi korajžno izrazite svoje mnenje. 
Napetost doma bodo razblinili težko pričakovani 
obiskovalci.

BIK
Ljudje, s katerimi živite, bodo do vas zelo zah

tevni, vi pa bodite do svojega partnetja bolj po
pustljivi. S svojim izgledom boste končno zado
voljni, vsi vas bodo občudovali.

DVOJČKA
Učite se iz izkušenj dragih, ki so imeli podobne 

probleme. Ne razdajajte svojega srca preveč lahkot
no. Partnerja ne morete enostavno prikleniti nase, 
pustiti mu morate dovolj svobode, drugače bo odšel.

RAK
Ne zanašajte se na drage, da bodo opravili delo 

namesto vas. Doma boste imeli gnečo. Veliko novega 
se boste naučili z opazovanjem dragih pri njihovem 
delu. Vaše privlačne oči bodo v vaše življenje pritegni
li osebo, ki bi jo lahko ljubih.

LEV
Že nekaj časa ne dajete vsega od sebe, spreme

nite način dela. Ne delajte si utvar o svoji lastni 
vrednosti, saj vas lahko to zavede. Znanje, ki ga 
imate, vam bo prineslo prednost pred sodelavci.

DEVICA
Vleklo vas bo v družbo in prepovedano lju

bezensko afero, vendar bodite pripravljeni na more
bitne neprijetne posledice. Razkrijte svoje namene 
nadrejenim. Obiščite znanca, ki je zaradi bolezni 
privezan na posteljo.

TEHTNICA
Doma je zadnje čase precej nevihtno vzdušje, 

znova preučite svoje možnosti, odite pozorni do 
partnerja in njegovih čustev. Sprostite se s špor
tom, zanimali vas bodo predvsem ekipni športi.

ŠKORPIJON
Zavist lahko pokvari dober partnerski odnos. 

Vaša čustvena stabilnost bo pozitivno vplivala 
na vašo okolico in sprožila želene spremembe v 
vašem zasebnem življenju.

STRELEC
odite bolj popustljivi do sebe. Potovanje, ki 

ga načrtujete, vam lahko le koristi, pa čeprav bo 
velik finančni zalogaj. Ne boste mogli zaupati lju
dem, s katerimi sodelujete.

KOZOROG
Ženske članice vaše družine vam bodo povzročile 

nekaj sivih las. Priložnost, ki se vam ponuja, morate 
čimprej izkoristiti. Predanost delu se vam bo izplačala, 
zato le vztrajajte in opravite delo do konca.

vodnar
Izogibajte se srečanja z ljudmi, s katerimi težko 

shajate. Ljubimec ali dober prijatelj vam lahko 
odkrije možnost za dvig vašega življenjskega stan
darda. Okoli sebe boste imeli polno zavistnih- ljudi.

RIBI
Ljudem okoli vas jasno pokažite svoje namene, 

bodite odkriti do njih. Draženje v visoki dražbi vam 
lahko tokrat prinese precej koristi. Vse okoli vas se 
dogaja zelo hitro in v tisto smer, kot ste si le želeli.

nagradna križanka

Nagrade
Nagrade, ki jih poklanja časo
pis SavaGlas za pravilno reši
tev, prejmejo:

1. nagrada - 
knjižna nagrada
Jože Kragl,
Dol. Boštanj 78, 8294 Boštanj

2. nagrada - 
zgoščenka
Vinko Voglar,
Cesta 4. julija 60, 8270 Krško

3. nagrada - 
kaseta
Marija Pleterski,
Bučerca 15, 8270 Krško

Pravilna rešitev prejšnje na
gradne križanke v vodoravnih 
vrsticah se glasi:
BAROK, AROMA, RETOR, 
INARI, EKARIT, KAMIN, 
KAR, KA, OBARA, ADIDAS, 
LUNA, KRAJA, ENAČBA, TB, 
ZU, AON, KOMAR, IVANKA, 
ATALA, JAN, APERITIV, AST, 
LETOPIS.

Geslo: BOJ ZA TOČKE

Rešitev nagradne križanke pri
čakujemo do petka, 17.6.2005, 
na naslov:
SavaGlas, Trg izgnancev 12, 
8250 Brežice s pripisom “Na
gradna križanka”.

Ob pravilno rešeni križanki 
napišite ime, priimek, točen 
naslov in svojo davčno številko!

Pošljite rešitev cele križanke, 
ne le gesla!
Fotokopij ne upoštevamo!

AVTOR
BOJAN
MACUR

RUSKI
ČAJNI

KUHALNIK

VEDA 0 
GOSPO

DARSTVU

SKALA,
KAMEN

NAJVIŠJE
PAPEŠKO
SODIŠČE

EMIL
PINTAR

tULTURN/
RASTLINA

KRAli
ZAHODNIH

GOTOV

RASNI
NESTRP

NEŽ

POKR. V 
MEHIKI 

MOŠKI 
GLAS

OSVEŽ.
NAPITEK

ZNAMKA
RAČUNAL

TURŠKI
GUVERNER
POLIFEMOV

TEKMEC

(DOR NIMA 
DOMOVINE
HOWARD

TAFT

TEŽA
EMBALAŽE

GRŠKA 
BOGINJA 
VRSTA' 

MENICE

REKA V 
ITALIJI

BIVŠA
ROKO

METAŠICA
(Sonja)

SESTRA
BOGA
ANUJA

KEMIČNA
PRVINA OGNJEVITO 

(v glasbi)

MEDENA
ROSA

GRELNO
TELO

MESTO
VČRNI
GORI

RUSKI
VLADAR

POLJSKI
KONJENIK

NOVO
MESTO
KAMEN 
Z AVALE

LITIJ ANTON
NANUT

INDIJSKI
ŠAH1ST

JED IZ 
J MLETEG/ 

MESA IN: 
ZEUA

MANE
KENKA

GAZIBARA

EGIPČAN.
BOGINJA
LJUBEZNI

1 2 3 4 5 6 7 3 2 11 3 8 6
ž

Častne besede malo stanejo.
^ (Herder)

Besede, ki jih nismo izrekli, so cvetovi molka,
(Japonski pregovori

Daleč sega senca bolečine in ugleda jo človek, ko še 
komaj sluti bolečino samo.

o (Cankar)
Bolečina je prav tako neizogibna kot smrt.

«3» (Voltaire)
Lahko se nas ponižuje, toda ponižati se nas res ne more.

o (Hemingway)
Človek je nihalo med smehom in jokom.

IByron)

kino

Kino servis Brežice
Četrtek, 9.6., in petek, 10.6., ob 19. uri XXX 2: V pripravl

jenosti, akcijski, in ob 21. uri Jesen prihaja, Dunja moja, 
romantična drama; sobota, 11.6., in nedelja, 12.6., ob 19. uri 
Lepotica pod krinko 2, komedija, in ob 21. uri XXX 2: V priprav
ljenosti; četrtek, 16.6., in petek, 17.6., ob 19. uri Mi še vedno 
nismo angeli, komedija, in ob 21. uri Brata v vojni, vojna dra
ma; sobota, 18.6., in nedelja, 19.6., ob 19. uri Pet otrok in žel- 
jozaver, komedija, in ob 21. uri Mi še vedno nismo angeli.

Kulturni dom Krško
Četrtek, 9.6., ob 19. uri Morje v meni, drama; petek, 10.6., ob 

18. uri Mi še vedno nismo angeli, komedija, in ob 20. uri Bodi 
kul, komedija; sobota, 11.6., ob 18. uri Mi še vedno nismo ange
li in ob 20. uri Morje v meni; nedelja, 12.6., ob 18. uri Bodi kul; 
četrtek, 16.6., ob 19. uri Spangleščina, romantična drama; petek,
17.6., ob 18. uri XXX 2: V pripravljenosti, akcijski, in ob 20. uri 
Lepotica pod krinko 2, komedija; sobota, 18.6., ob 18. uri XXX 
2: V pripravljenosti, in ob 20. uri Spangleščina; nedelja, 19.6., 
ob 18. uri Lepotica pod krinko 2; četrtek, 23.6., ob 19. uri Jesen 
prihaja, Dunja moja, romantična drama.

Kulturna dvorana Sevnica
Petek, 10.6., ob 16. uri Medvedek Pu in slovon, animirana 

družinska komedija, in ob 19. uri Bodi kul, komedija; sobota,
11.6., ob 19. uri Nebeško kraljestvo, zgodovinski epski spek
takel; sobota, 18.6., ob 19. uri Morje v meni, drama; nedelja,
19.6., ob 19. uri Wicker park, romantična komedija; sobota,
25.6., ob 19. uri Vojna zvezd: Epizoda 3 - Maščevanje Sitha, 
znanstvenofantastični spektakel; nedelja, 26.6., ob 19. uri Misi
ja: Cucelj, akcijska komedija.

^EfEKDOTE
Tako pametni, pa tako...

Nemškega književnika Franka Wedekinda je mlad pesnik 
vneto utrujal s svojimi začetniškimi verzi. Kar naprej jih je 
prebiral, čeprav je pisatelj nenehno in dvomljivo zmajeval z 
glavo. Nazadnje mladenič vpraša za nasvet:
“Mojster, povejte mi, katero pot naj uberem, da bi dosegel 
vaše priznanje?”
“Pot proti domu!” suho odgovori Wedekind.

Raj mond Poincare, poslanec francoske poslanske zbornice, je 
vstajal zelo zgodaj in že ob zori delal. Želel je, da bi tudi njegovi 
ministrski kolegi tako delali.
“Ne bo Šlo,” mu je rekel Colrat, “več in lažje mislim zvečer kot 
zjutraj.”
“Za delov ministrstvu,” je pripomnil Poincare, “pa res ni treba 
misliti.”

Slavnemu izumetelju Thomasu Alvi Edisonu 
seje prijatelj že večkrat pritožil, rekoč: 
“Vrtna vrata bi pa res lahko dal popraviti. 
Silno težko se odpirajo:”
Izumitelj seje posmejal:
“Tega pa res ne bom storil. Vsakokrat, ko 
kdo vrata odpre, se s posebno napravo v vrt
ni rezervoar pretoči sto litrov vode. Zato pa 
imam tako lepo zelenjavo.”

Ameriški predsednik Thomas Jefferson, ustanovitelj ameriške 
demokratske stranke, je imel predvolikii govor. Z galerije so ga 
politični nasprotniki nenehno prekinjali z neumestnimi medkli
ci Kandidat za predsednika je kljub temu svoj govor povedal do 
konca. Nenadoma je nekdo z galeri je na govorniški oder zagnal 
debelo zeljnato glavo. Jefferson je popokioma mimo dejal: 
“Gospoda, zdi se mi, daje nekdo izmed političnih nasprotnikov 
izgubil glavo.”

• ....
Francoski opat Voisenon je dvoril neki gospe. Ta mu je 
odločno dejala:
“Da veste, Voisenon, od vseh moških bi vas izbrala zadnjega.” 
“Prav gospa! Počakal bom, da pridem na vrsto,” ji je odgo
voril Voisenon.
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Sprejet je proračun za leto 2005 in imenovani so podžupani občine Brežice
Na 18. seji Občinskega sveta občine Brežice smo obravnavali pomembne točke dnevnega reda, kot so imenovanje podžupanov, 
investicijski programi za izgradnjo čistilnih naprav in kanalizacije, potrditev investicijskega programa za izgradnjo Osnovne šole 
Bizeljsko, na dnevni red pa so svetniki uvrstili tudi točko razrešitev in imenovanje komisije za mandatna vprašanja in imenovanja.

OBČINA

Brežice
Odlok o proračunu občine 

Brežice za leto 2005 - drugo branje

Po prvem branju odloka o 
proračunu občine Brežice je 
bilo kar nekaj pripomb in pred
logov. Precej jih je bilo nemo
goče upoštevati, vendar pa jih 
je bilo kar nekaj upoštevanih v 
drugem branju. Tako smo po
večali obseg prihodkov na 
turistični taksi v višini 20 mili
jonov SIT. Na odhodkovni stra
ni pa smo naredili kar nekaj 
sprememb. Tako smo povečali 
sredstva za delovanje krajev
nih skupnosti v vrednosti 10 
milijonov SIT, povečali smo 
postavko za ureditev sejmišča 
za 3 milijone SIT in tako plani
rali 12 milijonov za ureditev

sejmišča v Brežicah, za 3,5 mili
jona SIT smo povečali tudi po
stavko za modernizacijo cest v 

S Artiče ter namenili mili
jone SIT več za idejne zasnove 
in obnovo igrišča pri rtcu 

avrica v Brežicah. Takšen 
predlagani osnutek so obravna
vale vse komisije občinskega 
sveta ter ocenile, da je osnutek 
primeren za sprejem. Občinski 
svet ga je tudi potrdil samo z 
enim glasom proti. S tem spre
jetjem je naša občina končno 
začela normalno delovati, saj 
brez sprejema proračuni ni mo
goče začeti nobenih novih in
vesticij.

Na dnevnem redu je bilo tudi 
imenovanje podžupanov

Naj povem, da podžupane 
predlaga župan, občinski svet 
pa jih mora potrditi z večino 
vseh svetnikov. Občinskemu 
svetu sem v potrditev predla
gal dva podžupana in sicer 
mag. Stanko Preskar za podro
čje družbenih dejavnosti in Da
vorja Račiča za področje gos

podarstva, razvoja in okolja. 
Naj še povem, da je po statutu 
občine naloga podžupanov 
predvsem pomoč županu pri 
njegovem delu ter opravljanje 
nalog, za katere jih župan po
oblasti. Prav zaradi tega sem 
zelo vesel, da sta oba kandida
ta to nalogo sprejela in da sta 
mi s svojim znanjem in izkuš
njami pripravljena pomagati 
pri mojem delu. Prepričan sem, 
da se bo s tem izboljšalo delo 
naše občine. Seveda se moram 
zahvaliti tudi večini svetnikov, 
ki so ta moj predlog podprli in 
po dolgem času v Brežicah 
imenovali tudi podžupane.

Potrdili smo predlog investi
cijskega programa za kanalizacije 
in čistilne naprave Obrežje, Velika 
Dolina in Brežice

Ob tem lahko povem, da smo 
vrednosti investicijskih progra
mov uskladili z Ministrstvom 
za okolje, da imamo sedaj kon
čno določene tudi vrednosti 
omenjenih investicij in tudi, 
koliko bo morala prispevati

naša občina pri teh investici
jah. Prispevati bomo morali samo 
15 odstotkov lastnih sredstev, vse 
ostalo pa bo hancirano iz 
evropskih in državnih sredstev. 
Potrditev teh programov in spre
jem proračuna nam omogoča 
tudi nadaljevanje teh investicij.

Potrdili smo investicijski pro
gram za OŠ Bizeljsko

Po DIP bo OŠ Bizeljsko stala 
810 milijonov SIT, od tega bo 
morala občina in krajevna skup
nost zagotoviti 555 milijonov, 
Ministrstvo za šolstvo pa bo 
prispevalo 255 milijonov SIT. 
Pomembno je, da se bo šola 
gradila drugo leto, financiranje 
pa je predvideno do leta 2008.

Sprejetje vseh omenjenih 
točk bo zelo pomembno za nad
aljnje delo naše občine, el o 
pomembno pa je tudi, da se je 
večina svetnikov odločila, da 
bo nadaljevala konstruktivno 
in da se moramo usmeriti naprej 
ter pozabiti na volitve in 
politične zdrahe.

Investitorji morajo 
zagotoviti popravilo 
cest po končani 
izgradnji avtoceste

V zadnjih tednih na občini 
vodimo veliko aktivnosti o po
pravilu uničenih cest zaradi 
izgradnje avtoceste. Tako smo 
se pogovarjali s predstavniki 
SCP in DARS v zvezi s po
pravili ceste skozi Skopice. Do
govorili smo se, da bodo cesto 
sanirali v čimhitrejšem mož
nem času. Občinske službe in 
izvajalci smo si cesto skupaj 
ogledali ter se dogovorili, da 
bomo do 15. junija sklenili do
govor o popravilu cest. V dogo
voru pa bo določen tudi rok, 
do kdaj mora biti ta cesta sani
rana. Zato upam, da bo cesta 
skozi Skopice sanirana že v 
poletnem času. Večja težava pa 
je z obnovo ceste Brežice-Bi- 
zeljsko. Gre za regionalno ces
to in na regionalnih cestah iz
vajalci niso dolžni sanirati ces
te po končani izgradnji, prav

občinski svet brežice

SDS
Nadaljevanje 18. redne seje 

Občinskega sveta Brežice je 
prineslo imenovanje g. Davorja 
Račiča in mag. Stanke Preskar 
za podžupana oz. podžupanjo 
občine Brežice.

Prav tako sta bila sprejeta 
oba pomembna predloga in
vesticijskih programov za ka
nalizacijo ter čistilno napravo 
Obrežje in Brežice. To bo omo
gočilo pričetek izvajanja teh 
dveh projektov, ki bosta pripo
mogla k čistejšemu okolju v 
občini. Zelo pomembno je bilo 
tudi sprejetje predloga novela- 
cije dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta izgrad
nje Osnovne šole Bizeljsko. Ta 
Projekt naj bi se pričel izvajati 
naslednje leto.

Tokratno nadaljevanje seje 
Pa je postreglo še z eno zani
mivostjo, ki pa je težko zgolj 
Naključje. Prav vsi člani svet
niških skupin LDS in SNS so 
namreč opravičili svojo odsot
nost. Samo ugibamo lahko, ali 
So vsi imeli res tehtne razloge 
Za opravičilo, ali pa si tako 
Predstavljajo konstruktivno 
s°delovanje v občinskem sve- 
|n. Morda pa je to na tiho izve- 
nena obstrukcija, ki pa ni do- 
Segla svojega namena. To daje 
|udi slutiti, da sta se LDS in SNS 
ežko sprijaznili z dejstvom, da 

s° razmerja moči v občinskem 
Syetu na novo postavljena.

Svetniška skupina SDS

LDS

**ai se dogaja s 
^savskimi projekti?

n zadnjih nekaj dneh je kar 
ekaj člankov v slovenskem 

p,nevnem tisku poročalo o, za 
nsavje pa tudi občino Brežice, 

lePnjetnih novicah.
^ Najprej smo bili seznanjeni 

rebalansom državnega pro-

LDS
LIBERALNA DEMOKRACIJA 

SLOVENIJE

računa, v katerem za letos in 
prihodnje leto očitno ne bo 
denarja za podvoz v Dobovi, 
za medmestno povezavo med 
Brežicami in Krškim (vrbinska 
varianta, ki bi skrajšala pot 
med obema občinama in omi
lila problem cestninjenja na 
AC), obvoznico v Kostanjevi
ci....

Vest, da grozi zaustavitev 
projekta izgradnje HE na spod
nji Savi pa je prav neverjetna. 
To pomeni, da bo v hipu iz
ničen trud, ki smo ga v pretek
losti vlagali tako posavski po
slanci kot župani in druge 
politične strukture v pridobi
vanje pomembnih infrastruk
turnih projektov iz države. To 
pomeni tudi, da je Posavje na 
nekakšen način ponovno iz
brisano iz razvojnega zem
ljevida Slovenije. Ne sicer v 
celoti, saj nam ostaja schen- 
gen, nuklearni odpadki, NATO 
baza...

Presenetljivo je, da nihče ne 
protestira. Ne poslanci in ne 
župani. Mi, v svetniški skupi
ni LDS in v LDS Brežice, smo 
ogorčeni. Še dobro, da so bile 
pogodbe za krožišče v Sp. Po- 
hanci pravočasno podpisane!

ZAMUJENA PRILOŽNOST 
pa se je zgodila na zadnji seji 
občinskega sveta. Kot smo 
zapisali v zadnji številki Sava- 
Glasa, je sedaj že nekdanji 
KVIAZ predlagal dobro rešitev, 
ki bi uravnotežila delovanje 
občinskega sveta ter prekinila 
medsebojno izključevanje svet
niških skupin. Pa g. župan pred
loga ni hotel uvrstiti na dnevni 
red, tudi svetnice in svetniki 
NOVE KOALICIJE so bili pro
ti, nove priložnosti v tem man
datu verjetno ne bo več. Malo 
je bilo verjetno, čeprav smo 
večkrat izrazili takšno pričako
vanje, da bo g. župan drugi 
naj večji svetniški skupini v ob
činskem svetu ponudil podžu- 
pansko mesto. Ni ga.

Svetniška skupina LDS, 
za J. Avšič

☆ ☆

☆ ☆

Spoštovani!

V skupini LORKS smo poe
notili stališča glede uresniče
vanja zadanih ciljev razvojno
sti, kar pa lahko dosežemo le s 
konstruktivnim delovanjem. 
Zato smo sprejeli ponujeno 
mesto podžupanstva za družbe
ne dejavnosti. Vsi dogovori o 
sodelovanju bodo v nasled
njem obdobju na veliki preiz
kušnji, saj so zasnovani iz
ključno na zaupanju in nimajo 
nobene pisne zaveze. Enako 
trdno smo odločeni, da je po
treben nadzor nad investiran
jem občinskega denarja, kakor 
tudi javnost porabe. Mislimo, 
da smo prvi korak že dosegli s 
tem, ko smo na aktivu ravnatel
jev osnovnih šol, glasbene šole

in vrtcev občine Brežice spod
budili sprejetje sklepa, da je 
aktiv ravnateljev strokovni or
gan, s katerim bo župan v pri
hodnje aktivno sodeloval. Še 
naprej se bomo zavzemali za to, 
da bodo krajevne skupnosti v 
kar se da enakovrednem polo
žaju pri pridobivanju občinske
ga denarja, seveda ko bodo tudi 
same poravnale svoje stare ob
veznosti. Zagotovo je potreb
na postavitev prioritet, sicer ne 
bomo videli pravih razvojnih 
poti. Velikokrat ste že prebrali, 
da se trudimo za ustanovitev 
visoke šole. Elaborat je že 
enajstkrat romal do Ljubljane 
in trenutno se pripravlja nasled
nja različica. Glede na to, daje 
minister za visoko šolstvo obl
jubil, da se bodo potrudili in 
nehali zavirati decentralizaci
jo visokega'šolstva, upamo, da 
smo sedaj Brežičani bistveno 
bližje uresničitvi svojih sanj. 
Delovna skupina, jfi pripravlja 
elaborat, je edina v Sloveniji, 
ki to počne iz veselja v svojem 
prostem času - seveda brez
plačno, je odločena, da vztraja 
še naprej. Članica te delovne 
skupine sem tudi sama in tako

mmi | mm
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kot ta projekt, sem na enake te
melje postavila tudi podžu- 
panstvo. Nekateri se bojijo, da 
bo zaradi mojega imenovanja 
občinska blagajna osiromašena 
še za eno mesečno plačo. Zago
tovo ne, saj je bil to eden od 
mojih pogojev, da ne želim 
kakršnekoli zaposlitve!

Za LORKS 
mag. Stanka Preskar

DeSUS
'*e general

Proračun je sprejet. Obljub
ljena šola Bizeljsko še ne bo 
zgrajena. Koliko volilnih pro
pagand bo še šlo mimo? Učen
ci ostajajo v stiski, učitelji v ne
prijetnem položaju in svetni
ki? Pomembno je, da sta bila 
izvoljena podžupana, brez pri
sotnosti 14 svetnikov.

Še približno eno leto bo ob
čina v negotovosti. Sedanja na
veza svetniških skupin, ki je 
nastala z nekaterimi ponudba
mi, ki so v škodo nadaljnjemu 
- hitrejšemu razvoju občine. Si
cer pa navezi želimo srečo! Res 
zveni čudno, toda ob želji, da 
bi bilo več uspešnosti, je ra
zumljivo. Svetnika DeSUS sva 
vsestransko analizirala svoj 
položaj in ugotovila, da tudi to
krat nimava srečne izbire ali al
ternative in bova ostala neopre
deljena do navez, bova pa pri
sotna s kritiko. Nasvetov mlaj
ša generacija tako ne mara, ker 
je bila že predolgo vzgajana. 
Se kaj več bi lahko napisali, pa 
le čemu, če ni odziva v pozi
tivni smeri!?

Za svetniško skupino 
Rok Kržan

SOCIALNI
DEMOKRATI

Na zadnji 18. seji občinske
ga sveta naj bi govorili o social
ni problematiki v občini. Kot

zato smo se pogovarjali z g. 
Peklajem iz DARSA in g. 
Žaverjanov iz DRSC, kako sa
nirati to uničeno cesto. Ugo
tovili smo, da je cesto potreb
no sanirati, vendar pa v tem letu 
nimajo dovolj sredstev za po
polno sanacijo te ceste. Zato 
smo se dogovorili, da se oceni 
realna vrednost sanacije in se 
začne z delno sanacijo ceste. 
Tako bi letos sanirale najnujnejše 
točke vsaj pred zimo, prihodnje 
leto pa naj bi se sanacija te ceste 
nadaljevala. Tako upam, da bo
mo na nek način le uspeli sanira
ti tudi to zelo poškodovano ces
to proti Bizeljskem.

Lep pozdrav.
Zupan občine Brežice 

Ivan Molan

izhodišče za prevetritev stanja 
in načrtovanje hitrejšega reše
vanja stisk ogroženih skupin 
naj bi služilo poročilo o delu 
Centra za socialno delo Bre
žice. Žal je bila razprava o tem 
borna. Ali je bilo tako, ker je 
bila to zadnja točka dnevnega 
reda? Ali zato, ker sta sejo ob- 
struirali dve svetniški skupini? 
Morda zato, ker se več ne zna
mo poglobiti v stisko sočlove
ka in si najhitreje operemo vest 
z vse bolj razširjenimi stereoti
pi o lenuhih, izkoriščevalcih 
socialnih pomoči in pokvarje
nih Romih? Vendar vemo, da 
je v občini velika nezaposle
nost, daje nadpovprečno visok 
delež starejših nad 65 let, da 
naraščajo vse vrste zasvojenos
ti, da je vse več naših občanov, 
ki imajo resne težave z dušev
nim zdravjem, kar je v določeni 
meri posledica stanja v družbi. 
Poročilo centra je zelo zgovor
no, ko obravnava nasilje v dru
žini, ogroženost žensk in otrok. 
Gre še za izrazito pomanjkanje 
socialnih stanovanj, za ostare
le in bolne, ki potrebujejo po
polno oskrbo po odpustu iz 
bolnišnice, v domu upokojen
cev pa ni prostora, za proble
matiko Romov itd., itd. Svet
nika SD sva želela, da bi se ob 
obravnavi poročila dogovorili, 
kje bi se dalo storiti več, hitre
je, kako in s katerimi sredstvi. 
Majhni koraki peljejo k veli
kim ciljem. Tokrat ni šlo. Ne 
bomo odnehali!

Milena Jesenko

posavska unija

Nova Slovenija
Krščanska ljudsko stranka
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Razpisi v občini Sevnica
Občina Sevnica je na svoji 21. redni seji sprejela razpise s področja gospodarstva. Razpisi so pripravljeni v skladu s Pravilni
kom o dodeljevanju finančnih sredstev iz občinskega proračuna za pospeševanje razvoja gospodarstva v občini Sevnica in na 
podlagi Odloka o proračunu občine Sevnica za leto 2005.

Sprejeti so bili trije razpisi 
in sicer:

1. Razpis za sofinancira
nje podjetniškega svetovan
ja za pospeševanje razvoja 
gospodarstva v občini Sevni
ca za leto 2005. Razpis je na
menjen za sofinanciranje raz
nih svetovalnih storitev od 
priprave programov za iskan
je novih tržišč, vzpostavljan

ja skupnih razvojnih funkcij do 
priprave dokumentacije na 
razne državne in evropske raz
pise. Na razpis se lahko prijav
ijo mala in srednja podjetja (po 
52. členu Zakona o gospodar
skih družbah) ter samostojni 
podjetniki, ki opravljajo svojo 
dejavnost na območju občine 
Sevnica. Višina sredstev je 2 
milijona SIT, stroški pa bodo 
financirani do 50 odstotkov. 
Občina Sevnica bo sofinancir
ala tiste stroške svetovalnih 
storitev, ki jih bo za up
ravičenca opravila pooblaš
čena organizacija. Rok za 
vložitev vlog je do 28.10. 
2005.

2. Razpis za dodelitev sred
stev za promocijo izdelkov in

storitev malih in srednjih pod
jetij za pospeševanje razvoja 
gospodarstva v občini Sevni
ca za leto 2005.

Razpis je namenjen za sofi
nanciranje nastopov podjetij na 
splošnih in specializiranih sej
mih doma in v tujini, da se s 
svojimi proizvodi predstavijo 
potencialnim kupcem ter si 
zagotovijo možnosti za začetek 
novih poslov. Na razpis se lah
ko prijavijo mala in srednja 
podjetja (po 52. členu Zakona 
o gospodarskih družbah) ter sa
mostojni podjetniki, ki oprav
ljajo svojo dejavnost na ob
močju občine Sevnica. Višina 
sredstev je 4 milijone SIT, ob
čina pa bo sofinancirala upra
vičene stroške v višini do 50

odstotkov. Rok za vložitev vlog
je 28.10.2005.

3. Razpis za subvencionira
nje odpiranja novih delovnih 
mest v občini Sevnica za leto 
2005.

Predmet razpisa je odpiran
je novih delovnih mest in sicer 
za zaposlitev brezposelne ose
be; prijavljene na Zavodu za 
zaposlovanje RS, izpostava 
Sevnica. Brezposelna oseba 
mora imeti stalno prebivališče 
v občini Sevnica. Novo delov
no mesto mora biti ohranjeno 
vsaj dve leti po enoletni preje
ti pomoči. Višina razpisanih 
sredstev je 15 milijonov SIT, 
subvencija pa znaša do 50 ods
totkov bruto plače, ki jo določi 
delodajalec ali v primeru

samozaposlitve subvencija v 
višini do 50 odstotkov plača
nih prispevkov. Upravičenec 
lahko zaposli največ 10 brez
poselnih oseb, ki jih razporedi 
na nova delovna mesta. Na raz
pis se lahko prijavijo vse pra
vne osebe ne glede na pravni 
status in samostojni podjetni
ki posamezniki, ki imajo svojo 
dejavnost registrirano v občini 
Sevnica, ter tista podjetja, ki 
imajo poslovno enoto v občini 
Sevnica, kjer opravljajo dejav
nost in so zaposlili brezposelno 
osebo. Rok za vložitev vlog je 
do 28.10.2005 oz. do porabe 
sredstev. Vloge se bodo zbirale 
mesečno in obravnavale vsake
ga 5. v mesecu.

Vloge za zgoraj naštete raz

pise lahko zainteresirani dobi
jo na Občini Sevnica, oddelek 
za gospodarske dejavnosti ali 
na spletnih straneh na naslo
vu .obcina-sevnica.si. O 
rezultatih javnih razpisov 
bodo vlagatelji obveščeni v 
roku 15 dni po končanem raz
pisu. Za dodatne informacije 
smo vam na voljo na telefon
ski številki 0 1- 1-224 ali
2 .

Pripravila: Mojca Sešlar

občinski svet sevnica
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Sodoben čas zahteva 
sodobno razmišljanje

Za večino stvari velja, da 
nanje nismo pripravljeni do
volj, ko pridejo, pa naj bo to še 
tako dolgo načrtovano. Prav to 
se je dogajalo v času razprav 
ali naj občina Sevnica sprejme 
izziv in na svojem območju 
dovoli raziskave, ali je kje prim
erna lokacija za izgradnjo od
lagališča za nizko in srednje 
radioaktivne odpadke. S tem 
postopkom in odločitvijo je 
občinski svet odprl možnost 
občanom, da se nato odločijo 
na referendumu, ali so tak ob
jekt pripravljeni sprejeti ali ne. 
Zato potrebuje sodoben čas 
sodobno razmišljanje, kljub te
mu da varuhi sredstev za raz
gradnjo omejujejo sodobno de
lovanje in razmišljanje.

enimo, da je ne samo pra
vilno, temveč nujno, da se ob
čina Sevnica vključuje v razpra
ve o reševanju problemov so
dobnega časa, kamor spadajo 
tudi odpadki. V ceno električne 
energije iz NE je vključen 
strošek rente za lokalno skup
nost, ki jih bo prejela, tako kot 
je vkalkuliran strošek takse in 
stroški za obremenjevanje okol
ja na vsaki položnici, ki jo pla
čamo, da nam odvažajo smeti. 
Smeti odvažajo v drugo okol
je, kjer z njimi ustrezno ravna
jo in jih ne ogrožajo. Narava 
ne pozna odpadkov. Odpadki 
so plod civilizacije, kjer pa se 
vse odraža v denarju.

Sevniško okolje je že več 
desetletij v slovenskem merilu 
manj razvito. Za zmanjšanje 
zaostanka v razvitosti pa obči
na Sevnica že več let daje na
menska razvojna sredstva, o 
čemer so pozitivno pisale i- 
nance.

V razvoju ni pomembno sa
mo, da se razvijaš, temveč tudi, 
da se razvijaš hitreje od pov
prečja. enimo, da Občina 
Sevnica nudi tako podporo, da 
bo podjetništvo to zmoglo.

itrejši razvoj pa nam daje 
tudi upanje, da se bo demograf
ska slika v občini obrnila na 
bolj svetlo stran in da bomo 
zaustavili trend padanja števila 
otrok. Takrat bodo razprave o 
osnovnem šolstvu veliko bolj
še in razveseljujoče.

LDS
LIBERALNA DEMOKRACIJA 

SLOVENIJE

Vodja lokalne 
pisarne (VLP) LDS

Kot smo že v prejšnjem član
ku najavili, smo v Sevnici do
bili veliko pridobitev, med dru
gim novega vodjo lokalne pi
sarne LDS - Dejana Kmetiča, 
tudi sekretarja OO LDS Sevnica 
ter člana sveta LDS, ki je tako 
postal strokovni sodelavec Dr
žavnega zbora - poslanske sku
pine LDS oziroma koordinator 
za lokalne odbore (LO) LDS 
Posavja, Zasavja, Dolenjske ter 
Bele Krajine.

Vodja lokalne pisarne pred
stavlja centralo LDS v občinah, 
za katere je zadolžen. Je najbolj 
odgovoren za delovanje lokal
nih odborov v regiji, ki jo po
kriva.

Moje videnje o delu v okvi
ru LDS, ki sem ga prevzel za 
navedeno območje, lahko str
nem v nekaj naslednjih prio
ritetnih točkah:

• Kot VLP bom poskrbel za 
vzpostavitev stalnega pretoka 
informacij med vodstvom stran
ke in LO, stalno seznanjanje 
LO o aktualnostih dela vodst
va LDS in s tem bom postal sta
len posrednik med vodstvom 
LDS in LO.

• Poskrbel bom za delo LO v 
skladu s statutom LDS, za red
no sklicevanje organov LO, 
zbora članov, svetov LO ter 
bdel nad rednim sklicevanjem 
izvršnih odborov (IO) LO ter ob 
predhodni seznanitvi z ustrez
nimi podatki poskrbel za trans
parentno finančno poslovanje 
LO.

• Poskrbel bom za čimprej
šnje formiranje volilnih štabov 
LO ali neformalnih skupin, ki 
bodo v okviru LO začeli s pri
pravami na lokalne volitve.

• Poskrbel bom za aktivno 
delovanje LO na področju nji
hovih lokalnih skupnosti (ob
činski sveti, izvajanje projek
tov) ter LO motiviral pri odpi
ranju novih vsebin.

• Poskrbel bom za aktivno 
delovanje LO v regijskih koor
dinacijah oziroma pokrajinskih 
odborih, za izmenjavo dobrih 
praks, motiviral LO za izvajan
je skupnih projektov.

• Poskrbel bom za ustanovi
tev LO Mlade liberalne demo

kracije (MLD) ter Sivih panter
jev (SP), kjer teh še ni, in jim 
pomagal pri samem zagonu. 
Kjer so že ustanovljeni pa jih- 
bom motiviral, jih usmerjal ter 
jim pomagal pri njihovem ak
tivnem delovanju.

• Poskrbel bom za ustrezno 
izobraževanje članov LO LDS 
(organizacija delavnic, tečajev, 
posvetov za posamezna podro
čja dela LO, ) .

■ Poskrbel bom za vso po
moč pri organizaciji obiskov 
predstavnikov strankinega vod
stva na lokalni ravni.

Seveda pa sem na voljo tudi 
vsem vam, članom, simpatizer
jem LDS ter vsem ostalim za 
morebitne sugestije, izmenja
vo mnenj, morebitno pomoč na 
sedežu pisarne Trg svobode 11 
ali na SM, številka 041-205- 
105.

Vodja lokalne pisarne LDS 
Dejan Kmetič

SDS
Vzdrževanje lokalni 
cest v občini Sevnica

Obstoječe stanje
Zadnjih nekaj let občina 

Sevnica namenja za vzdrže
vanje lokalnih cest okrog 90 
milijonov SIT na letni ravni. 
Za to dejavnost imamo dva iz
vajalca (koncesionarja). Štajer
sko stran pokriva Cestno pod
jetje NM, Dolenjsko pa Granje 
Boštanj. Vsak koncesionar do
bi okrog 45 milijonov SIT.

Kam ponikne oziroma kako 
učinkovito in transparentno se 
porabijo ta sredstva v občini 
razen župana ne ve nihče drug. 
Vsi papirji in obračunske listi
ne so samo kamuflaža za jav
nost.

Ocenjujemo, da so poleg 
navedenega (nepregledna po
raba) naše lokalne ceste razme
roma slabo vzdrževane. Prime
rov ne bomo navajali, ker jih je 
preprosto preveč in so vidni 
povsod. Občani sami na to ne
prenehoma opozarjajo. Žal vse 
zaman.

Predlog rešitev
Podeljene koncesije je po

trebno zaradi slabega izvajan

ja razveljaviti, vzdrževanje 
vseh lokalnih cest pa prenesti 
na Javno podjetje Komunalo 
Sevnica.

Prednosti takšne odločitve
L Učinkovito vzdrževanje 

lokalnih cest
2. Pregledno finančno po

slovanje
3. Redna zaposlitev najmanj 

štiri do pet delavcev.
4. Zagotovitev odgovorno

sti in kontrole.
Uresničitev podane ideje je 

nujna. Prej se bo to zgodilo, 
prej bodo odpravljene nega
tivne posledice sedanje uredi
tve. Naša stranka SDS bo to ide
jo uresničila, če ne prej, upamo 
z novimi volitvami leta 2006 
in z novim županom, po mož
nosti z županom SDS.

Svetniška skupina SDS

SOCIALNI
DEMOKRATI

P
MLADI FORUMI
www. wL<h'#ornw.4r$

Evropska unija je pred 
zahtevno nalogo sprejemanja 
Evropske ustavne pogodbe po 
državah članicah. Ob nega
tivnih rezultatih referendumov 
v Franciji in na Nizozemskem 
dobivamo občutek, kot da se 
lomijo evropski ideali, ki jih je 
EU razvijala dolga desetletja. 
A je res tako? Kakšen bo pri
hodnji razvoj EU? Kakšen je 
pomen Evropske ustave za njen 
razvoj? Kakšen bo vpliv Evrop
ske ustave na naše vsakdanje 
življenje? Na omenjena vpra
šanja in še kaj bomo skušali 
odgovoriti na okrogli mizi z 
naslovom Evropska ustava 
temelj prihodnosti v četrtek, 
16. junija 2005, ob 20. uri v 
Lekos Galeriji Ana v Sevnici. 
Gost bo evropski poslanec in 
predsednik SD Borut Pahor. 
Vljudno vabljeni

Mladi forum SD Sevnica

mam
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“Čas je za mlade II”

S prispevkom v prešnji šte
vilki časopisa SavaGlas ni nih
če želeli blatiti dela Mladin
skega sveta občine Sevnica. Je 
pa dejstvo, da po navajanju 
predsednika izvršilni odbor

lahko očitno sprejme kakršen
koli sklep. Tudi o tem, da je 
član nadzornega odbora lahko 
poočlaščenec člana izvršilnega 
odbora. Ker v statutu naj ne bi 
bilo klavzule o nezdružljivosti 
funkcije, naj bi bilo to pravno 
povsem čisto in nesporno. Če 
je temu tako, pa naj IO MSOS 
sprejme sklep in dan preime
nuje v noč in noč v dan. Saj v 
statutu MSOS ne piše, da tega 
ne sme storiti. Pa tudi kolizije 
interesov ne bo. Spoštovani 
novopečeni “jurist”. Padli ste 
na izpitu.

Matjaž Traven,
predsednik OO N.Si Sevnica

pum
posavska unija.

Slika zrcali človeka
Sevnica - “Pokaži mi umetelno sliko in videl bom ČLOVE

KA, njenega stvaritelja,” je o razstavi Slika zrcali človeka, ki 
so jo odprli v Lekosovi galeriji Ana, dejal akademski slikar 
Alojz Konec. Obiskovalci so tako skozi slike videli avtorja 
Mirka Bogoviča iz Loke pri Zidanem Mostu. Bogovič, rojen 
v Ločah pri Dobovi, je po končani Pedagoški akademiji v 
Ljubljani kot učitelj tehničnega in likovnega pouka vse živl
jenje poučeval številne posavske osnovnošolce. Še danes pa 
se z veliko vnemo loteva izdelave najrazličnejših lutk ter lut
karskih mask. V osrčju njegovega slikanja je narava, živa in 
neživa,vendar brez figure človeka ali drugih bitij. Bogovič 
prikazuje romantično plat realnega življenja in se prepušča 
toku realističnih zaznavnih izkušenj.

Ob bogatem kulturnem programu, ki ga je prispevala 
sevniška glasbena šola, se je slikar Mirko Bogovič zahvalil 
vse, ki so prišli na njegov vrt, kjer rož ni treba zalivati. N.Č.C.



Poslušalca iz Žadovinka 
moti zaboj s salonitkami v 
kraju.

Poklicali smo v Mercator
jevo trgovino z gradbenim 
materialom, kjer za sporen za
boj še niso slišali, bodo pa 
malo pogledali naokrog in 
opozorili morebitnega lastni
ka, naj zadevo očisti. Če po
slušalec s tem ne bo zadovol
jen, naj se obrne na komunal
nega nadzornika Roberta 
Grošlja.

Poslušalka iz Slovenske 
vasi se razburja nad kilo
metrskimi kolonami ob ma
loobmejnem prehodu, pred
vsem ob vikendih. Zakaj ob 
teh konicah ne delata obe 
hiški, še sprašuje?

Štefan Hren, pristojen za 
stike z javnostmi na krški 
policijski upravi, je odgovo
ril, da je odpiranje dodatnih 
prometnih kolon za pijtek 
prometa motornih vozil čez 
mejne prehode odvisno od 
več dejavnikov. Najpomemb
nejši je gostota prometa v 
določenem trenutku. Poleg 
tega pa še število razpoložlji
vih policistov, carinikov, pro
metna infrastruktura in seve
da operativna problematika; 
to so predvsem kazniva deja
nja in prekrški, postopki zavr
nitve vstopa v državo in izva
janje carinskega nadzora nad 
prometom blaga na zunanji 
meji Evropske unije ipd. Tudi 

\ na gostoto prometa vpliva več 
/ dejavnikov. Glede na znane 

trende iz preteklosti vodstvi 
policije in carine načrtujeta 
delo na posameznem mejnem 
prehodu. Če so predvidevan
ja točna in če je operativna 
problematika v pričakovanih 
okvirih, praviloma ne prihaja 
do daljših čakalnih dob pri 
vstopu v državo, saj poskuša
jo z dodatnim odpiranjem pro
metnih kolon zmanjševati ča
kalno dobo za prestop držav
ne meje. Kljub vsemu pa lah
ko v trenutku čakalno dobo 
povzroči kateri koli od prej 
navedenih dejavnikov. Ne gle
de na vse omenjeno se vsi na 
mejnem prehodu trudijo, da do 
čakalnih dob ne bi prihajalo, 
zato bodo odpirali dodatne 
prometne kolone, kadar bo to 
mogoče, je pojasnil Hren.

Poslušalka Iz Krške vasi 
bi želela izvedeti, zakaj se 
policijska patrulja z radar
jem postavi k pošti v Krški 
vasi in nato meri hitrost 
vozilom, ki šele vstopajo v 
vas (preko mostu), tako da 
potem pošteno praznijo de

narnice voznikom, ki šele 
zmanjšujejo hitrost? Poslušal
ko moti, da se to dogaja v ne
deljo okrog pol enih, ko avto
mobili zares ne ogrožajo niko
gar. Zanima jo tudi, zakaj je 
potrebno izročiti zapisnik o 
pihanju, če so osebi izmerili

, ^ promila alkohola v krvi.
Štefan Hren s krške policij

ske postaje je povedal, da je 
pošta v Krški vasi praktično v 
samem središču naselja, kar po
meni, da je tam tudi največja 
frekvenca udeležencev v cest
nem prometu, torej najbolj 
ogroženih kategorij, kot so 
pešci, kolesarji, še posebej pa 
otroci. Namen policistov ni 
praznjenje denarnic udeležen
cev v cestnem prometu, temveč 
le preverjanje, kako vozniki 
upoštevajo postavljeno pro
metno signalizacijo, saj je po 
mnenju nekaterih poslušalcev 
premalo tovrstne kontrole. Tu
di sam čas nadzora oz. meritev 
hitrosti ni pomemben, saj če 
pride do neposrednega ogroža
nja oz. celo do prometne ne
sreče, je to za oškodovance že 
prepozno. Gleda zapisnika pa 
naslednje; če je udeleženec v 
cestnem prometu preizkušen z 
alkotestom in če policist vodi 
zapisnik o preizkusu, mu je po
licist dolžan izročiti kopijo za
pisnika, tudi če je preizkus ne
gativen, je še dodal Hren.

Poslušalko iz Krškega za
nima, zakaj se subvencije za 
občinska stanovanja ne dvi
gujejo v enakem odstotku, kot 
se najemnine (menda se te po
višajo vsake tri mesece). De
cembra so jim menda poved
ali oz. v odločbah zapisali, da 
bo subvencija (za leto na
prej) stalna, najbrž torej od- 
stotkovno, tako pa ostaja ista. 
Sprašujemo, ali ti podatki 
držijo oz. kaj se najemnikom 
obeta v bodoče?

Podsekretarka na Ministrst
vu za okolje Anita Hočevar 
Frantar je odgovorila, da do
ločata način in postopek za iz
račun najvišjih dovoljenih na
jemnin in merila ter postopek 
za uveljavljanje subvencioni
ranih najemnin Stanovanjski 
zakon in na njegovi podlagi 
izdana uredba o metodologiji 
za oblikovanje najemnin v ne
profitnih stanovanjih ter meri
lih in postopku za uveljavljan
je subvencioniranih najemnin 
(v nadaljevanju uredba). Zako
nodaja torej omejuje najvišjo 
dovoljeno raven neprofitnih 
najemnin, medtem ko se last
nik stanovanja v tem okviru 
sam odloča za konkretno viši
no neprofitne najemnine oziro
ma sam odloča o morebitnih

podražitvah najemnine (seve
da v okviru zakonskih ome
jitev). Subvencija najemnine 
pa se izračunava v vsakem po
sameznem primeru posebej in 
lahko znaša največ do 80 od
stotkov najemnine. Uredba 
predvideva, da o upraviče
nosti najemnika do subvenci
onirane najemnine odloča or
gan občinske uprave z od
ločbo, ki se praviloma izda za 
eno leto. Subvencija je pravi
loma fiksen znesek, saj se tudi 
najemnina med letom pravi
loma ne povišuje. Hkrati ured
ba določa, da lahko najemnik 
kadarkoli med letom zaprosi 
za nov izračun pripadajoče 
subvencije, če se najemnina 
poveča zaradi postopne us
kladitve do konca leta 200 
(uredba predvideva povišanje 
najemnin dvakrat letno), ali če 
se socialni položaj najemni
ka ali oseb, navedenih v na
jemni pogodbi, poslabša. To
rej, če bi se v konkretnem prim
eru zgoraj naštete okoliščine 
spremenile tako, da bi se zara
di tega spremenil socialni 
položaj najemnika in oseb, ki 
so navedene v najemni po
godbi, lahko najemnik tudi 
med letom zaprosi za nov iz
račun subvencije.

Poslušalec, voznik avto
busa, sprašuje, ali lahko po
licija ustavlja voznike na av
tobusnih postajališčih, tako 
da avtomobili (tudi policijs
ki) ovirajo njegovo delo. 
Voznik v takem primeru 
namreč ne more varno spu
stiti otrok iz avtobusa.

Štefan Hren je v odgovo
ru zapisal: “Zakon o varnosti 
cestnega prometa v 53. členu 
določa, da lahko policisti pri 
opravljanju svojih nalog par
kirajo vozila na krajih, kjer to 
sicer ni dovoljeno, če tako 
parkirano vozilo ne ogroža 
drugih udeležencev v cest
nem prometu. Sicer pa je us
tavitev in parkiranje dovol
jeno na označenem avtobus
nem postajališču, ki je zunaj 
vozišča, če s tem ni oviran 
avtobusni promet. Policisti 
lahko tako ustavijo voznika 
na vseh javnih prometnih po
vršinah, ob tem pa morajo 
upoštevati, da ni ogrožen cest
ni promet in da ni oviran več, 
kot je nujno potrebno.

Trditev voznika, da zaradi 
dela policistov ni mogel var
no izpustiti otrok iz avtobusa 
ne moremo komentirati, saj 
nam ni znan čas niti kraj, 
znano pa je, da policisti zelo 
pogosto sodelujejo v aktiv
nostih, ki se nanašajo prav na 
varovanje otrok.”
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mnenja, odgovori, popravki

Sporočilo bralcem!
Bralce vabimo, da s svojimi mnenji, stališči in komentarji sodelujejo v 

rubriki Mnenja, odgovori in popravki. Vsi prispevki za rubriko morajo biti 
opremljeni s polnim imenom in naslovom odgovorne fizične osebe (tudi v 
primeru institucij, organizacij, strank, društev,...) in s telefonsko številko, na 
kateri je mogoče preveriti avtentičnost avtorja. Na podlagi Zakona o medijih 
(Ur.1.35/2001) si uredništvo pridržuje pravico do objave ali neobjave in 
krajšanja prispevkov v skladu s svojo uredniško politiko in prostorskimi 
možnostmi. Izjema so odgovori in popravki, ki po zakonu ne smejo biti spre
menjeni in dopolnjeni.

Čas je za mlade
SavaGlas št. 133, str. 14

Z navedenim člankom se strin
jam samo v naslovu; res je, ČAS JE 
ZA MLADE. Mladi postajamo če
dalje bolj pomemben faktor v družbi 
in prav je, da se nas upošteva.

Nikakor pa ne morem mimo ne
pravilne trditve g. Hafnerja, da je 
izvršilni odbor (IO) Mladinskega

mali oglasi

Prodam vrtno kosilnico Mega 
Italy 3,5 KM, dolžina noža 46 
cm, staro eno leto. Cena je 
20.000 SIT.
Telefonska štev.: 031-803-238.

sveta občine Sevnica (MSOS) spre
jel odločitev, po kateri je možno, da 
člani nadzornega odbora sodeluje
jo v IO in v njem tudi veljavno gla
sujejo. MSOS je namreč organiza
cija, ki je nastala na podlagi Zako
na o mladinskih svetih in Zakona o 
društvih. Oba zakona določata ob
liko delovanja organizacije, hkrati 
pa prepuščata ureditev notranjih 
odnosov statutu. Niti zakona niti 
statut pa ne določata pravil posto
panja v primeru, če kot pooblaš
čenec člana IO nastopa član nad
zornega odbora. Ob izpostavitvi 
tega problema smo ugotovili, da 
vprašanje ni pravno sporno, saj po 
statutu MSOS nadzorni odbor (NO) 
skrbi le za nadzor nad pravilnostjo 
finančnega in materialnega poslo
vanja MSOS v skladu s statutom in 
drugimi akti MSOS, ki zadevajo ma
terialno in finančno poslovanje, niti 
ni nikjer govora o nezdružljivosti 
funkcij. Je pa vprašanje res moralno

sporno; iz tega razloga sem kot 
predsednik MSOS predlagal spre 
jem sklepa, s katerim se določi, da 
član NS ne more biti pooblaščenec 
člana IO. Sklep je bil dan na gla 
sovanje in je bil z večino glasov 
zavrnjen, kar je v diametralnem 
nasprotju s trditvami g. Hafnerja. 
Dokazilo o tem je zapisnik 3. redne 
seje IO MSOS, ki je na razpolago 
zainteresirani javnosti na sedežu 
MSOS.

Nasploh me čudi, da g. Hafner 
v omenjenem primeru navaja stare 
Rimljane, namesto da bi si prebral 
aktualno zakonodajo. Nadalje mo
ram opozoriti, da se mi zdi popol 
noma nedopustno, da si g. Hafner 
nabira politične točke z blatenjem 
organizacije, katere je sam aktiven 
član, s tem pa sam kale obraz po 
litične kulture in njegov prispevek k 
razvoju sodobne demokracije.

Pot, ki jo pod mojim vodstvom 
ubira MSOS, je pot perspektive, pot 
mobilizacije mladih in pot partici
pacije mladih v družbenem življen
ju. Menim, da je moje delo in delo 
mojega predhodnika uspešno umes 
tilo mlade na položaj enakovredne
ga partnerja v družbi, rezultati na 
šega prizadevanja pa so razvidni 
in priznani tudi v javnosti.

Marko Lisec, univ. dipl. prav.,
, predsednik Mladinskega sveta 

občine Sevnica

ZAHVALA
Zahvala je namenjena vsem sorodnikom, sosedom, prijatel

jem in znancem, ki ste nam stali ob strani in nam kakorkoli 
pomagali v najtežjih trenutkih slovesa in ste našega dragega

JOŽETA STIPIČA,
po domače Tišlarjevega Jožeta 

s Planine pri Podbočju

v tolikšnem številu pospremili na njegovi mnogo prera
ni zadnji poti. Hvala vsem za podarjeno cvetje, sveče, de
narno pomoč in izraze sožalja. Posebno zahvalo smo dolžni 
medicinski sestri gospe Vlasti Curhalek iz Zdravstvenega 
doma Krško, Rožančevim, g. Veglju in njegovim pevcem, 
gospe Katarini Štefanič in njenim pevcem, gospe Anici 
Božič za govor, OŠ Podbočje, učencem 4. in 7. razreda, ter 
nekdanjim Natalijinim sošolcem, g. župniku in g. Žičkarju. 
Vsem še enkrat hvala.

Žalujoči: vsi njegovi
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ZAHVALA
V dneh največje bolečine, ko smo se poslavljali od našega dragega

VLADA DERENDE
iz Artič

ste z nami delili žalost sorodniki, prijatelji, sosedi, njegovi sošolci, dijaki in razredničarka 
Gl.A razreda Srednje šole Krško ter mnogi znanci. Hvala vsem, ki ste s svojo številno 
prisotnostjo počastili njegov spomin, nam izrazili ustno ali pisno sožalje, darovali sveče, 
cvetje in za maše. Posebno zahvalo smo dolžni reševalcem in zdravstvenemu osebju 
Bolnišnice Celje, enoti intenzivne terapije, ki so se trudili, da bi ga ohranili pri življenju. 
Hvala za izkazano pozornost na žalni seji Komunalno stanovanjskemu podjetju Brežice in 
Občini Brežice, Vladovim sodelavcem KOP-a in Vina Brežice. Ves čas so nam stali ob strani 
uslužbenci Upravne enote Brežice in Občine Brežice, KS Artiče in Društvo borilnih veščin 
Katana Globoko. Hvala njim in Športni zvezi Brežice ter Zvezi ju-jitsu Slovenije. Za gan
ljive besede slovesa smo hvaležni županu Ivanu Molanu, Vladki Kežman, ranču Glogovšku, 
Stanetu Preskarju, Metki Glogovšek in Cvetu Bahču, MPZ iz Artič in Kapel za občuteno 
zapete pesmi, za pretresljivo slovo pa Vladovim motorističnim prijateljem iz Moto kluba 
Škorpijon Brežice in drugih moto klubov. Hvala tudi PGD Sp. Pohanca, g. župniku iz Artič 
za opravljen obred in pogrebni službi Žičkar.

Vlado ostaja v naših srcih.
Žalujoča družina Derenda

Časopis SavaGlas - časopis za širšo posavsko deželo izdaja Radio Brežice d.o.o., Trg izgnancev 12, 8250 Brežice

Odgovorna urednica: Lidija Kostevc
xr , ,v Izhaja vsak drugi četrtek. Cena izvoda je 240 tolarjev.
Naslov uredništva: Trg izgnancev 12 8250 Brežice - telefon: 07 / 4991 250, telefax : 07 / 4991 253 - Elektronska pošta: sava.glas@radio-brezice si 

Vodja komeraale: Simona Gerjevič; telefon: 07 / 4991 250 - Elektronska pošta: simona.gerjevic@radio-brezice si 
Oblikovanje in računalniški prelom: Miloš Radosavljevič, Igor Tršelič - Tisk: SET d.d.. Vevška c. 52, Ljubljana

Nenaročenih rokopisov in fotografij ne vračamo.
Število tiskanih izvodov: 5.000

Na podlagi Zakona o DDV ( Ur.List RS št. 89/98 ) sodi časopis med proizvode, za katere se obračunava DDV po stopnji 8,5%.
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špranje in okenca posavcev

Marjan Predanič: ^Življenje je lepo samo po sebi,

“Kot vsako življenjsko zgod
bo, je tudi mojo pisalo življen
je in jo še piše. Pravijo - človek 
obrača, Bog obrne. Torej je bolj 
odvisno od tega, kar nam je na
menjeno, če znamo namen pre
poznati in temu slediti. Pa če 
smo dovolj pogumni in sledi
mo tistemu, kar nas žene naprej 
- torej svojemu srcu, okolici in 
vsem normam navkljub. Upati 
se in postati svoboden, delati 
tisto, kar si želiš. Tako me je 
življenje pripeljalo, da se uk
varjam s stvarmi, ki so večini 
ljudem neznane, kar pa se je 
izkazalo za pravilno pot, saj 
ravno te stvari, s katerimi se se
daj ukvarjam, postajajo čedal
je bolj iskane in potrebne v živ
ljenju ljudi. Resnične so in isto
časno stare tisočletja - pre
verjene v življenju samem, de
lujejo, sicer se ne bi obdržale”, 
odkriva Marjan, ki se je rodil 
pred dobrimi petdesetimi leti 
očetu Marjanu Predaniču iz Sp. 
Pohance in mami Slavki iz oko
lice Mokronoga, ki sta morala 
zaradi iskanja zaposlitve za
pustiti vsak svoj rojstni kraj, se 
v jubljani srečala in si tam ure
dila dom. Kasneje se je družina 
z mlajšimi bratom in dvema 
sestrama kar nekajkrat selila.

“Počitnice, ki sem jih obi
čajno skupaj z bratom preživ
ljal pri stari mami v Sp. Pohanci, 
mi bodo ostale v lepem spomi
nu vse življenje, troštvo je 
običajno vedno lepo, če pa ga 
preživljaš v še neokrnjeni na
ravi, na kmetih, kjer smo jedli 
zdrav domač kruh, pečen v 
krušni peči in vedno dober, ker 
ga je stara mama pekla z lju
beznijo, pasli krave, uganjali 
norčije drugačne vrste, kot jih

ker je življenje!”
današnji otroci, in kjer je živ
ljenje teklo lepo počasi, pa če 
si poleg tega še brez skrbi, 
potem res ostanejo lepi spomi
ni. Premalokrat se vračam v te 
kraje, ki so mi veliko dali. Tako 
je naneslo in so na vso lepoto os
tali spomini, bratranci, stric in teta, 
ki živijo v spodnjem Posavju. 
Takega življenja ni več, je pa sedaj 
lepo na drug način, če življenja 
ne enačiš z lažnimi normami.”

V Črnučah pri Ljubljani je 
končal srednjo strojno šolo: 
"Vendar me strojništvo ni ni
koli preveč veselilo. Bolj so me 
zanimale mejne znanosti in 
sem bil zaradi tega za druge lju
di čuden že v mladosti, vendar 
mi takrat še ni bilo dano, da bi 
se tem znanostim bolj posvetil. 
Potem je sledilo obdobje vzgoje 
otrok in iskanje samega sebe ter 
skozi krize smisla življenja. Nekje 
po 30. letu sem zaslutil njegov 
smisel in ga našel pred nekaj leti 
na delavnicah, ki jim pravimo In- 
tenziv razsvetljenja. Ko doživiš 
razsvetljenje, začutiš in se zaveš, 
kdo si, s sebe zmečeš vso navlako, 
za katero misliš, da si ti.”

Na tej poti osmišljevanja 
življenja in samega sebe je pre
bral ogromno literature in se 
naposled srečal s taoizmom ali 
naravno potjo življenja, ki te
melji na Knjigi sprememb I 
Ching-u), skozi katero deluje 
kozmična inteligenca: ”Je ena 
najstarejših zapisanih knjig, na 
kateri temeljijo vsi naravni za
koni, iz katere izhajajo vse ki
tajske znanosti in po kateri se 
vse odvija. Njegovo bistvo je 
iskanje harmonije in ravnotežja 
v sebi in z okolico. Delati prave 
stvari, ob pravem času na pravi 
način. Zelo enostavno, pa tako 
težko, če nas vodi naš ego in 
začasne, minljive družbene nor
me. Tako sem našel svojo pot, 
študiral kitajsko medicino - ze- 
liščarstvo, eno izmed njihovih 
astrologij (štirje stebri usode), 
chi gong, naravno uravnoteže
no prehrano, dietno terapijo, I 
Ching astrologijo, naletel na 
feng shui in ga začel študirati 
ter prakticirati'. Feng shui posta
ja čedalje bolj popularen tudi 
pri nas, vendar ga žal večina 
praktikov jemlje površno, ker 
je njegov študij izredno zahte
ven. Študiram tudi ezoteriko, 
metafiziko... Veliko je tega, 
vendar velja pregovor, daje več 
vreden gram prakse kot tona 
teorije, vsaj pri odkrivanju, kdo 
smo. Veliko sem in še študiram, 
ker večino teh stvari tudi pre
davam in tako svoja (spo)zna- 
nja prenašam naprej. Ljudem 
svetujem, da če hočejo izbolj
šati svoje življenje, naj raje obis
kujejo razne delavnice, kot da 
zbirajo informacije in jih kopi
čijo, kajti brez prakse ne velja 
nič. Prihaja čas, ko se ljudje če
dalje bolj zavedajo duhovnos

ti in čutijo potrebo po njej, saj se 
kozmičnega procesa ne da usta
viti. Zato je tudi poplava raznih 
duhovnih šol. Vendar je ob teh 
šolah potrebna previdnost.”

Sicer pa Marjana večina lju
di pozna po feng shuiju, ki ga 
tudi prakticira. “To je stara ki
tajska znanost, katere izvorno 
ime je Kan Yu ali po naše, študij 
časa in prostora. S pomočjo te 
znanosti so stari Kitajci dolo
čali najprimernejše prostore za 
gradnjo mest, vasi in hiš. Če je 
bilo potrebno, so včasih celo 
mesto postavili na novo - samo 
da je bilo v harmoniji z naravo 
in da je imelo najboljše ener
gije. Feng shui nam lahko po
maga pri naših odnosih, zdrav
ju, poslu, partnerstvu..., vendar 
moramo tudi sami nekaj nare
diti zato, potruditi se. Vzrok za 
- recimo slabe partnerske odno
se - je v mas. Smo se pripravlje
ni spremeniti, mimo prisluhni
ti partnerju in ga upoštevati, se 
mu prilagoditi, ga sprejeti ta
kega, kot je? Včasih so določe
ne zadeve odvisne tudi od živ
ljenjskega ciklusa, v katerem se 
nahajamo; ali smo v vzponu ali 
padcu, kar ugotovim z eno iz
med astrologij, s katerima se 
ukvarjam,” je sogovornik na 
vso moč prijazno zanimiv.

V centru, kjer deluje, se uk
varja še z različnimi tehnikami 
zdravljenja pod vodstvom moj
stra, raznimi eno- do tridnevni
mi delavnicami, tečaji, preda
vanji, osebnimi terapijami. 
Skratka z več dejavnostmi, ka
terih namen je izboljšati posa
meznikovo zdravje in mu osm
isliti življenje. Kar je tudi nje
gov način življenja.

N at j a Jenko Sunčič

Za smele zamisli 
in prave poteze
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Imate odlične zamisli, vizijo razvoja in dobro ekipo, 
a vam primanjkuje sredstev za uresničitev načrtov. Nič 
hudega, tu nastopimo mi. S široko ponudbo storitev 
financiranja bomo zagotovili, da boste naredili pravo

Glavne prednosti EIB 
kreditov so:

potezo.
Posebej priporočamo ponudbo kreditov iz 
sredstev Evropske investicijske banke (EIB), ki
so ena ugodnejših ponudb na slovenskem bančnem 
trgu. Namenjeni so:
• malim in srednjim podjetjem, ki imajo največ 

75 milijonov evrov osnovnih sredstev in zaposlujejo 
do 500 ljudi,

• mikro podjetjem, katerih skupna sredstva ne 
presegajo 27 milijonov evrov oziroma letni 
prihodki ne presegajo 40 milijonov evrov in imajo 
manj kot 250 zaposlenih.

■ ugodna obrestna mera
■ možnost izredno dolgih ročnosti (do 12 ali celo do 

15 let)
■ izbira med spremenljivo in nespremenljivo 
obrestno mero

1 možnost odloga odplačila glavnice do 5 let 
> pri kreditih iz sredstev EIB se ne plačuje davek od 

dohodka pravnih oseb
Vaš finančni paket lahko poleg sredstev EIB 
dopolnimo še z različnimi oblikami dolgoročnih 
tolarskih in deviznih kreditov, dolgoročnimi 
mikrokrediti, sredstvi iz sklada tveganega kapitala in 
storitvami LB Leasinga.

Vabimo vas, da se oglasite v naših poslovalnicah, kjer vam bodo poslovni skrbniki strokovno svetovali in vam 
pomagali izbrati najugodnejšo obliko financiranja vaše investicije.
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Krški župan Franci Bogovič bo občinske uslužbence zaradi 
pridobitve certifikata kakovosti popeljal na ISO piknik. Tako je 
namreč napovedal na slavnostni seji ob občinskem prazniku. 
Minister za okolje Janez podobnik je bil duhovit: “Kaj pomeni 
ISO piknik? Gre morda za posebno kakovost vina?”

Po vzoru znanih in slavnih glasbenih skupin bi se trije 
glasbeniki, ki so sicer ločeno nastopili v galeriji Ana, lahko 
kot trio poimenovali AR3M. Harmonikar je namreč Andraž 
Roštohar, dvojčici na sliki pa sta Martina in Mateja in še pišeta 
se na M - Metelko.
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poročili so se

Sevnica
7. maja sta se poročila Peter Požun in Maja Rupnik, oba iz 

Sevnice, ter Viktor Retelj in Ljudmila Kmetič; 21. maja pa še 
Damjan Bebar iz Cerovca in Marjeta Slapšal iz Prelesja.

Krško
V Krškem sta se 7. maja poročila Marijan Jazbec z Bre

zovske Gore in Tanja Nikolič iz Kragujevca; 14. maja Vinko 
Cizerle in Verica Tomažin, oba iz Kalc; 23. maja pa Peter 
Kortnik iz Šoštanja in Katarina Jenžur iz Leskovca pri 
Krškem; 28. maja sta dahnila “da” Dušan Bogolin iz Ko
privnice in Andreja Gorenje iz Nove Gore.

V Kostanjevici na Krki sta si 7. maja večno zvestobo oblju
bila Robert Drmaž iz Gorenje Brezovice in Marica Marinčič 
iz Dolenjega Kamenja; 14. maja sta postala mož in žena Rudi 
Malenšek iz Zaloga pri Škocjanu in Marija Vide iz Mihovice 
ter Simon Bukovec in Darja Levičar, oba z Mrtvic; Marko 
Glavič iz Valične vasi in Andrejka Miše s Kamnega Vrha pri 
Ambrusu ter Leon Meglič in Petra Veber, oba iz Kamnika. 21. 
maja sta se za večno povezala Damjan Kodrič z Vrhovske 
vasi in Petra Kuhar iz Črneče vasi ter Franc Kotar z Ve
likega Bana in Tatjana Kuhar s Slinovc; 28. maja pa sta svoji 
poti združila Srečko Duščak in Suzana Šuštar, oba iz Vidma 
pri Grosuplju.

Brežice
14. maja so si v Brežicah zvestobo obljubili Vinko Osojnik 

z Bizeljskega in Tanja Kovačič iz Podčetrtka, Ivan Božičnik 
s Križ in Anita Cvetkovič iz Brežic ter Tomislav Križanič iz 
Brežic in Špela Kržan iz Krškega. 21. maja so se v Brežicah 
poročili Srečko Novak z Rake in Tatjana Metelko iz Površja 
ter Tadej Pavlič in Maja Iljaž, oba iz Brežine pri Brežicah.

7. maja sta se na Mokricah poročila Vlado Bašič s Koritne- 
ga in Apolonija Vogrin iz Brežic. 28. maja pa so si tam zlate 
prstane izmenjali še Grega Gregovič iz Sežane in Mojca Avšič 
z Lavrice, Boštjan Toplak iz Gradišča pri Litiji in Marjeta 
Poglajen iz Preske nad Kostrenico ter Jernej Barbič in Dari
ja Ninkovič, oba Brežičana.

V skladu z Zakonom o varstvu osebnih podatkov objavlja
mo le imena mladoporočencev, ki so z javno objavo soglašali.

rnmspiM
- so cenovno najugodnejša rešitev za ohranitev 

spomina v klasičnem albumu, fotografije pa so 
izdelane na klasični foto papir, ki ima obstojnost 
večgeneracij.V digitalnem zapisu se ustvarja dvom 
vzdržljivosti medijev, zato klasični fotografski 
postopek in slika na foto papirju daleč prekaša vse 
ostale lastnosti in prednosti v digitalni fotografiji.

OD MALIH FOTOGRAFIJ DO METRSKIH POVEČAV


